

**မြတ်ပုဒ္ဓ၏တန်ဖိုးကြီးမား အသိပေးတရား
အပ္ပမာဒေဒ သမ္မာဒေသ**

မမေ့မလျော့ မပေါ့မတန် အစဉ်သဖြင့် သတိတရားဖြင့် နေကြလော့။
“သတ္တဝါအများ အိုချစ်သားတို့။ ကံ၊ စိတ်၊ ဥတု၊ အာဟာရ တည်းဟူသော
အကြောင်းတရားလေးပါးတို့ ပြုပြင်သမျှ စီရင်သမျှခံနေကြရကုန်သော
ရုပ်နာမ်နှစ်ပါး၊ သင်္ခါရတရားတို့သည် ဖြစ်လျှင်ပျက်သောသဘော ရှိကုန်၏။
မြဲမြံသောသတိဖြင့် သီလ၊ သမာဓိ၊ ပညာတရားတို့ကို ပြည့်စုံတိုးပွားအောင်
အားထုတ်ရန်ကုန်လော့။” (ဒီယနိကာယ်မဟာဝဂ္ဂပါဠိ-၁၂၈။)

တစ်ကမ္ဘာလုံး၏ ရိက္ခာလိုအပ်ချက်ပြည့်တင်းရန် အာဆီယံနိုင်ငံများ လက်တွဲညှိကြိုးပမ်းရမည် ထုတ်ကုန်များအပေါ် ထိုက်တန်ခိုင်မာသောဈေးနှုန်းများရရှိရေး အာဆီယံနိုင်ငံများအကြား နည်းလမ်းများရှာဖွေပူးပေါင်းကြိုးပမ်း



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် (၃၆)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံလယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်
သစ်တောဆိုင်ရာ ဝန်ကြီးအဆင့်အစည်းအဝေး ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် အမှာစကားပြောကြား
စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၃

(၃၆)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံလယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်သစ်တောဆိုင်ရာဝန်ကြီးအဆင့် အစည်းအဝေးဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက်
၈ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကွန်ဗင်းရှင်းဗဟိုဌာန-၁ (MICC-I)၌ ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်
တက်ရောက်၍ အမှာစကားပြောကြားသည်။

အဆိုပါဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့်
အတူ ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း၊ ပြည်ထောင်စု
လွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း၊
အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့်၊ ပြည်ထောင်စု တရား
သူကြီးချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦး၊ နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာ
ခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြသိမ်း၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ
ဦးတင်အေး၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ အာဆီယံလယ်ယာစိုက်ပျိုး
ရေးနှင့်သစ်တောဆိုင်ရာဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ အာဆီယံ
ဒုတိယအတွင်းရေးမှူးချုပ်နှင့် အာဆီယံအဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ၊
ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ၊ နိုင်ငံခြားသံရုံးများမှ သံအမတ်ကြီး
များနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်က အမှာစကားပြောကြားရာ၌
အာဆီယံအဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံခေါင်းဆောင်များသည် ၁၉၉၇ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ
လအတွင်း မလေးရှားနိုင်ငံ ကွာလာလမ်ပူမြို့၌ ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သည့်
ထိပ်သီးအစည်းအဝေးအခမ်းအနားတွင် “အာဆီယံအသိုက်အဝန်း
အား တည်ငြိမ်သော၊ အောင်မြင်ကြွယ်ဝသော၊ ယှဉ်ပြိုင်မှုစွမ်းအား
မြင့်မားသော၊ အချိုးညီညီ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော၊ ဆင်းရဲ
နွမ်းပါးမှုနှင့် လူမှုစီးပွားရေး ကွာခြားမှုနည်းပါးသော ဒေသကြီး
ဖြစ်လာရန်” အာဆီယံ၏မျှော်မှန်းချက် ၂၀၂၀ ကို ထုတ်ပြန်ကြေညာ
နိုင်ခဲ့ပါကြောင်း။

အာဆီယံမျှော်မှန်းချက် ၂၀၂၀ အရ မဏ္ဍိုင်ကြီးသုံးခုဖြစ်သည့်
အာဆီယံနိုင်ငံရေးနှင့်လုံခြုံရေးအသိုက်အဝန်း၊ အာဆီယံစီးပွားရေး
အသိုက်အဝန်းနှင့် အာဆီယံလူမှုရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှု အသိုက်အဝန်း
တို့ကို ဟန်ချက်ညီစွာဖြင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် တည်ထောင်သွားကြရန်
မျှော်မှန်းခဲ့ပါကြောင်း၊ အာဆီယံ၏မျှော်မှန်းချက်များ ပြည့်စုံရန်
ရည်ရွယ်ပြီး ယခုနှစ်အာဆီယံအလှည့်ကျဥက္ကဋ္ဌဖြစ်သည့် ပြည်ထောင်စု
သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသည် စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ ❁

**အာဆီယံမျှော်မှန်းချက် ၂၀၂၀ အရ မဏ္ဍိုင်ကြီး
သုံးခုဖြစ်သည့် အာဆီယံနိုင်ငံရေးနှင့် လုံခြုံရေး
အသိုက်အဝန်း၊ အာဆီယံစီးပွားရေး အသိုက်အဝန်း
နှင့် အာဆီယံ လူမှုရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုအသိုက်အဝန်း
တို့ကို ဟန်ချက်ညီစွာဖြင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင်
တည်ထောင်သွားကြရန်မျှော်မှန်း**



အဝေရာ အမှတ်တံဆိပ်
ငမာ...ငမာလွန်းရင် **အဝေရာ**
အမောလို့ နှလို့အာဝဲလို့ဆေး
ကိုသုံးပါကွယ်...

တိုင်းရင်းဆေးဝါးမှတ်ပုံတင်အမှတ် TMR-006630 (0916)
ပက်ရော် - အဝေရာတိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရေး
အမှတ် (၁၀)၊ အောင်သူလမ်း၊ ပုသိမ်မြို့နယ်၊ ဇွန် ၁၅၂ - ၂၅၇၃၂

အဝေရာ အမှတ်တံဆိပ်
အစာကြေခြင်းအတွက် **အဝေရာ**
ဂွံတယ်...
အဝေရာ ဂွံတယ်... **အစာကြေဆေး**

တိုင်းရင်းဆေးဝါးမှတ်ပုံတင်အမှတ် TMR-006639 (0914)
ပက်ရော် - အဝေရာတိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရေး
အမှတ် (၁၀)၊ အောင်သူလမ်း၊ ပုသိမ်မြို့နယ်၊ ဇွန် ၁၅၂ - ၂၅၇၃၂

ပြည်တွင်းသတင်း

နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန် (၃၆)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံလယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် သစ်တောဆိုင်ရာဝန်ကြီးများအား လက်ခံတွေ့ဆုံ



နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန် (၃၆)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံလယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် သစ်တောဆိုင်ရာဝန်ကြီးအဆင့်အစည်းအဝေးသို့တက်ရောက်မည့် အာဆီယံနိုင်ငံများမှ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် သစ်တောဆိုင်ရာဝန်ကြီးများအား လက်ခံတွေ့ဆုံစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၃
နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် သည် (၃၆)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် သစ်တော ဆိုင်ရာဝန်ကြီးအဆင့် အစည်းအဝေး သို့ တက်ရောက်မည့် အာဆီယံနိုင်ငံ များမှ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် သစ် တောဆိုင်ရာဝန်ကြီးများအား ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီ မိနစ် ၂၀ တွင် နေပြည် တော်ရှိ မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကွန်ဗင်းရှင်းဗဟိုဌာန-၁ (MICC-I) ပုလဲခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။
အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသို့ ပြည် ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်လှိုင်၊ ဦးအုန်း မြင့်၊ ဦးဝင်းထွန်း၊ ဦးတင်နိုင်သိန်း၊ ဦးအေးမြင့်ကြူ၊ ဒေါက်တာတင်ဇော်နှင့် ဦးရဲထွန်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးတင်ဦး လွင်၊ အာဆီယံနိုင်ငံများမှ ဝန်ကြီးများ၊ အာဆီယံ ဒုတိယအတွင်းရေးမှူးချုပ် နှင့် ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ တက်ရောက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်မှုများနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆောင်ရွက်နေမှုများတွင် တပ်မတော်က ပါဝင်ဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေများ ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၃
ဒုတိယတပ်မတော် ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (ကြည်း)ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း သည် ယနေ့ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် နေပြည် တော်ရှိ ဘုရင့်နေောင်ရိပ်သာဧည့်ခန်းမ ဆောင်၌ ဆွဲခင်နိုင်ငံအခြေစိုက် Institute for Security and Development Policy (ISDP) မှ ညွှန်ကြားရေးမှူးဖြစ်သူ Dr. Niklas Swanstrom အား လက်ခံတွေ့ဆုံ သည်။ (ယာပုံ)
အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသို့ ဒုတိယ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း)ဒုတိယ ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်းနှင့်အတူ ညွှန်ကြား တွင်ကရေးမှူး (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး လှဌေးဝင်း၊ ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်မှူး တပ်မတော်အရာရှိ ကြီးများ တက်ရောက်ကြပြီး ဆွဲခင်

နိုင်ငံအခြေစိုက် ISDP မှ ညွှန်ကြား ရေးမှူးဖြစ်သူ Dr. Niklas Swanstrom နှင့်အတူ တာဝန်ရှိသူ များ တက်ရောက်ကြသည်။ တွေ့ဆုံပွဲတွင် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ငြိမ်းချမ်းရေး ဖော်ဆောင်မှုများနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဆောင်ရွက်နေမှု များတွင် တပ်မတော်က ပါဝင်ဆောင် ရွက်နေမှုအခြေအနေများကို ရင်းနှီး ပွင့်လင်းစွာဆွေးနွေးခဲ့ကြပြီး တွေ့ဆုံ ပွဲအပြီးတွင် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်းနှင့် Dr. Niklas Swanstrom အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ အမှတ်တရ စုပေါင်းဓာတ်ပုံရိုက်ခဲ့ကြ ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (မြဝတီ)



အဘိဓမ္မာ၊ ဂုဏ်ထူးဆောင်နှင့် ဝိသုဒ္ဓိမဂ်စာမေးပွဲကျင်းပမည်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၃
သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာန သာသနာရေးဦးစီးဌာနက နှစ်စဉ်ကျင်းပဖြစ် စေသော အဘိဓမ္မာ၊ ဂုဏ်ထူးဆောင်နှင့် ဝိသုဒ္ဓိမဂ်စာမေးပွဲကို (၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ နတ်တော်လဆန်း ၁၄ ရက်၊ နတ်တော်လပြည့် ၁၅ ရက်၊ နတ်တော်လပြည့် ကျော် ၁ ရက်) (၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၅၊ ၆၊ ၇ ရက်)တို့တွင် ခွင့်ပြုထားသော စာဖြေဌာနတို့၌ တစ်ပြိုင်နက်ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။
အဘိဓမ္မာ(ရိုးရိုး)နှင့် အဘိဓမ္မာ(ဂုဏ်ထူးဆောင်)စာမေးပွဲများကို အစိုးရ ပထမဝန်ထမ်း(သို့မဟုတ်)၎င်းနှင့်အလားတူ စာမေးပွဲအောင်မြင်ခြင်းမရှိသေး သော သီလရှင်များနှင့် လူပုဂ္ဂိုလ်များသာ ဖြေဆိုခွင့်ရှိသည်။ အဘိဓမ္မာ(ရိုးရိုး) အောင်မြင်ပြီးသူများသည် အဘိဓမ္မာ(ဂုဏ်ထူးဆောင်)စာမေးပွဲကိုဖြစ်စေ၊ ဝိသုဒ္ဓိမဂ်စာမေးပွဲကိုဖြစ်စေ ဖြေဆိုနိုင်သည်။
ဝိသုဒ္ဓိမဂ်စာမေးပွဲကို အစိုးရပထမကြီးတန်း၊ ဓမ္မာစရိယတန်း(သို့မဟုတ်) ၎င်းနှင့်အလားတူ စာမေးပွဲများ အောင်မြင်ခြင်းမရှိသေးသော သီလရှင်များ နှင့် လူပုဂ္ဂိုလ်များသာ ဖြေဆိုခွင့်ရှိသည်။
အဘိဓမ္မာ၊ဂုဏ်ထူးဆောင်နှင့် ဝိသုဒ္ဓိမဂ်စာမေးပွဲများတွင် တစ်ဆင့် ဖြစ်စေ၊ နှစ်ဆင့်ဖြစ်စေ၊ သုံးဆင့်လုံးဖြစ်စေ နှစ်ချင်းပေါက် ဖြေဆိုခွင့်ရှိပါသည်။ ယခင်က သုံးဆင့်လုံး အပြည့်အစုံမအောင်မြင်သေးသူများအနေဖြင့် သုံးဆင့် လုံးကို နှစ်ချင်းပေါက် ထပ်မံဖြေဆိုခွင့်ရှိသည်။
စာမေးပွဲဝင်ခွင့်တောင်းခံလွှာများကို သက်ဆိုင်ရာ စာဖြေဌာနများ တည်ရှိရာ တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်ရှိ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးများ သို့ ယေးပို့ထားပြီးဖြစ်၍ ယင်းရုံးများတွင် ဖြေဆိုလိုသည့် ပုံစံများကို တောင်း ယူနိုင်ကြောင်း သာသနာရေးဦးစီးဌာနမှ သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ဟင်းသီးဟင်းရွက်၊ သစ်သီးဝလံများစားသုံးရာတွင် အန္တရာယ်ကင်းစေရေး နှိုးဆော်ချက်

လူတို့ကျန်းမာကြံ့ခိုင်သန်စွမ်းစေရန် နေ့စဉ်စားသောက်သည့် အစားအစာများတွင် ရောဂါကာကွယ်နိုင်သည့် ဗီတာမင် သက် စောင့်ဓာတ်များနှင့် သတ္တုဓာတ်များပါဝင်သည့် ဟင်းသီးဟင်းရွက် များ၊ အသီးအနှံများကို စားသုံးရန်လိုအပ်ပါသည်။
ဟင်းသီးဟင်းရွက်နှင့် အသီးအနှံများစားသုံးရာတွင် သဘာဝ အတိုင်းမဟုတ်ဘဲ ပြုပြင်ထားသော ဟင်းသီးဟင်းရွက်သစ်သီးဝလံ များ၊ ပိုးသတ်ဆေး၊ ဓာတ်မြေဩဇာ စသည့်ဓာတုပစ္စည်းများ ပါဝင်သည့် ဟင်းသီးဟင်းရွက်များကို စားသုံးခြင်းကြောင့် လတ် တာလောတွင် ဝမ်းပျက်ဝမ်းလျှောခြင်း၊ ဗိုက်ရစ်နာခြင်း၊ အော့အန် ခြင်း၊ ခေါင်းကိုက်မူးခြင်းတို့ ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်ပြီး နောက်ပိုင်းတွင် ဦးနှောက်နှင့် အာရုံကြောထိခိုက်ခြင်း၊ မျိုးပွားနိုင်စွမ်း လျော့နည်း ခြင်း၊ သန္ဓေသားချို့ယွင်းမှုဖြစ်ခြင်း၊ နှင်းခုရောဂါဖြစ်ခြင်း၊ ကင်ဆာ ရောဂါဖြစ်ပွားခြင်း စသည်တို့ဖြစ်ပွားတတ်ပါသည်။
သို့ပါ၍ ဟင်းသီးဟင်းရွက်နှင့် အသီးအနှံများစားသုံးရာတွင် ကျန်းမာရေးနှင့်ညီညွတ်ပြီး ဘေးအန္တရာယ်ကင်းစေရန် ဓာတု ဆေးများအသုံးပြု၍ ဝါဝင်းနေအောင်ပြုလုပ်ထားသော သစ်သီးများ ကို စားသုံးခြင်းမှရှောင်ကြဉ်ခြင်း၊ ဟင်းသီးဟင်းရွက်၊ သစ်သီးဝလံ စိုက်ခင်းများတွင် အသုံးပြုသည့် ပိုးသတ်ဆေးများနှင့် ဓာတုပစ္စည်း များ အစားအသောက်ထဲတွင် မပါဝင်စေရန် ဟင်းသီးဟင်းရွက် များကို မလှီးမဖြတ်ခင် ရေသန့်သန့်နှင့် စင်ကြယ်စွာဆေးကြောပြီးမှ ချက်ပြုတ်စားသုံးခြင်း၊ အစိမ်းစားမည့်ဟင်းသီးဟင်းရွက်၊ သစ်သီး ဝလံများကို ရေသန့်သန့်ဖြင့် အထပ်ထပ်ဆေးပြီးမှစားသုံးခြင်း၊ သဘာဝအတိုင်း စိုက်ပျိုးရေးခံချသော ဟင်းသီးဟင်းရွက် သစ်သီး ဝလံများကို စားသုံးခြင်း စသည့်အချက်များကို လိုက်နာဆောင်ရွက် ကြပါရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။
ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန



စက်တင်ဘာ ၂၃ ရက်က ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံ အမျိုးသားနေ့အထိမ်းအမှတ် ဧည့်ခံပွဲ အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာသည့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေနှင့်ဇနီးတို့အား မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံသံအမတ်ကြီး ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

မြန်မာ့အသံဂေဟစနစ်အစဉ်များကို မြို့ကြီး ၁၃ မြို့တွင် FM အစဉ်များဖြင့် နားဆင်နိုင်ပြီ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၃
မြန်မာ့အသံဂေဟစနစ်အစဉ်များကို FM စနစ်ဖြင့် နားဆင်နိုင်ရန် ပထမအဆင့် မြို့ကြီး ၁၅ မြို့အနက် မြို့ကြီး ၁၁ မြို့ဖြစ်သည့် စစ်ကိုင်း၊ လားရှိုး၊ နေပြည်တော်(ပျဉ်းမနား)၊ မော်လမြိုင်၊ ပုသိမ်၊ ပုဗ္ဗသီ၊ ပဲခူး၊ လွိုင်ကော်၊ မြိတ်၊ မင်းဘူးနှင့် စစ်တွေမြို့များတွင် ဖမ်းယူနားဆင်နိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း သတင်းစာ၊ ရေဒီယိုနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားတို့မှ ပြည်သူလူထုသို့ အသိပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ယခုထပ်မံ၍ ဘူးသီးတောင်၊ မောင်တော ရုပ်မြင်သံကြားထပ်ဆင့်လွှင့် စက် ရုံမှလွှင့်အား (2 KW) ၊ လှိုင်းနှုန်း (88.9 MHz)ဖြင့် ၁၅-၉-၂၀၁၄ ရက်နေ့မှ စတင်၍လည်းကောင်း၊ ရမ်းဗြဲ(ပိန္နဲတောင်)ရုပ်မြင်သံကြား ထပ်ဆင့်လွှင့်စက်ရုံမှ လွှင့်အား (2 KW) ၊ လှိုင်းနှုန်း (89.2MHz) ဖြင့် ၁၆-၉-၂၀၁၄ ရက်နေ့မှ စတင်၍လည်းကောင်း ထုတ်လွှင့်လျက်ရှိရာ အဆိုပါစက်ရုံများတည်ရှိရာ မိုင် ၃၀ ပတ်လည်အတွင်းရှိ ဒေသများမှ ကောင်းမွန်စွာ ဖမ်းယူနားဆင်နိုင်ပြီဖြစ်ပါသည်။
ကျန်ရှိသည့် စက်ရုံနှစ်ရုံ၌ FM စနစ် တိုးချဲ့ထုတ်လွှင့်ဆောင်ရွက်မှုများ ကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ လက်ရှိတွင် ကနေဒီစက်ရုံ၌ ဆက်လက်တပ်ဆင်နိုင်ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ဒုတိယအဆင့်အဖြစ် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် စက်ရုံ(၂၅)ရုံ၌ FM စနစ်များ တိုးချဲ့တပ်ဆင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်း ရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတကာသတင်း

ဆီးရီးယားနိုင်ငံအတွင်းရှိ အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများအား အာရပ်နိုင်ငံများပါဝင်၍ အမေရိကန်က လေကြောင်းမှတိုက်ပြီ

ပင်တဂွန် စက်တင်ဘာ ၂၃
ဆီးရီးယားနိုင်ငံအတွင်းရှိ အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများအား အာရပ်နိုင်ငံများအပါအဝင် အမေရိကန်နှင့် မဟာမိတ်တို့က စတင်တိုက်ခိုက်ပြုစုကြောင်း ပင်တဂွန်က ပြောသည်။
အဆိုပါ စစ်သွေးကြွ အကြမ်းဖက်သမားများအား တိုက်ခိုက်ရေးလေယာဉ်များ၊ ဗုံးကြဲလေယာဉ်များ၊ တိုမာဟော့စ်ဒုံးကျည်များ အသုံးပြုတိုက်ခိုက်လျက်ရှိကြောင်း ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ ဝန်ထမ်းတို့က ပြောသည်။
ယင်းချေမှုန်းတိုက်ခိုက်မှုသည် ဆီးရီးယားနှင့် အီရတ် ရှိနေရာဒေသအများအပြားကို သိမ်းထားသည့် အိုင်အက်စ်တို့အား အမြစ်ပြတ်ချေမှုန်းရန် သမ္မတအိုဘားမား၏

ကတိကဝတ်ပြုပြောဆိုထားမှု၏ အစိတ်အပိုင်းဖြစ်လိမ့်မည်ဟု ဆိုသည်။
အမေရိကန်က ပြီးခဲ့သော ဩဂုတ်လမှစတင်ကာ အီရတ်ရှိ အိုင်အက်စ်တို့ကို အကြိမ် ၁၉၀ ပစ်မှတ်ထားတိုက်ခိုက်ခဲ့သည်။ သို့သော်လည်း တနင်္လာနေ့မှ စတင်၍ နယ်စပ်ဖြတ်ကျော်ကာ ဆီးရီးယားနိုင်ငံအတွင်းရှိ အဆိုပါ စစ်သွေးကြွများအား စတင်တိုက်ခိုက်ခဲ့သည်။
“အမေရိကန်နဲ့ အပေါင်းပါတပ်တွေက ဆီးရီးယားနိုင်ငံအတွင်းမှာရှိတဲ့ စစ်သွေးကြွတွေကို စတင်တိုက်ခိုက်ပါပြီ ဒါပေမယ့် တိုက်ခိုက်မှုအသေးစိတ်ကိုတော့ ပြောနိုင်မှာ မဟုတ်ပါဘူး” ဟု ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ဝန်ထမ်းတို့က အတည်ပြု ပြောကြားသည်။
အဆိုပါ ရက်တိုက်လေယာဉ်များသည် ၂၀၁၃ ခုနှစ်



ကတည်းက အိုင်အက်စ်တို့ သိမ်းထားသော ဆီးရီးယား ကိုယ်ပျောက် F-22 တိုက်လေယာဉ်များ၏ တိုက်ခိုက် အရှေ့ပိုင်း အိုင်အက်စ်တပ်ရဲရာ ရက်ကွာကို အကြိမ် မှုကြောင့် စစ်လေယာဉ်များ ပျက်စီးသွားခဲ့ကြောင်း ပေါင်းမြောက်မြားစွာ တိုက်ခိုက်လျက်ရှိသည်ဟု ဆိုသည်။ အမေရိကန်မီဒီယာများက ဆိုသည်။ (ဘီဘီစီ)

တရုတ်မီးရှူးမီးပန်းစက်ရုံပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွား အနည်းဆုံး ၁၂ ဦးသေဆုံးပြီး ၃၃ ဦးဒဏ်ရာရ



ဟူနန် စက်တင်ဘာ ၂၃
တရုတ်နိုင်ငံ၌ မီးရှူးမီးပန်းစက်ရုံ တစ်ခုအတွင်း ပေါက်ကွဲမှုတစ်ရပ် ဖြစ်ပွားခဲ့ရာ အနည်းဆုံး ၁၂ ဦး

သေဆုံးပြီး ၃၃ ဦးဒဏ်ရာရရှိသွား ကြောင်း ဒေသအစိုးရတာဝန်ရှိသူ များက ပြောသည်။
အဆိုပါပေါက်ကွဲမှုသည် ဟူနန်

ပြည်နယ် လီလင်းမြို့နယ် နန်းရန်း အိတ်စိပို့ မီးရှူးမီးပန်းစက်ရုံ၌ ပေါက်ကွဲခြင်းဖြစ်သည်။ တနင်္လာ နေ့က ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပြီးနောက်

အခြားနှစ်ဦး ပျောက်ဆုံးလျက်ရှိသည်။
ယင်းမီးရှူးမီးပန်းပေါက်ကွဲမှုနှင့် ပတ်သက်ပြီး ပေါက်ကွဲခြင်း အကြောင်းကို တာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားခြင်းမရှိသေးပေ။ သို့သော် လည်း ငှင်းစက်ရုံသည် လိုင်စင်ရယူ လုပ်ကိုင်သောလုပ်ငန်းဖြစ်သည်ဟု ဆိုသည်။
အဆိုပါပေါက်ကွဲမှုကြောင့် အနီး ပတ်ဝန်းကျင်ရှိနေအိမ် ဖြတ်တင်း ပေါက်မှုများ ကွဲကျပျက်စီးခဲ့ကြောင်း ဆင်ယူသတင်းအေဂျင်စီက ဖော်ပြ သည်။
တရုတ်မီးရှူး မီးပန်းလုပ်ငန်းသည် စည်းကမ်းထိန်းချုပ်မှုအားနည်းချက် များကြောင့် မကြာသေးမီနှစ်များ ကသေစေနိုင်လောက်သည့် ပေါက် ကွဲမှုဖြစ်စဉ်များ ဖြစ်ပွားလျက်ရှိသည်။
ပြီးခဲ့သည့်နှစ်က ကွမ်စီပြည်နယ် ၌ ဖြစ်ပွားခဲ့သောမီးရှူးမီးပန်းစက်ရုံ ပေါက်ကွဲမှုကြောင့်လည်း ၁၁ ဦး သေဆုံးပြီး ၁၇ ဦးဒဏ်ရာရရှိခဲ့ သည်။ (ဆင်ဟွာ)

အိန္ဒိယအရှေ့မြောက်ပိုင်းရေကြီး ရွာပေါင်း ၁၀၀ ကျော် ရေအောက်နှစ်မြုပ်

အာသံ စက်တင်ဘာ ၂၃
အိန္ဒိယနိုင်ငံအရှေ့မြောက်ပိုင်း ပြည်နယ်နှစ်ခု၌ မိုးအဆက်မပြတ် ရွာသွန်းပြီး ရေကြီးမြေပြိုမှုများဖြစ်ပွားလျက်ရှိကြောင်း ဘီဘီစီသတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။
အာသံပြည်နယ်နှင့် မက်ဟာလာယာပြည်နယ်တို့၌ တနင်္လာနေ့ကတည်း က မိုးသည်ထန်စွာ ရွာသွန်းခဲ့ပြီး ရေကြီးမှုကြောင့် တံတားများ ကျိုးပျက် ခြင်း၊ လမ်းများရေစီးကြောင်းအတွင်းပျောက်သွားခြင်းနှင့် နေအိမ်များ ပျက်စီးခြင်းတို့ ဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိသည်။
မက်ဟာလာယာ ပြည်နယ်၌ အဆိုပါ သဘာဝဘေးကြောင့် အနည်းဆုံး လူ ၁၀ ဦးသေဆုံးသွားခဲ့ကြောင်း တာဝန်ရှိသူများက ပြောသည်။ ယခုလ အစောပိုင်းက အိန္ဒိယထိန်းချုပ်ကက်ရှ်မီးယား၌ မှတ်သုံမိုးများ အဆက် မပြတ်ရွာသွန်းခဲ့၍ ရေကြီးကာ လူပေါင်း ၂၇၀ ကျော်သေဆုံးခဲ့ရသည်။
တနင်္လာနေ့က စတင်ကာ မက်ဟာလာယာပြည်နယ်၌ သဘာဝဘေး ကြောင့် သေဆုံးသူ ၂၅ ဦးအထိရှိကြောင်း ဒေသမီဒီယာများကဆိုသည်။ လူများသည် မြောက်ဘက်အိုတောင်နှင့် အနောက်ဘက်အိုတောင်ခရိုင်၌ အပျက် အစီးများအကြား နှစ်မြုပ်သေဆုံးသည်။ မြောက်ဘက်အိုခရိုင်၌ ကျေးရွာပေါင်း ၁၀၀ ကျော် ရေအောက်နှစ်မြုပ်လျက်ရှိသည်။ ရာပေါင်းများစွာသော ကျေးရွာသားများအား ကျောင်းများနှင့် ဘုရားကျောင်းများအတွင်း၌ ယာယီ တည်းခိုစခန်းဖွင့်လှစ်ပေးထားသည်။ (ဘီဘီစီ)

အီဘိုလာကြောင့် သေဆုံးသူ ၂၈၀၀ ကျော်

ဂျီနီဗာ စက်တင်ဘာ ၂၃
အနောက်အာဖရိက၌ ဖြစ်ပွားလျက်ရှိသော အီဘိုလာရောဂါကြောင့် သေဆုံးသူဦးရေမှာ ၂၈၀၀ ကျော်သွားပြီဖြစ်ကြောင်း ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေး အဖွဲ့(ဒဗလျူအီဘီအို)က ပြောသည်။
ဂီနီ၊ လိုက်ဘေးရီးယား၊ ဆီရာလီယွန်း၊ နိုင်ဂျီးရီးယားနှင့် ကွန်ဂိုနိုင်ငံ တို့၌ဖြစ်ပွားနေသော အဆိုပါအီဘိုလာရောဂါသည် ကူးစက်ခံနေရသူပေါင်း မှာ ၅၇၀၀ ကျော်ရှိကြောင်း အဆိုပါ ကုလသမဂ္ဂအေဂျင်စီက ပြောသည်။ ယင်းရောဂါကြောင့် လူပေါင်း ၂၈၀၀ ဦးသေဆုံးခဲ့ပြီဟုဆိုသည်။ ယင်းရောဂါ ကို ထိန်းချုပ်နိုင်စွမ်းမရှိလျှင် နိုင်ငံဘာလအရောက်တွင် လူပေါင်း ၂၀၀၀၀ ရောဂါကူးစက်ခံရနိုင်ကြောင်း အေဂျင်စီက ပြောသည်။ အီဘိုလာထိန်းချုပ် ရေးအတွက် အနည်းဆုံးခြောက်လ ကြာမြင့်လိမ့်မည်ဟု ခန့်မှန်းထား သည်။ (ပရက်စ်တီစီ)

ပြင်သစ်နိုင်ငံသားတစ်ဦး အယ်လ်ဂျီးရီးယားစစ်သွေးကြွ ပြန်ပေးဆွဲ

ပါရီ စက်တင်ဘာ ၂၃
ပြင်သစ်နိုင်ငံသားတစ်ဦးအား အယ်လ်ဂျီးရီးယားနိုင်ငံ၌ အိုင်အက်စ်တို့ နှင့်ဆက်သွယ်သော စစ်သွေးကြွအုပ်စုက ပြန်ပေးဆွဲသွားခဲ့ကြောင်း ပြင်သစ်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး လောရင့်ဘီရုပ်က အတည်ပြုပြောကြား သည်။
ဟာဗီဂေါ်ဒဲလ်အမည်ရှိ အဆိုပါပြင်သစ်နိုင်ငံသားအား တနင်္လာနေ့တွင် အယ်လ်ဂျီးရီးယားနိုင်ငံ အရှေ့မြောက်ပိုင်း ကာဘိုလ်လီဒေသ၌ ပြန်ပေးဆွဲ သွားခဲ့သည်ဟု ဆိုသည်။
သေနတ်သမားများက မစ္စတာဂေါ်ဒဲလ်အား ပြန်ပေးဆွဲသွားခဲ့ကြောင်း ယင်းတို့အနေဖြင့် အီရတ်ရှိ အိုင်အက်စ်တို့အား ပြင်သစ်က ပါဝင်တိုက်ခိုက် ခြင်းမပြုရန် တိုက်တွန်းကြောင်းဖြင့် အွန်လိုင်းဒီမိုကရေစီ ထုတ်လွှင့်ထားသည် ဟု မစ္စတာဘီရုပ်က ပြောသည်။
ပြင်သစ်နိုင်ငံအနေဖြင့် မစ္စတာဂေါ်ဒဲလ်လွတ်မြောက်ရေးအတွက် လုပ်သင့်လုပ်ထိုက်တာလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ သို့သော် ယင်းအခြေအနေ သည် အလွန်စိုးရိမ်ရကြောင်း သူက ပြောသည်။ (ဘီဘီစီ)

ယီမင်မြို့တော် ဆာနားကို ရိုးယိုက်လက်နက်ကိုင်များ သိမ်း

ဆာနား စက်တင်ဘာ ၂၃
ယီမင်နိုင်ငံမြို့တော် ဆာနားကို ရိုးယိုက်ဟိုသီလက်နက်ကိုင်များက အစိုးရတပ်များနှင့် သီတင်းတစ်ပတ် ကြာ တိုက်ပွဲဆင်နွှဲပြီးနောက် သိမ်း ပိုက်လိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း ဆင်ယူ သတင်းတစ်ရပ်၌ ဖော်ပြထား သည်။
အဆိုပါ လက်နက်ကိုင်များက သောကြာနေ့ကတည်းက ပိတ် ထားသော အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်သွားရာ အဓိကလမ်းမ ကြီးပေါ်တွင် စစ်ဆေးရေးဂိတ်များ ပြုလုပ်ထားသည်။
ထိုစဉ်အတွင်း ၎င်းတို့က ဝန်ကြီးချုပ်ရုံးရှိ တိုက်လေယာဉ် များကိုပါ ဖျက်ဆီးလိုက်ကြသည်။ ထို့အပြင် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် ဗဟို ဘဏ်တို့ကို လက်နက်ကိုင်များက ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ စောင့် ကြပ်လျက်ရှိသည်။
လက်နက်ကိုင်များက စစ်တန်း



လျားများအတွင်း သေဆုံးနေသူ ကြောင်း ယီမင်တရားဝင်သတင်း တွင် သတင်းထုတ်ပြန်ထားသည်။ ရုပ်အလောင်း ၂၀၀ ကျော်တွေ့ရှိခဲ့ အေဂျင်စီ ဆာဘာက တနင်္လာနေ့ (ဆင်ဟွာ)

ပြည်တွင်းသတင်း

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက သူရဦးရွှေမန်း လာအိုပြည်သူ့တော်လှန်ရေးပါတီဗဟိုကော်မတီ ပြည်ပဆက်သွယ်ရေးကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌအားတွေ့ဆုံ

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း လာအိုပြည်သူ့တော်လှန်ရေးပါတီ ဗဟိုကော်မတီ ပြည်ပဆက်သွယ်ရေးကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ H.E. Mr.Thongsavanh PHOMVIHANE အား လက်ခံတွေ့ဆုံစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၃

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရ ဦးရွှေမန်းသည် လာအိုပြည်သူ့တော်လှန်ရေးပါတီ ဗဟိုကော်မတီ ပြည်ပဆက်သွယ်ရေးကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ H.E.Mr.Thongsavanh PHOMVIHANE ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ယနေ့ညနေ ၄ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံ ဇေယျသီရိခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။

တက်ရောက်

ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကနှင့်အတူ ပြည်သူ့လွှတ်တော် နိုင်ငံသားများ၏မူလအခွင့်အရေး၊ ဒီမိုကရေစီအရေးနှင့် လူ့အခွင့်အရေးဆိုင်ရာကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးဌေးဦး၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော် စီးပွားရေးနှင့် ကုန်သွယ်လုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်မောင်သိမ်းနှင့် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရုံးမှတာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြပြီး ဧည့်သည်တော်နှင့်အတူ ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ လာအိုပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး H.E.Mr .Nila-hath SAYARATH လည်း တက်ရောက်သည်။

(သတင်းစဉ်)

သဘာဝသယံဇာတနှင့် ပတ်သက်သော သတ္တုတွင်းဥပဒေ ရေးဆွဲခြင်းအကြောင်းအရာများဆွေးနွေး

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၃ အမျိုးသားလွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြည်းမိန်းအား ယနေ့မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် အမျိုးသားလွှတ်တော် ရေးရာဆောင် I-20 ၌ အမေရိကန်နိုင်ငံ နယူးယောက်မြို့ အခြေစိုက် National Resource Governance Institute (NRGI) ၏ Parliamentary Capacity Development Officer, Ms. Femke Brouwer

ခေါင်းဆောင်သောအဖွဲ့က လာရောက်တွေ့ဆုံခဲ့သည်။ (ယာဝုံ) ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာဆွေးနွေး အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသို့ အမျိုးသားလွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌနှင့်အတူ ပြည်သူ့ဝေဖန်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းဝင်း၊ သတ္တုသယံဇာတနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးကော်မတီ အဖွဲ့ဝင် ဦးနေဝင်းထွန်းနှင့် အမျိုးသားလွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများ

တက်ရောက်ကြပြီး သဘာဝသယံဇာတနှင့်ပတ်သက်သော သတ္တုတွင်းဥပဒေရေးဆွဲခြင်း အကြောင်းအရာများ၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များနှင့်ဝန်ထမ်းများ၏ အရည်အသွေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် လိုအပ်သည့် ကူညီမှုပေးခြင်းကိစ္စများကို ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ နေ့အထိမ်းအမှတ်သန့်ရှင်းရေးဆောင်ရွက်



ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၂၃ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အရှေ့ပိုင်းခရိုင် ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်ရှိ ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းဆေးရုံကြီး၌ အောက်တိုဘာ ၁ ရက်နေ့တွင် ကျရောက်မည့်မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့နေ့ (၅၀)ပြည့် ရွှေရတုအထိမ်းအမှတ်ကို ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ် မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးစိန်ဝေ၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့မရဲစခန်းမှူး ဒုတိယရဲမှူး ကျော်သိန်းနိုင်တို့ ခေါင်းဆောင်သောအရာရှိအရာခံ၊ အကြပ်၊ တပ်သား ၄၀၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်မှ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင် ၁၅ ဦး စုစုပေါင်း ၅၅ ဦးတို့ဖြင့် စက်တင်ဘာ ၂၁ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲက ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း ဆေးရုံဝင်းအတွင်းရှိ ချုံနွယ်မြက်ပင်များကို ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းကာ ဆေးရုံပရဝဏ်အတွင်း သန့်ရှင်းရေးပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ဝဲပုံ) (မြန်မာ့အလင်း)

အလွတ်တန်းဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲ ဆုများရွေးချယ်ပြီးစီး

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၂၃ မြန်မာနိုင်ငံ ဓာတ်ပုံအသင်းနှင့်ရွှေပြည်တံခွန်တယ်လီကွန်း(အများပိုင်) ကုမ္ပဏီလီမိတက်တို့ ပူးပေါင်း၍ပြုပြင်ပြောင်းလဲလာသည့် လင်းလက်တောက်ပလာသော တယ်လီကွန်းဆိုင်ရာဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းများနှင့် ယနေ့လူငယ်များအား လူ့အရင်းအမြစ်ကဏ္ဍမှ အနာဂတ်၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို ဖော်ဆောင်မြှင့်တင်ပေးလိုသည့်ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် “ပြုပြင်ပြောင်းလဲခြင်းမှ လင်းလက်တောက်ပသော အနာဂတ်ဆီသို့” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် အလွတ်တန်းဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲဖိတ်ခေါ် ကျင်းပရာ စက်တင်ဘာ ၁၇ ရက် နံနက်ပိုင်းက မြန်မာနိုင်ငံဓာတ်ပုံအသင်းတွင် ဓာတ်ပုံအကဲဖြတ် ပညာရှင် ဦးဖေခင် (Hon:-MPS, Hon:FMPS.)၊ ဦးမြင့်သိန်းဖေ(ဂုဏ်ပြုအသင်းသား)၊ ညောင်ဦးဖိုးချို (Hon:MPS,PMPS)၊ ဦးအောင်ကျော်မိုး [A.K.MOE (သတ္တဗေဒ)] PMPS၊ မောင်မောင်သန်း(ကော့မူး) Media Director ရွှေပြည်တံခွန် တယ်လီကွန်းတို့က ဓာတ်ပုံအကဲဖြတ်ဆုရွေးချယ် ပြီးစီးပြုဖြစ်သည်။ အဆိုပါဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲတွင် ရွှေပြည်တံခွန်တယ်လီကွန်းကုမ္ပဏီ၏ အထူးဆု၊ UNESCO ထွန်းအောင်ကျော်၊ ပထမဆု-ဦးလူမောင်၊ ဒုတိယဆု- ဘိုးတော်(အမရပူရ)၊ တတိယဆု-ကျော်ကျော်ဝင်း MPS နှင့် နှစ်သိမ့်ဆုများဖြစ်သော ပြည့်ဖြိုးသက်ပိုင်၊ ယမင်းဝင်းလှိုင်၊ ဟယ်လင် (သုံးရာသီဓာတ်ပုံတိုက်)၊ မျိုးမင်းကြွယ် (ရွှေတောင်ကြား)၊ ဦးစိန်ထွန်း(ဟင်္သာတ)၊ ဦးလူမောင်၊ ဇော်ဇော်ဝေ (ဆင်ဖြူကျွန်း)၊ မျိုးမင်းသွင်၊ ရဲမင်းလွင်တို့ ဆုရရှိကြသည်။ ဆုပေးပွဲအခမ်းအနားကို စက်တင်ဘာ ၂၅ ရက်(ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်းရှိ စင်ထရယ်ဟိုတယ်၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

အခြေခံသမဝါယမ သင်တန်းဖွင့်လှစ် ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၂၃

သမဝါယမဝန်ကြီးဌာန သမဝါယမလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့်အသင်းများ အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်းလုပ်ငန်းများအတွက် သင်တန်းများစဉ်ဆက်မပြတ် ဖွင့်လှစ်ပို့ချလျက်ရှိရာ သမဝါယမဦးစီးဌာနအဆင့်ဆင့်ရှိ အကြီးတန်းစာရေးဝန်ထမ်းများကို လုပ်ငန်းခွင်စွမ်းရည်ပြည့်ဝစွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် အမှုထမ်းများ အခြေခံသမဝါယမသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၁/၂၀၁၄)ကို စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက ရန်ကုန်မြို့ သမဝါယမကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး သင်တန်းကျောင်း၌ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး သင်တန်းကာလမှာ အောက်တိုဘာ ၅ ရက်အထိဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

Advertisement for movies including 'The Maze Runner', 'Minuscule: Valley of the Ants', and 'The Purge: Anarchy'. It includes showtimes and contact information for various theaters.

ဆောင်းပါးနှင့်ပြည်တွင်းသတင်း

ဘာလင်တံတိုင်းက ပြောသော အမျိုးသားညီညွတ်ရေး

သမိန်ပြတ်စ်

ကားပေါ်မှဆင်း၍ ဘူတာဝင်းအတွင်း ခြေချလိုက်သည်နှင့် အေးစိမ့် စိမ့်လေညင်းများက ဆီးကြိုတိုက်ခတ်လာခဲ့သည်။ ဘူတာရုံကိုမြင်လိုက် ရသည်နှင့် မြင့်မားသော အမိုး၊ ထူထပ်ကြီးမားသော တိုင်လုံးကြီးများနှင့် ကြီးကျယ်ခမ်းနားသော အသွင်သဏ္ဍာန်ကို ခံစားရမိစေသည်။ ဤနေရာ ကား ဖရန်ဖတ်ဘူတာရုံပင်ဖြစ်သည်။ လူအများထူထပ်စွာ သွားလာနေ သော်လည်း သန့်ရှင်းမှုနှင့်စည်းကမ်းတကျရှိမှုကို သတိပြုမိစေသည်။ ကျွန်တော်တို့ မြန်မာနိုင်ငံမှ ဘူတာရုံများနှင့်ခြားနားလှသော မြင်ကွင်းက အားကျစရာပင်။ “အရင်တုန်းက မီးရထားတွေက ကျောက်မီးသွေးလောင် စာတွေသုံးပြီး ခုတ်မောင်းခဲ့ရတာ။ ဒါကြောင့်လည်း ကျောက်မီးသွေးက ထွက်တဲ့ မီးခိုးတွေနဲ့ ပိတ်လောင်မှုနဲ့ကျပ်တည်းမဖြစ်ရအောင် အမိုးတွေ မြင့်မြင့်ပိုပြီး လေဝင်လေထွက်ကောင်းအောင် လုပ်ခဲ့တာ”ဟု ဂျာမနီသံရုံး မှ မြန်မာဝန်ထမ်းတစ်ဦးက ရှင်းပြသည်ကို ကြားလိုက်ရသည်။

ဂျာမနီသည် “ဥရောပ၏ တရုတ်နိုင်ငံ”ဟု တင်စားခေါ်ဝေါ်ကြသည့် စီးပွားရေးအင်အားကြီးနိုင်ငံလည်း ဖြစ်သည်။ ဂျာမနီမြေကို နင်းမိသည့် အခါ မကြာသေးခင်က ဝန်ကြီးချုပ်တယ်လီဖုန်းကို အမေရိကန်ထောက်လှမ်း ရေးတို့ ခိုး၍ နားထောင်ခဲ့ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ အုတ်အော်သောင်းနင်း ဖြစ်ခဲ့ သည့်သတင်းကို ပြန်လည်အမှတ်ရမိပြန်သည်။ ဂျာမနီနိုင်ငံဟုဆိုသည်နှင့် ကမ္ဘာစစ်ကြီးများနှင့် လုံးထွေးရုန်းကန်ခဲ့ရသော သမိုင်းပုံရိပ်များကို ပြန် လည်မြင်ယောင်လာစေသည်။ ယခုသော် ဂျာမနီသည် ဥရောပ၏ ထွန်း တောက်ကြယ်အဖြစ် ခံခဲ့ညားညားရပ်တည်နေလေပြီ။ ဂျာမနီနိုင်ငံ ခရီးစဉ်တွင် ခံစားရသည့်ခံစားချက်မှာ ထူထပ်သည့်နှင့် ခိုင်မာသော စိတ် ဓာတ်ဝိညာဉ်ပင်ဖြစ်သည်။ ဖရန်ဖတ်ဘူတာရုံတွင် သမ္မတကြီးထံ တည်တည့် လျှောက်လာသော ဂျာမနီအမျိုးသမီးကြီးတစ်ဦးအား ဂျာမနီလုံခြုံရေးတပ် ဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးက တွန်းထုတ်လိုက်သဖြင့် ယင်းအမျိုးသမီးက လုံခြုံရေးအား ရန်ရှာခဲ့သည်ဖြစ်စဉ် ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ သမ္မတကြီးမှာ တည်တည်ငြိမ်ငြိမ် အေးအေးလူလူပင် သာမန်ဂျာမနီပြည်သူများနည်းတူ အေးအေးလူလူ စိတ် အေးလက်အေး ဖြစ်နေပုံရသည်။ နိုင်ငံအကြီးအကဲများအတွက် လုံခြုံရေး တာဝန်ထမ်းဆောင်ရာအဖွဲ့ ပြည်သူများ၏ အထင်အမြင်လွှဲမှားမှု ခံရ တတ်သည်ကိုလည်း သတိပြုလိုက်မိသည်။

ဖရန်ဖတ်မှ ဘာလင်သို့ အမြန်ရထားဖြင့် ထွက်ခွာခဲ့ရာ DB BAHN မှ အမှုဆောင်ဒါရိုက်တာ Mr.Simon Giovanazzi က သမ္မတကြီးအား ဂျာမနီနိုင်ငံ၏ ရထားပို့ဆောင်ရေးစနစ်အကြောင်း ရှင်းလင်းတင်ပြခဲ့သည်။ သမ္မတကြီးမှာ အမြန်ရထားစီးနင်းရင်း သိလိုသည်များကို တက်ကြွစွာ မေးမြန်းနေသည်။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ရထားပို့ဆောင်ရေးစနစ်ကို အမြန်ဆုံး မြှင့်တင်လိုသည့် သဘောထားများကို သမ္မတကြီး၏ ပြောစကားများမှ တစ်ဆင့် ကြားသိနေရသည်။ ဖရန်ဖတ်ရထားပေါ်တွင် Hanns Seidel ဖောင်ဒေးရှင်းမှ မြန်မာနိုင်ငံတာဝန်ခံကလည်း ဂျာမနီနိုင်ငံအကြောင်း ရှင်း ပြခဲ့သည်။ သမ္မတကြီးက စိတ်ဝင်တစားနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်အကြောင်း မေးမြန်းခဲ့သည်။ ဂျာမနီနိုင်ငံ၏ ပြည်နယ်များတွင် အမေရိကန်ပြည်နယ် များနည်းတူ ပြည်နယ်အခြေခံဥပဒေများ ရေးဆွဲပြဋ္ဌာန်းထားကြောင်း ရှင်း လင်းပြောကြားခဲ့သည်။ (ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံသို့ ရောက်ရှိချိန်တွင်လည်း သမ္မတကြီးသည် ဆွစ်ဇာလန်စနစ်အကြောင်းကို အထူးအလေးထား၍ မေးမြန်းခဲ့သည်။) ပြည်တွင်း၌ ငြိမ်းချမ်းရေးသံလွင်ခက်ကို လက်ကမ်းပေး ခဲ့သော သမ္မတကြီးသည် အမြန်ရထားပေါ်ရှိစဉ် အချိန်အတော်များများ ကို ဖက်ဒရယ်ဆွေးနွေးခန်းနှင့် ကုန်လွန်ခဲ့ရသည်။ ဖက်ဒရယ်စနစ်အကြောင်း ဆွေးနွေးနေသော သမ္မတကြီး၏အသံမှာ တက်ကြွနေသည်။ မျက်မှန်အောက် မှ မျက်လုံးများမှာလည်း တလက်လက်တောက်ပနေသည်။ ရှင်းပြနေသည် များကို နားထောင်ရင်း တစ်ချက်တစ်ချက် တွေ့တွေ့ငေးငေး ဖြစ်သွားရ သည်မှာ မြန်မာနိုင်ငံရှိ တိုင်းရင်းသားများအတွက် အသင့်တော်ဆုံးဖြစ်မည့် ဖက်ဒရယ်ကို ဆက်စပ်စဉ်းစားမိခြင်းကြောင့်ဖြစ်မည်ဟု တွေးတောမိသည်။ ယခင်က “ဖက်ဒရယ်”ဆိုသည်မှာ မကြားကောင်းသည့် စကားလုံးတစ်လုံးပင် ဖြစ်ခဲ့ရသော်လည်း သမ္မတကြီးလက်ထက်တွင်မူ အမျိုးသားညီညွတ်ရေး ၏ အင်္ဂါရပ်တစ်ခု ဖြစ်လာခဲ့ပြီဖြစ်သည်။

ဘာလင်တွင် ဂျာမနီဝန်ကြီးချုပ် အိန်ဂျယ်လာမာကယ်က ဂုဏ်ပြုအခမ်း အနားဖြင့် ကြိုဆိုခဲ့သည်။ ဒုတိယကမ္ဘာစစ်တွင် မဟာမိတ်တို့နှင့် ယှဉ်ပြိုင် တိုက်ပွဲဝင်ခဲ့သော ဂျာမနီတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၏ ဟိတ်ဟန်ကို ပြန်လည်ခံစားမိ စေသည်။ စစ်ရှုံးဂျာမနီသည် အဘက်ဘက်ချွတ်ခြံကျခဲ့ရာမှ နိုင်ငံနှစ်ခြမ်း ကွဲခဲ့ရသည်အထိ စည်းလုံးညီညွတ်မှု ပျက်ပြားခဲ့ရပေသည်။ ယခင်က နိုင်ငံ တကာကျွမ်းကျင်သူများ၊ ပညာရှင်များက တောင်ကိုရီးယားနှင့် မြောက်ကိုရီး ယားနှစ်နိုင်ငံမှာ လူမျိုးတူ၊ ဘာသာတူဖြစ်၍ ပြန်လည်ပေါင်းထုတ်ရန် မခက်ခဲ၊ ဂျာမနီနိုင်ငံ ပြန်လည်ပေါင်းစည်းရေးမှာ ခက်ခဲလိမ့်မည်ဟု ဟောကိန်းထုတ်ခဲ့ကြကြောင်းလည်း သိရှိရသည်။

သို့သော် အရှေ့ဂျာမနီနှင့်အနောက်ဂျာမနီကို အခိုင်အမာပိုင်းခြားထား ခဲ့သော ဘာလင်တံတိုင်းကြီးသည် ၁၉၈၉ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ၉ ရက်နေ့တွင် ပြိုကျခဲ့သည်။ ဘာလင်တံတိုင်းမှအုတ်ချပ်တို့ကို အမေရိကန်နိုင်ငံ ဝါရှင်တန် အထိ သယ်ဆောင်၍ အမှတ်တရထုလုပ်ရသည်အထိ ဖြစ်ခဲ့သည်ဟု ဆိုသည်။ ဘာလင်တံတိုင်း ပြိုကျသောနေ့ရက်မှာ နိုဝင်ဘာလ ၉ ရက်နေ့ဖြစ်၍ “အလဲပင်း-နိုင်ငံ”ဟုခေါ်တွင်ကြသည့်ဟုလည်း သိရှိရသည်။ အမေရိကန် ကုန်သွယ်ရေးမျှော်စင်ညီနောင်ကို အကြမ်းဖက်သမားများ တိုက်ခိုက်ခဲ့ သော “နိုင်ငံ-အလဲပင်း”နှင့် ပြောင်းပြန်သင်္ကေတဂဏန်းဟုလည်း ဆိုကြသည်။ “အလဲပင်း-နိုင်ငံ”မှာ အမျိုးသားပြန်လည်ရင်ကြားစေရေး၏ အထိမ်းအမှတ် ဖြစ်ခဲ့ရသလို လက်ဝဲနိုင်ငံရေးအတွေးအခေါ်များ ကျရှုံးမှု၏နိဒါန်းဟုလည်း ဆိုကြသည်။ နိုင်ငံရေးသဘောတရားကွဲလွဲနေမှုများ နိဂုံးချုပ်ပြီဟုသော အယူအဆဖြင့် “သမိုင်းနိဂုံး”ဟုလည်း အမည်ပေးခဲ့ကြသည်။

အမှန်စင်စစ်တော့ ဘာလင်တံတိုင်းပြိုကျခဲ့ခြင်းသည် ဂျာမနီ၏ သမိုင်း သစ်နိဒါန်းပင်ဖြစ်ပါလိမ့်မည်။ စစ်ကိုလည်းကြို၊ ခြေအုံလည်းဖြစ်ခဲ့ရသော အရှေ့-အနောက်နှစ်နိုင်ငံသည် ဤတံတိုင်းကြီး ပြိုချခဲ့ခြင်းဖြင့် ဂျာမနီ၏ ပေါင်းစည်းညီညွတ်မှုကို ကမ္ဘာသို့ပြသခဲ့သည်ဟု ဆိုနိုင်သည်။ အရှေ့ဂျာမနီ

ဘာလင်တံတိုင်းပြိုကျခဲ့ချိန်က ဖွံ့ဖြိုးမှုနောက်ကျ ကျန်ရစ်ခဲ့သော အရှေ့ဂျာမနီသည် ယခုသော် အနောက် ဂျာမနီနှင့်မခြား တိုးတက်နေပြီဖြစ်ပြီး ဆင်းရဲ-ချမ်းသာ ကွာဟချက်လည်း လျော့ပါးနေပြီဖြစ်

မှာ လက်ဝဲနိုင်ငံရေးအတွေးအခေါ်ဖြင့် နိုင်ငံထူထောင်ထားခြင်းဖြစ်ရာ စက်မှု ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်နေသော အနောက်ဂျာမနီက အတော်များများ ဖေးမကူညီခဲ့ ရသည်။ နှစ်နိုင်ငံပေါင်းစည်းပြီးနောက် ဆင်းရဲချမ်းသာကွာဟချက် ကြီးကြီး မားမားတည်ရှိခဲ့ခြင်းကို ဆယ်စုနှစ်နှင့်ချီ၍ ကြိုးစားခဲ့ကြရသည်ဟု ဆိုသည်။ ဂျာမနီဝန်ကြီးချုပ်ကို အချို့က သံမဏိမယ် Iron Lady ဟု တင်စားခေါ်ဝေါ် ကြကြောင်း သိရှိရသည်။ လူမျိုးဂုဏ်၊ ဇာတိဂုဏ် ထိန်းသိမ်းရာတွင် သူမတူ သောကြောင့် ဂျာမနီလူမျိုးကြီးစိတ်ဓာတ်ဟု ကမ္ဘာက ခေါ်တွင်ခဲ့ကြသော ဤ နိုင်ငံတွင် အိန်ဂျယ်လာမာကယ်ဟူသော အမျိုးသမီးဝန်ကြီးချုပ်ပေါ်ထွန်း လာခဲ့ခြင်းကြောင့် သံမဏိမယ်ဟု တင်စားကြသည်များမှာ ပိုသည်ဟု မဆို သာ။ စိတ်ထားနူးညံ့ပျော့ပျောင်းပြီး စိတ်ရှည်သည်းခံတတ်သော ကျွန်တော်တို့ သမ္မတကြီးနှင့် သံမဏိမယ်တို့တွေ့ကြလေပြီဟု စိတ်ထဲတွင်တွေးလိုက်မိသည်။

သို့သော်လက်တွေ့မြင်တွေ့ရသည့် မြင်ကွင်းများအရ သံမဏိမယ်သည် အတော်ပင်ရင်းရင်းနီးနီးနွေးနွေးထွေးထွေးရှိလှသည်။ ဂျာမနီရှိ မြန်မာ သံရုံးအရာရှိတို့၏ ပြောကြားချက်အရ အိန်ဂျယ်လာမာကယ်သည် သမ္မတ ကြီးအပေါ် အထူးပင် ရင်းနီးလှိုက်လှိုစွာဆက်ဆံခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သမ္မတကြီး၏ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများကို အတော်ကလေးပင်အသိအမှတ်ပြုပြီး ဂျာမနီသည် မြန်မာနိုင်ငံ၏အနာဂတ်၌ ခိုင်မာသောမိတ်ဖက်အဖြစ် ရပ်တည် မည့်အကြောင်း ကတိပေးပြောကြားခဲ့သည်။ ဥရောပဇန်တစ်ခုလုံး ၂၀၀၈ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ဘဏ္ဍာရေးပျက်ကပ်တွင် အလူးအလဲခံနေရချိန်၌ အမြန်ဆုံးထောင် မတ်နိုင်ခဲ့သည်မှာ ဂျာမနီနိုင်ငံပင်ဖြစ်သည်။ ဥရောပကို ကျားကန်ပေးခဲ့သည် မှာလည်း ဂျာမနီနိုင်ငံပင်ဖြစ်သည်။ ဂရိနိုင်ငံတွင် အစိုးရအသုံးစရိတ်မိုး ထိအောင် မြင့်မားနေသဖြင့် ဝင်ငွေနှင့်မမျှမတဖြစ်ကာ ပြုလဲတော့မည့် အရေးကို ဂျာမနီက ပြန်လည်ထူထောင်ပေးခဲ့ရသည်။ ယူရိုဇန်မပြုလဲ အောင် ဂျာမနီနိုင်ငံက တွန်းတင်ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

သမ္မတကြီးနှင့်အိန်ဂျယ်လာမာကယ်တို့၏ ဆွေးနွေးမှုများတွင် “ ဂျာ မနီနိုင်ငံကို မြန်မာနိုင်ငံ၏အဓိကရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူအဖြစ် မြင်လိုပါသည်”ဟု သမ္မတကြီးက ကမ်းလှမ်းခဲ့သည်။ အိန်ဂျယ်လာမာကယ်၏ မျက်နှာတွင် မျှော်လင့်မထားသော စကားကြားလိုက်ရသလို အံ့ဩဝမ်းမြောက်သွားသည့် ပုံရိပ်များကိုတွေ့မြင်ခဲ့ရသည်။ အိန်ဂျယ်လာမာကယ်မှာ လှိုက်လှိုင်းသာစွာဖြင့် စိတ်အားထက်သန်မှုကို ပြသခဲ့သည်။ မြန်မာနိုင်ငံကို မည်မျှအလေးထား ကြောင်း သူမ၏စကားသံများက ဖော်ပြနေသည်။ “ဂျာမနီနိုင်ငံဆီက ကျွန်တော်တို့အလိုချင်ဆုံးက အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းတွေ ဖန်တီးပေး ပြီး ကျွမ်းကျင်မှုတွေပါရရှိစေမယ့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုတွေ ဆောင်ကြဉ်းပေးဖို့ ပါပဲ။ အထူးသဖြင့် အသေးစားနဲ့အလတ်စား စက်မှုလုပ်ငန်းတွေ ဖွံ့ဖြိုး

တိုးတက်စေဖို့ ဂျာမနီနိုင်ငံက ကူညီပေးစေလိုပါတယ်” ဟု သမ္မတကြီးက ပြောခဲ့သည်။ အိန်ဂျယ်လာမာကယ်က စီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု များ တိုးမြှင့်မည်ဖြစ်ကြောင်း ဝမ်းသာအားရပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် နှစ်နိုင်ငံခေါင်းဆောင်နှစ်ဦး ပူးတွဲသတင်းစာရှင်းလင်းပွဲ ပြုလုပ်ခဲ့ရာ အမှတ်တရဖြစ်ရပ်တစ်ခု ပေါ်ပေါက်လာခဲ့သည်။ ဂျာမနီသမ္မတ မှာ ဂျာမနီဘာသာစကားဖြင့်ပြောကြားခြင်းဖြစ်ရာ သမ္မတကြီးအတွက် ဘာသာပြန်ဆိုချက် နားထောင်သည့်နားကျပ်မှာ အံ့မကျဖြစ်ခဲ့ရသည်။ မြန်မာနိုင်ငံနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနမှ အရာရှိကြီးတစ်ဦးက တပ်ဆင်ပေး ချိန်တွင် အိန်ဂျယ်လာမာကယ်က ကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျ တပ်ဆင်ခြင်းအမှု ပြုခဲ့ခြင်းပင်ဖြစ်သည်။ နိုင်ငံခေါင်းဆောင်အချင်းချင်းပင် ဖြစ်လင့်ကစား ဂရုတစိုက်ရှိမှု၊ အရိပ်တကြည့်ကြည့်ဖြစ်မှု၊ ဧည့်သည်တော်ကိုအလေး အမြတ်ပြုမှု စသည်တို့ကို ကိုယ်စားပြုနေသည်။ မြင်တွေ့ရသူများအတွက် နှစ်နိုင်ငံခေါင်းဆောင်များအကြားက ကြည်နူးစရာ တလေးတစား အလေး ထားမှုကို ခံစားသိရှိစေသော မြင်ကွင်းလည်းဖြစ်သည်။

“ကျွန်တော် ဂျာမနီနိုင်ငံကနေ သင်ယူစရာတွေရှိပါတယ်။ ဖက်ဒရယ် ပြည်ထောင်စုအစိုးရစနစ်၊ မြို့ပြတိုးတက်မှုပုံစံ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းတွေ၊ အဆင့်မြင့်ကုန်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှု၊ အစဉ်အလာကောင်းတဲ့ပညာရေးစနစ်၊ စည်းကမ်းရှိမှုတို့ကို အများကြီးသင်ယူဖို့ လိုအပ်နေပါတယ်” ဟု သမ္မတ ကြီးက ပူးတွဲသတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် ပြောကြားခဲ့သည်။ ယခင်ကပင် ဂျာမနီနိုင်ငံလုပ် စက်ပစ္စည်းကိရိယာများသည် ခိုင်သည်၊ ခံ့သည်၊ မာသည် ဟူ၍ ပြောစမှတ် တွင်ရစ်လောက်အောင်ပင် ခိုင်မာသော အမှတ်တံဆိပ်ကို ထူထောင်နိုင်ခဲ့သည်။ အထူးသဖြင့် ဂျာမနီနိုင်ငံ၏ SME များသည် ဂျာမနီစီးပွားရေးကို မောင်းနှင်နေခြင်းဖြစ်သည်။ အလားတူ ဂျာမနီနိုင်ငံ ၏ ကျေးလက်ဖွံ့ဖြိုးရေးဆောင်ရွက်ချက်များသည် အထူးပင်အားကျ စရာကောင်းလှသည်။ ကျေးလက်အသေးစားစက်မှုလုပ်ငန်းများသည် ယခုအချိန်တွင် တောင့်တင်းခိုင်မာသော စက်မှုလုပ်ငန်းများ ဖြစ်နေကြပြီ ဖြစ်သည်။ ဘာလင်တံတိုင်းပြိုကျခဲ့ချိန်က ဖွံ့ဖြိုးမှုနောက်ကျကျန်ရစ်ခဲ့ သော အရှေ့ဂျာမနီသည် ယခုသော် အနောက်ဂျာမနီနှင့်မခြား တိုးတက် နေပြီဖြစ်ပြီး ဆင်းရဲ-ချမ်းသာကွာဟချက်လည်း လျော့ပါးနေပြီဖြစ်သည်။ နိုင်ငံရေးအယူဝါဒ ပြင်းပြင်းထန်ထန်ကွဲပြားခဲ့ရာမှ နှစ်နိုင်ငံကွဲထွက်သွား သည်အထိ ဆိုက်ရောက်ခဲ့သော ဂျာမနီနိုင်ငံသားများအနေဖြင့် အမျိုးသားပြန်လည် ပေါင်းစည်းညီညွတ်ရေး၏ အရေးပါမှုကို ကိုယ်တိုင်ခံစား စာနာနားလည်မှုထားနိုင်ကြသည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် သမ္မတကြီး လုပ်ကိုင် ကြိုးပမ်းနေသော ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးအတွက် ကြံတွေ့နေရသော စိန်ခေါ် မှုများကိုလည်း အိန်ဂျယ်လာမာကယ်က အတော်ကလေးပင် နားလည် ထားသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။ ဖြတ်သန်းလာခဲ့ရသော အမျိုးသားညီညွတ်ရေး အတွေ့အကြုံများက မြန်မာနိုင်ငံ၏ လက်ရှိအနေအထားပေါ် ပိုမို၍ စာနာစေခြင်းဖြစ်မည်ဟုလည်း တွေးမိသည်။

သမ္မတကြီး၏ ခရီးစဉ်နှင့် အချိန်ကိုက် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလွတ်ငြိမ်း ချမ်းသာခွင့်အဖွဲ့ (Amnesty International)၊ နိုင်ငံတကာလူ့အခွင့် အရေးဖက်ဒရေးရှင်း (the International Federation for Human Rights-FIDH)နှင့်FIDHအဖွဲ့ဝင်Alternative ASEAN Network on Burma တို့က ဥရောပသမဂ္ဂသို့ စက်တင်ဘာ ၁ ရက်က အိတ်ဖွင့်ပေးစာ ပေးပို့၍ သမ္မတကြီးခရီးစဉ်အတွင်း ဖိအားပေးမှုများ မြင့်မားစေရန် ကြိုတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။ သို့သော်လည်း သမ္မတကြီး၏ ခရီးစဉ် အတွင်း ကြီးမားသောဖိအားပေးမှုများ ကြုံတွေ့ခဲ့ရခြင်း အလျဉ်းမရှိခဲ့ သည်မှာလည်း မြန်မာနိုင်ငံ၌ သမ္မတကြီးဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော ပြုပြင် ပြောင်းလဲရေးလုပ်ငန်းစဉ်များအပေါ် မည်မျှအလေးထားသည်ကို ဖော်ပြ နေခြင်းလည်း မည်ပေသည်။ ဂျာမနီသတင်းဌာနများကလည်း “ဂျာမနီသို့ လာရောက်သော သမ္မတကြီးသိန်းစိန်သည် စကားပြောကောင်းသူ တစ်ဦး မဟုတ်သော်လည်း မြန်မာ့သမိုင်းအတွက် အရေးပါသူဖြစ်ကြောင်း၊ စိန်ခေါ် မှုများ၊ ပြဿနာများ များစွာရှိနေသော မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဒီမိုကရေစီဖော် ဆောင်ရေးလမ်းကြောင်းတွင် သမ္မတကြီးသိန်းစိန်က တတ်နိုင်သမျှ ဖြေရှင်း ပေးလျက်ရှိကြောင်း” ရေးသားဖော်ပြခဲ့ကြသည်။

စက်တင်ဘာ ၄ ရက်တွင် သမ္မတအိမ်တော်၌ ဂျာမနီသမ္မတ ဂျီအာ ချင်ဂေါက်တို့ တွေ့ဆုံခဲ့ကြပြီး နှစ်နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဆိုင်ရာ ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရေးမူဘောင် သဘောတူညီချက်ကို လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ကြ သည်။ ဂျာမနီသမ္မတကြီးသည် မြန်မာနိုင်ငံသို့ ဖေဖော်ဝါရီ ၉ ရက်မှ ၁၂ ရက်အထိ လာရောက်ခဲ့သူဖြစ်သည်။ ထိုစဉ်က သမ္မတကြီးနှင့် တွေ့ဆုံကာ မြန်မာနိုင်ငံမှ ဂျာမနီနိုင်ငံသို့ ပေးဆပ်ရန်ရှိသည့် ကြွေးမြီ ယူရို ၁၀၈၄ သန်း ၁ ဘီလီယံကျော်ကို ထက်ဝက်သာ မြန်မာနိုင်ငံက ပြန်လည်ပေးဆပ်ရန်၊

စာမျက်နှာ ၁၁ သို့

နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများ ပေးအပ်

သီပေါ စက်တင်ဘာ ၂၃

ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) သီပေါမြို့နယ် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာနမှ နိုင်ငံသားဖြေလျှော့သည့် လုပ်ငန်းစနစ် များနှင့် မိုးပွင့်အဆင့်(၆)စိမ့်ချက်ကို စက်တင်ဘာ ၂၁ ရက်က နမ့်လန်ကျေးရွာ အုပ်စုသို့ ကွင်းဆင်း၍ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများ နေ့ချင်းပြီး ဆောင်ရွက် ပေးရာ လဝကဦးစီးအရာရှိ ဦးစိုင်းထွန်းအေးက နိုင်ငံတော်၏စေတနာ၊ ရည် မှန်းချက်များနှင့် မိုးပွင့်အဆင့်(၆) စိမ့်ကိန်းလုပ်ငန်းများအကြောင်းကို ရှင်းလင်း ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် မြို့နယ်လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံ တင်ရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဦးစိုင်းထွန်းအေးနှင့် ဝန်ထမ်းများက နမ့်လန် အထကမှ ကျောင်းသားကျောင်းသူ ၁၂၃ ဦးတို့ကို မှတ်ပုံတင်ပြုလုပ်ပေးကာ ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်မြင့်မြင့်စန်းထံ ပေးအပ်သည်။ **စိုင်း(သီပေါ)**



မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပျိုး

မင်းတပ် စက်တင်ဘာ ၂၃

မင်းတပ်မြို့နယ် သစ်တောဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၄ ခုနှစ် မိုးရာသီတွင် Special Tree Plantion Ceremony တစ်ခုကို မင်းတပ်မြို့နယ် အမှတ်(၂) အခြေခံ ပညာမူလတန်းကျောင်းဝင်းနှင့် မင်းတပ်မြို့ ဘဝသစ်ရပ်ကွက်တွင် ကွက်စိပ် (၅) ရေစမ်းဦးတွင် စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက် နံနက်က ကျင်းပသည်။ အဆိုပါအခမ်းအနားတွင် မင်းတပ်ခရိုင် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကျော်အံ့မောင် ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဦးအောင်မြင့်စိုး၊ ခရိုင်သစ်တောဦးစီးဌာန လက်ထောက် ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးကျော်မိုးအောင်၊ ခရိုင်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ် စန်းစန်းထွေး၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဇော်စိုး၊ သစ်တောဦးစီးအရာရှိ ဦးဇော် သက်နှင့် ခရိုင်မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ပြည်သူများ အင်အား ၁၉၅ ဦးတို့က အပင်ပေါင်း ၂၅၀ကို စိုက်ပျိုးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **တင်ထွန်းတာ**

ပြည်ထွင်းသတင်း

ရှေ့မှ

ယခုနှစ်ဆောင်ပုဒ်ကို “ရှေ့သို့တည်တက်လှမ်းချီ၊ ငြိမ်းချမ်းစေစည်အသိုက်အဝန်းဆီ”ဟူ၍ သတ်မှတ်ခဲ့ပါကြောင်း။

အာဆီယံအသိုက်အဝန်း၏မျှော်မှန်းချက်များကို လက်တွေ့အကောင်အထည်ဖော်ကြရာတွင် နိုင်ငံအသီးသီး၏ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မြှင့်တင်ရေးနှင့် အထူးသဖြင့် အကောင်အထည်ဖော်နေကြသည့်တာဝန်သည် နိုင်ငံတိုင်းအတွက်မရှိမဖြစ် အဓိကအခြေခံအမျိုးသားရေးတာဝန်တစ်ရပ် ဖြစ်ပါကြောင်း။

စားရေရိက္ခာဖူလုံမှုမရှိဘဲ လူမှုဘဝသာယာမှုကို တည်ဆောက်နိုင်မည်မဟုတ်သည့်အတွက် ကမ္ဘာ့ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့အစည်း၏ ထောင်စုနှစ်ရည်မှန်းချက်တွင်လည်း ၂၀၂၅ ခုနှစ်၌ ကမ္ဘာတစ်ဝန်းလုံး ငတ်မွတ်ခေါင်းပါးမှုပျောက်ရေး ရည်မှန်းချက် သတ်မှတ်ထားရှိသည့်အတိုင်း တစ်ကမ္ဘာလုံး၏ ရိက္ခာလိုအပ်ချက်ကို ဖြည့်တင်းနိုင်ရန် အာဆီယံနိုင်ငံများအနေဖြင့်လည်း လက်တွဲညီညီကြိုးပမ်းပါဝင် ဖော်ဆောင်ပေးကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

သို့ရာတွင် ကမ္ဘာ့လူဦးရေသည် နှစ်စဉ် ပုံမှန်တိုးပွားလာလျက်ရှိနေပြီး လက်ရှိလူဦးရေ ခုနစ်ဘီလီယံတွင် နေ့စဉ်လူဦးရေ သန်းပေါင်း ၈၅၀ ခန့်သည် စားရေရိက္ခာအခက်အခဲနှင့် အာဟာရမပြည့်ဝမှု ခံစားနေကြရပါကြောင်း၊ လာမည့် ၂၀၅၀ ပြည့်နှစ်တွင် ကမ္ဘာ့လူဦးရေသည် ကိုးဘီလီယံကျော် ၁၀ ဘီလီယံအထိ တိုးပွားမြှင့်တက်လာမည်ဖြစ်ကြောင်း တွက်ချက်ထားရှိမှုများအရ စားရေရိက္ခာထုတ်လုပ်မှုကို ယခုထက် နှစ်ဆပိုမိုထုတ်လုပ်ရန် လိုအပ်လာမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

အားလုံးသိရှိကြသည့် အတိုင်း ကမ္ဘာကြီး ပူဇွန်လှာမှုနှင့်အတူ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ပျက်စီးယိုယွင်းလာနေမှုကြောင့် စားရေရိက္ခာထုတ်လုပ်မှု ထိခိုက်ကျဆင်းခြင်းအချက်ကိုလည်း တွက်ချက်ပြီး နိုင်ငံတိုင်းသည် ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲသော

လယ်ယာကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် စားနပ်ရိက္ခာ ပိုမိုထုတ်လုပ်နိုင်ရေးအတွက် ပိုမို၍ နီးနီးကပ်ကပ်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြရန် လိုအပ်ချက်ရှိနေကြောင်းကို မီးမောင်းထိုးပြပြောကြားလိုပါကြောင်း။

ရေရှည်တည်တံ့ ခိုင်မြဲသော လယ်ယာကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် တစ်ချိန်တည်း တစ်ပြိုင်တည်းတွင် သဘာဝတောတောင် ရေအရင်းအမြစ်၊ သစ်တော၊ အရင်းအမြစ်များကို ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ခြင်းနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ယိုယွင်းပျက်စီးမှုမှ ကာကွယ်တားဆီးနိုင်ရေးလုပ်ငန်းများကို အထူးအလေးအနက်ထား၍ ဆောင်ရွက်ပေးကြရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

အာဆီယံနိုင်ငံများ အတွင်း၌ လည်း ၂၀၀၇-၂၀၀၈ ခုနှစ်တွင် မြင့်တက်လာခဲ့သော အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ စားနပ်ရိက္ခာဈေးနှုန်းများကြောင့် အာဆီယံခေါင်းဆောင်များသည် စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံမှုစိတ်ချစေရေး မဟာဗျူဟာများကို ကြေညာစာတမ်းတွင် အတည်ပြုနိုင်ခဲ့ကြပြီးဖြစ်ပါကြောင်း။

အလားတူ အာဆီယံနိုင်ငံများအတွင်း အာဆီယံပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုမူဘောင်အရ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် အာဆီယံစားနပ်ရိက္ခာဖူလုံမှုဘုတ်အဖွဲ့၊ စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံရေးသတင်းအချက်အလက် စီမံကိန်းနှင့် အာဆီယံနှင့် အပေါင်းသုံးအရေးပေါ် ဆန်အရန်ရိက္ခာ အစီအစဉ်များတွင် မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့်လည်း တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ ပါဝင်



တာဝန်ယူ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။

ယခုနှစ် ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုဖြစ်သော ကမ္ဘာ့စားနပ်ရိက္ခာနှင့် စိုက်ပျိုးရေးအဖွဲ့အနေဖြင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ်ကို “အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မိသားစုလယ်ယာလုပ်ငန်းနှစ်” အဖြစ် သတ်မှတ်ပြီး “မိသားစုတိုင်း၏ စိုက်ပျိုး ထုတ်လုပ်မှုစွမ်းအားဖြင့် ကမ္ဘာကြီးကို ကျွေးမွေးစောင့်ရှောက်ကြပါစို့” ဆောင်ပုဒ်ချမှတ်ပေးထားသည်ကို အာဆီယံအစည်းအရုံး ၈၀ ရာခိုင်နှုန်းကျော် ပါဝင်နေကြသည့် လုပ်ကွက်ငယ်တောင်သူလယ်သမားများနှင့် မိသားစုလယ်ယာစိုက်ပျိုးရေး လုပ်ငန်းငယ်များကို ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် လိုအပ်ချက်များ

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် (၃၆) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံလယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် သစ်တောဆိုင်ရာ ဝန်ကြီးအဆင့်အစည်းအဝေး ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ အာဆီယံလယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် သစ်တောဆိုင်ရာဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများနှင့်အတူ စုပေါင်းမှတ်တမ်းဓာတ်ပုံရိုက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

အပေါ်တွင် အလေးအနက် ညှိနှိုင်းသုံးသပ်ပြီး လက်တွေ့ကျသည့် နည်းလမ်းများဖြင့် ကူညီဖော်ဆောင်ပေးကြရန် လိုအပ်ချက်ရှိပါကြောင်း၊ တိုက်တွန်းပြောကြားလိုပါကြောင်း၊ အခြေခံကျသည့် တောင်သူလယ်သမားများအနေဖြင့် လယ်ယာကဏ္ဍပေါ်တွင် ပိုမိုတိုးတက်စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်နိုင်စေရန်အလို့ငှာ ၎င်းတို့ စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်သည့် ထုတ်ကုန်များအပေါ် ထိုက်တန်ခိုင်မာသော ဈေးနှုန်းများရရှိရေးအချက်ကိုလည်း အာဆီယံနိုင်ငံများအကြား နည်းလမ်းများရှာဖွေပြီး ပူးပေါင်းကြိုးပမ်းဆောင်

ရွက်ကြရန် တိုက်တွန်းပြောကြားလိုပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးပြောကြားရာတွင် အာဆီယံထိပ်သီးဆွေးနွေးပွဲများတွင် အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံခေါင်းဆောင်များ ချမှတ်ခဲ့သည့် သဘောတူညီမှု မူဘောင်များနှင့်အညီ ရေရှည်တည်တံ့သော လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် သစ်တောကဏ္ဍမှတစ်ဆင့် စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံရေး၊ အာဟာရပြည့်ဝရေး၊ အစားအစာ ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးအတွက် မိမိတို့အနေဖြင့် ပူးပေါင်း

ဆောင်ရွက်သွားနိုင်မည်ကို အလေးအနက်ယုံကြည်မိပါကြောင်း။ စားရေရိက္ခာနှင့် အာဟာရပြည့်ဝရေးသည် လူသားတို့အတွက် မရှိမဖြစ် လိုအပ်သည်ကို အားလုံးအသိပင်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယနေ့ကာလ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် သစ်တောဆိုင်ရာ ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်မှုအခန်းကဏ္ဍသည် ရှေးယခင်သမိုင်းကာလထက် ပိုမိုအရေးပါလျက်ရှိကြောင်းကို အခိုင်အမာ ယုံကြည်မိပါကြောင်း၊ အနာဂတ်မျိုးဆက်များ စီမံခန့်ခွဲမှုအပေါ် အလေးထားပြီး နီးကပ်စွာ အတူလက်တွဲ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားကြရမည် ဖြစ်ပါကြောင်း။

လာမည့်(၃)ရက်တာ ကာလအတွင်း အနာဂတ်ကာလတွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ ဆက်လက်မြှင့်တင်နိုင်ရန် မိမိတို့၏အမြင်နှင့် အကြံဉာဏ်များ ဖလှယ်နိုင်မည့်အခွင့်အလမ်းများ ရရှိမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ကျန်းမာရေးနှင့်ပြည့်စုံပြီး ဖျော်ရွှင်ဖွယ် အသိုက်အဝန်းအဖြစ် ဖန်တီးနိုင်ရေးအတွက် အာဆီယံပြည်သူများ၏ စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံမှု၊ အာဟာရအဆင့်အတန်း တိုးတက်မှုနှင့် စားနပ်ရိက္ခာ အန္တရာယ်ကင်းရှင်းမှုပေးပေးရန်အတွက် ၂၀၁၅ ခုနှစ်အလွန်အာဆီယံစီးပွားရေး ပေါင်းစည်းမှုအတွက် ဆောင်ရွက်မည့် အစီအမံများ ဖော်ထုတ်နိုင်သော အခွင့်အလမ်းများကို ရရှိမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

မိမိတို့အနေဖြင့် ရေရှည်တည်တံ့သည့် လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု၊ ကောင်းမွန်သောပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းမှု၊ ကောင်းမွန်သော သဘာဝအရင်းအမြစ်များ စီမံခန့်ခွဲမှုနည်းလမ်းများပါဝင်သည့် အစီမံချက် စီမံပေးဖွဲ့ပြီးတိုးတက်မှုဆိုင်ရာ အနီးကပ်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများအပေါ် ဗဟိုပြုသွားရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

အာဆီယံဒေသအတွက်သာမက စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံရေး၊ အာဟာရပြည့်ဝရေး၊ ရေရှည်တည်တံ့သည့် လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် ထိရောက်သည့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု နည်းလမ်းများကို အသေအချာ ဖော်ထုတ်နိုင်လိမ့်မည်ဟု ယုံကြည်ပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားပြီး အစည်းအဝေးဖွင့်လှစ်ကြောင်း ကြေညာသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် အာဆီယံလယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် သစ်တောဆိုင်ရာဝန်ကြီးများ၊ အာဆီယံ ဒုတိယအတွင်းရေးမှူးချုပ်တို့နှင့်အတူ စုပေါင်း၍ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်သည်။ ဆက်လက်၍ အာဆီယံလယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် သစ်တောဆိုင်ရာဝန်ကြီးများနှင့် အာဆီယံ ဒုတိယအတွင်းရေးမှူးချုပ်တို့သည် စုပေါင်း၍ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကြပြီး ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာနက “တို့အောင်ပွဲခံအာဆီယံ” သီချင်းဖြင့် ဖျော်ဖြေခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)



(၃၆)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံလယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် သစ်တောဆိုင်ရာဝန်ကြီးအဆင့် အစည်းအဝေး ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများနှင့် အာဆီယံလယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် သစ်တောဆိုင်ရာဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ စုပေါင်းမှတ်တမ်းဓာတ်ပုံရိုက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

စာမျက်နှာ ၇ မှ မေးခွန်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန သတင်းနှင့် စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်းမှ ပုံနှိပ်ထုတ်ဝေဖြန့်ချိလျက်ရှိသော The New Light of Myanmar သတင်းစာတွင် လွှတ်တော်များ လုပ်ငန်းစတင်ဆောင်ရွက်ချိန်ကတည်းက ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ကို အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့် မြန်မာအသံထွက် Pyidaungsu Hluttaw ဟုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကို အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့် မြန်မာအသံထွက် Amyotha Hluttaw ဟုလည်းကောင်း၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုလည်း အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့် မြန်မာအသံထွက် Pyithu Hluttaw ဟုလည်းကောင်း ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေတွင်ပါရှိသည့် အတိုင်း

သုံးနှုန်းဖော်ပြခဲ့ပါကြောင်း။ The New Light of Myanmar သတင်းစာတွင် အထက်တင်ပြပါ အသုံးအနှုန်းများအတိုင်း ရေးသားဖော်ပြခြင်းကြောင့် နိုင်ငံခြားသားအများစု ဖတ်ရှုသည့်အခါ နားမလည်နိုင်ကြောင်း အကြံပြုချက်များ ရရှိခဲ့ပါကြောင်း၊ သို့ဖြစ်ပါ၍ ၂၀၁၄ ခုနှစ် မေ ၁၅ ရက်မှစပြီး ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ကို အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့် Pyidaungsu Hluttaw ဟုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကို အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့် (Upper House) ဟုလည်းကောင်း၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကို အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့် (Lower House) ဟုလည်းကောင်း ပြင်ဆင်သုံးနှုန်းခဲ့ပါကြောင်း။

နိုင်ငံတကာ လွှတ်တော်များကို လေ့လာသည့်အခါ အမေရိကန်လွှတ်တော်ကို The Upper House ဟု ရေးသားသုံးနှုန်းပြီး အောက်လွှတ်တော်ကို The House ဟု ရေးသားသုံးနှုန်းထားသည်ကို တွေ့ရှိရပါကြောင်း၊ ဂျပန်လွှတ်တော်တွင် အထက်လွှတ်တော်ကို The Upper House ဟု ရေးသားသုံးနှုန်းထားပါကြောင်း၊ အိန္ဒိယလွှတ်တော်တွင်လည်း အထက်လွှတ်တော်ကို The Upper House ဟု ရေးသားသုံးနှုန်းပြီး အောက်လွှတ်တော်ကို The Lower House ဟု ရေးသားသုံးနှုန်းထားသည်ကို လေ့လာတွေ့ရှိရပါကြောင်း။ ယခုအခါ The New Light of Myanmar သတင်းစာတွင် ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ စာတစ်ပုဒ်တစ်ပုဒ်

အလွယ်တကူ နားလည်စေမည့် Amyotha Hluttaw (The Upper House) ဟုလည်းကောင်း၊ Pyithu Hluttaw (The Lower House) ဟုလည်းကောင်း နှစ်မျိုးစလုံး ဖော်ပြ၍ ပြောင်းလဲအသုံးပြုလျက်ရှိပါကြောင်းဖြင့် မြေကြားသည်။ ထို့နောက် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ရေလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုးနိုင်က “တောင်သူလယ်သမား အခွင့်အရေးကာကွယ်ရေးနှင့် အကျိုးစီးပွားမြှင့်တင်ရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်း”ကို တင်သွင်းရာ လွှတ်တော်က လက်ခံဆွေးနွေးရန် သဘောတူကြောင်း ဆုံးဖြတ်ခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခုနှစ် ဩဂုတ်လအတွင်း မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပုံမှန်ပို့ကုန်တန်ဖိုးသည် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၅၆၆ ဒသမ ၆၅ သန်း၊ နယ်စပ်ပို့ကုန်တန်ဖိုးသည် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၇၅၆ ဒသမ ၉၅ သန်းနှင့် စုစုပေါင်း ပို့ကုန်တန်ဖိုးသည် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၃၂၂ ဒသမ ၆၀ သန်းဖြစ်ပြီး ပုံမှန်သွင်းကုန်တန်ဖိုးသည် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၆၁ ဒသမ ၅၆ သန်း၊ နယ်စပ်သွင်းကုန်တန်ဖိုးသည် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၉၁ ဒသမ ၃၆ သန်းနှင့် စုစုပေါင်းသွင်းကုန်တန်ဖိုးသည် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၃၈၂၅ ဒသမ ၉၂ သန်းဖြစ်သဖြင့် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခုနှစ် ဩဂုတ်လအတွက်စုစုပေါင်း ကုန်သွယ်မှုလိုငွေသည် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂၉ ဒသမ ၃၂ သန်းဖြစ်ပါသည်။ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခုနှစ် ဧပြီလမှ ဩဂုတ်လအတွင်း မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပုံမှန်ပို့ကုန်တန်ဖိုးသည် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၃၀၉၂ ဒသမ ၅၅ သန်း၊ နယ်စပ်ပို့ကုန်တန်ဖိုးသည် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၆၁၅ ဒသမ ၈၅ သန်းနှင့် စုစုပေါင်း ပို့ကုန်တန်ဖိုးသည် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၄၇၀၈ ဒသမ ၄၀ သန်းဖြစ်ပြီး ပုံမှန်သွင်းကုန်တန်ဖိုးသည် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၅၆၄၈ ဒသမ ၅၆ သန်း၊ နယ်စပ်သွင်းကုန်တန်ဖိုးသည် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၈၅၆ ဒသမ ၁၀ သန်းနှင့် စုစုပေါင်းသွင်းကုန်တန်ဖိုးသည် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၆၅၀၄ ဒသမ ၆၆ သန်းဖြစ်သဖြင့် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခုနှစ် ဧပြီလမှ ဩဂုတ်လအတွက် စုစုပေါင်းကုန်သွယ်မှုလိုငွေသည် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၇၉၆ ဒသမ ၂၆ သန်းဖြစ်ပါသည်။ ဗဟိုစာရင်းအင်းအဖွဲ့မှ လစဉ်တင်ပြသော ပို့ကုန်၊ သွင်းကုန်အခြေအနေအစီရင်ခံစာအရ သိရှိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ

မြန်မာနိုင်ငံမှ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် သစ်တောထွက် ထုတ်ကုန်များ တိုးမြှင့်တင်ပို့နိုင်ရေး ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၃

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော် သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် ဂျပန်နိုင်ငံလယ်ယာစိုက်ပျိုးရေး၊ သစ်တောနှင့် မွေးမြူရေးဝန်ကြီး H. E. Mr. NISHIKAWA Koya ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ် အဖွဲ့အား ယနေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော် သံတမန်ဆောင်ရွက်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။

အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသို့ နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အတူ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးတင်နိုင်သိန်း၊ ဦးအုန်းမြင့်၊ ဦးဝင်းထွန်း၊ ဦးဝင်းမြင့်၊ ဦးရဲထွန်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသန့်ကျော်၊ ဦးခင်ဇော်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြပြီး နေပြည်တော် ဂျပန်နိုင်ငံလယ်ယာစိုက်ပျိုးရေး၊ သစ်တောနှင့်မွေးမြူရေးဝန်ကြီးနှင့်အတူ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဂျပန်သံအမတ်ကြီး H.E.Mr. HIGUCHI Tateshi လည်း တက်ရောက်သည်။

ယင်းသို့တွေ့ဆုံရာတွင် မြန်မာနိုင်ငံ၏ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် သစ်တောကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် နည်းပညာအထောက်အကူပြုရေး၊ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကဏ္ဍတွင် ဂျပန်နိုင်ငံမှ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ ပြုလုပ်ရေး၊ တန်ဖိုးမြှင့် သစ်အချောထည်များ ထုတ်လုပ်ရေး၊ မြန်မာနိုင်ငံမှ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် သစ်တောထွက်ထုတ်ကုန်များ တိုးမြှင့်တင်ပို့နိုင်ရေးတို့ကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ဂျပန်နိုင်ငံလယ်ယာစိုက်ပျိုးရေး၊ သစ်တောနှင့် မွေးမြူရေးဝန်ကြီး H. E. Mr. NISHIKAWA Koya ဦးဆောင်သည့်ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော် သံတမန်ဆောင်ရွက်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (သတင်းစဉ်)

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့် နီးစပ်ဆောင်ရွက်သော မြန်မာ့တပ်မတော်ချစ်ကြည်ရေးကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ ဂျပန်နိုင်ငံသို့ ချစ်ကြည်ရေးခရီးရောက်ရှိ



စာမျက်နှာ ၇ မှ

ပေးအပ်နိုင်ရန်အတွက် တင်ပြဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ လျှပ်စစ်ဝန်ထမ်းများအတွက် အန္တရာယ်ကာကွယ်ရေး ကိရိယာ တန်ဆာပလာများနှင့် လုံခြုံရေးအစီအမံများကို ကျွမ်းကျင်မှုအပိုင်းအရ လည်းကောင်း၊ ရန်ပုံငွေရရှိမှု အပေါ်မူတည်၍ လည်းကောင်း နှစ်စဉ် ပိုမိုဆောင်ရွက်ပေးသွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဝန်ဆောင်မှုပေးရာ၌ ပေါ့လျော့တာဝန်ထမ်းဆောင်မှု ပေါ်ပေါက်ပါက ဝန်ထမ်းစည်းမျဉ်း စည်းကမ်း၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ သတ်မှတ်ထားသော ဖြစ်ဒဏ်များ ချမှတ်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ ယခုအခါ အရည်အသွေး ပြည့်မီ

ခြင်းမရှိသည့်ပစ္စည်းများ မဖြစ်စေရေးအတွက် အထူးဂရုစိုက် ရွေးချယ် အသုံးပြုလျက်ရှိပါကြောင်း၊ တိုးတက် တောင်းခံလာသော ဓာတ်အားသုံးစွဲမှုများကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရေးအတွက် ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေအတွင်း ဓာတ်အား တိုးချဲ့ပေးနိုင်ရေးကိုသာ ပြည်သူများအတွက် ဦးစားပေး ဆောင်ရွက်ပေးနေပါကြောင်း၊ ယခု ကာလမှစ၍ လျှပ်စစ်ကြောင့် ဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်ခြင်းနှင့် ပြည်သူများ၏အသက်အန္တရာယ် မဖြစ်စေရေးအတွက် ဝန်ထမ်းအားလုံး အထူးအလေးထား ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ ဓာတ်အားထုတ်လုပ်ပို့လွှတ် ဖြန့်ဖြူးရန်အတွက် ရန်ပုံငွေ လုံလောက်စွာ အသုံးပြုနိုင်သည့်

အချိန်တွင် ပိုမိုခေတ်မီသော အကာအကွယ်များကို တိုးချဲ့တပ်ဆင် အသုံးပြုသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ဖြေကြားသည်။ အစည်းအဝေးတွင် ပြည်သူ့လွှတ်တော်က ပြင်ဆင်ချက်ဖြင့် အတည်ပြုပြီးပေးပို့လာသော ၂၀၁၃ ခုနှစ်၊ အသက်ဘေးအန္တရာယ်စိုးရိမ်ရသော ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိသူ လူနာအား အချိန်မီ ဆေးကုသနိုင်ရေးအတွက် ကူညီစောင့်ရှောက်ပေးရေး ဥပဒေကြမ်းကို အမျိုးသားလွှတ်တော်က ဆွေးနွေးနိုင်ရန် ဥပဒေကြမ်းကော်မတီအတွင်းရေးမှူး ဒေါက်တာ မြတ်ဉာဏစိုးက ကော်မတီ၏အစီရင်ခံစာကို လွှတ်တော်သို့ ဖတ်ကြား တင်သွင်းခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)

သဲသောင်ပြင်ဘောလုံး ယနေ့ ဗိုလ်လုမည်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၂၃ မြန်မာ့လက်ရွေးစင် သဲသောင်ပြင်ဘောလုံးအသင်း ဖွဲ့စည်းရန် ကျင်းပသည့် လူရွေးပွဲ ဆီမီးပိုင်နယ်ပွဲစဉ်များကို ယနေ့ညနေပိုင်းက

သုဝဏ္ဏပန်းခြံတွင်း၌ ကျင်းပရာ UPT က မလိခကို ကိုးရီး-၀၆၊ Joker က လင်းစဒေါင်းကို ခြောက်ရီး-လေးရီးဖြင့် အနိုင်ရရှိကြပြီး ဗိုလ်လုပွဲကို စက်တင်ဘာ

၂၄ ရက် (ယနေ့)တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ UPT နှင့် Joker တို့ ယှဉ်ပြိုင်မည်ဖြစ်ပြီး တတိယနေရာလုပွဲအဖြစ် မလိခနှင့် လင်းစဒေါင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကြမည်ဖြစ်သည်။ ညီမြတ်သော်တာ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၃

တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ဦးဆောင်သော မြန်မာ့တပ်မတော် ချစ်ကြည်ရေးကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် ဂျပန်ကိုယ်ပိုင် ကာကွယ်ရေးတပ်ဖွဲ့ စစ်ဦးစီးချုပ်ဖြစ်သူ General Shigeru IWASAKI ၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက် ညနေပိုင်းက နေပြည်တော်မှထွက်ခွာလာရာ ဂျပန်နိုင်ငံ တိုကျိုမြို့ Haneda အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ စက်တင်ဘာ ၂၃ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် ညနေ ၆ နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင် ရောက်ရှိကြသည်။ (ဝဲပုံ)

ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဦးဆောင်သော မြန်မာ့တပ်မတော် ချစ်ကြည်ရေးကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ဂျပန်ကိုယ်ပိုင်ကာကွယ်ရေးတပ်ဖွဲ့၊ General Affairs Department ၏ Director ဖြစ်သူ Major General Junichi ARAKI နှင့် ဂျပန်နိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီး ဦးခင်မောင်တင်နှင့် ဦးဆောင်သော (ကြည်း၊ ရေလေ) ပိုလ်မှူးကြီး ထင်ကျော်သူနှင့် ဦးတို့က Haneda အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်၌ ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ခဲ့ကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (မြဝတီ)

ပထမအကြိမ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် အထူးအစည်းအဝေး (၁/၂၀၁၄) ဒုတိယနေ့ကျင်းပ

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၂၃

ပထမအကြိမ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော် အထူးအစည်းအဝေး (၁/၂၀၁၄) ဒုတိယနေ့ကို တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ရုံးခန်းမ၌ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကျင်းပရာ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေ၊ လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိန်တင်ဝင်းနှင့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ၁၁၂ ဦး တက်ရောက်သည်။

ယနေ့အစည်းအဝေးတွင် ကြယ်ပွင့်ပြမေးခွန်း (၁၀)ခု ကို တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက မေးမြန်းရာ သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီးအဆင့်အဖွဲ့အစည်းဝင်များက ဖြေကြားသည်။ ထို့နောက် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်သို့တင်သွင်းသော အဆိုသုံးခုကို တင်သွင်းခြင်း၊ ထောက်ခံခြင်း၊ လွှတ်တော်တွင် သဘောဆန္ဒရယူ၍ လက်ခံဆွေးနွေးရန် ဆုံးဖြတ်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်သည်။

ယင်းနောက် ပထမနေ့အစည်းအဝေးတွင် တင်သွင်းခဲ့သော အဆိုနှစ်ရပ်ကို လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက ဆွေးနွေးခြင်း၊ သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး အဖွဲ့အစည်းဝင်များက ပြန်လည်ရှင်းလင်းခြင်း၊ လွှတ်တော်၏ အတည်ပြုချက်ရယူခြင်းများ ဆောင်ရွက်သည်။

ပထမအကြိမ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် အထူးအစည်းအဝေး (၁/၂၀၁၄) ပထမနေ့ကို ညနေ ၃ နာရီ မိနစ် ၂၀ တွင် ရပ်နားခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

* ကျောစိုးမှ

ဆက်လက်၍ အင်ချွန်းမြို့တွင် ကျင်းပသည့် ဂူရွေးအားကစားပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာနိုင်ငံမှ ထောက်လှယ်ပွဲတွင် စန္ဒီဦးက ချွန်းချွန်းပြိုင်ပွဲအဆင့် ၆ ရရှိပြီး မြတ်သက်စုဝေဖြူးက အဆင့် ၁ ရရှိကာ ငြိမ်းချမ်းကိုကိုက ထိုက်ချိချန်နှင့် ထိုက်ချိလျှန်ပြိုင်ပွဲ နှစ်ပွဲပေါင်းအဆင့် ၉ ရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

စက်တင်ဘာ ၂၄ ရက်တွင် မြန်မာအသင်း ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်မည့် အားကစားနည်းများမှာ နံနက်ပိုင်း ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၉ နာရီတွင် သေနတ်ပစ်ပြိုင်ပွဲ၏ မိတာ ၅၀ ရိုင်ဖယ်ပစ် ပွဲစဉ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံမှ သူသူကျော်နှင့် အေးအေးသင်းတို့ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ကြမည်ဖြစ်ပြီး မြားပစ်ပြိုင်ပွဲကို ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေမျိုးအောင်နှင့် မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ဇာခြည်ဝင်းတို့က ရိုက်ကတ်ပြိုင်ပွဲတွင် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်မည်ဖြစ်သည်။

ပိုက်ကျော်ခြင်း ပြိုင်ပွဲအဖြစ် အမျိုးသမီး သုံးယောက်တွဲ (Regue) အသင်းလိုက်ပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာအသင်းနှင့် အိမ်ရှင်ကိုရီးယားအသင်းတို့ ဒေသစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲတွင် ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြမည်ဖြစ်သည်။

အလေးမပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာအသင်းမှ ၈၅ ကီလိုတန်း၌ မြန်မာနိုင်ငံမှ ဝင်းနိုင်ထွန်းက ဒေသစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်မည်ဖြစ်ပြီး၊ ဘောလီဘောပြိုင်ပွဲကို ဒေသစံတော်ချိန် ညနေ ၅ နာရီတွင် မြန်မာအသင်းနှင့် ထိုင်းအသင်းတို့ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံအဝန်း သစ်တောစွမ်းဖြင့် စိမ်းလန်းစေရမည်

ပြည်တွင်းသတင်း

မြန်မာ-အိန္ဒိယနယ်စပ်နှင့် အဆင့်တိုးမြှင့်မည့် အခြားနယ်စပ်ပေါက်များ

CL ထန်းငါ

မြန်မာနိုင်ငံသို့ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားများ လာရောက်မှု ပိုမိုလွယ်ကူ နိုင်စေရေးအတွက် ပြည်ပဝင်ခွင့် ဗီဇာစနစ်နှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းများ တိုးချဲ့ရေး စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ နယ်စပ်ဒေသများမှတစ်ဆင့် e-visa စနစ်ဖြင့် ဝင်ရောက်လိုသည့် နိုင်ငံခြား သားများအတွက် လက်ရှိနယ်စပ် ဝင်/ထွက်ပေါက်များကို အဆင့် တိုးမြှင့်သွားရန်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ထို့အပြင် လက်ရှိနယ်စပ်ဝင် ပေါက်များအား အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ နယ်စပ် ဝင်/ထွက်ပေါက်အဖြစ် တိုးမြှင့်သတ်မှတ် ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက် သွားရန် စီမံလျာထားမှုရှိနေကြောင်း လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့ အင်အားစန့်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူ တစ်ဦး၏ပြောဆိုချက်အရ သိရသည်။

လက်ရှိအနေအထားအရ မြန်မာ နိုင်ငံနှင့် အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများဖြစ် သော အိန္ဒိယ၊ တရုတ်၊ ထိုင်း၊ လာအို၊ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံများနှင့် နယ်နိမိတ် ထိစပ်မှုသည် မိုင်ပေါင်း ၅၂၉၁ ခန့် ရှည်လျားရာ ယင်းနယ်စပ်တစ်လျှောက် တွင် မြန်မာနိုင်ငံက နယ်စပ်စခန်း ၁၆ ခု ဖွင့်လှစ်ထားပြီဖြစ်သည်။

နယ်နိမိတ်ချင်း ထိစပ်သည့် အဆိုပါအိမ်နီးချင်း ငါးနိုင်ငံ အနက် အိန္ဒိယနိုင်ငံမှလွဲ၍ ကျန်လေး နိုင်ငံ နယ်စပ်ဝင်/ထွက်ပေါက်များ တွင် နိုင်ငံခြားသားများ နယ်စပ်ဖြတ် သန်းခွင်လက်မှတ် (Border Pass-BP)နှင့် ယာယီနယ်စပ်ဖြတ်သန်းခွင့် လက်မှတ် (Temporary Border Pass-TBP)များဖြင့် အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံ သားများနှင့် တတိယနိုင်ငံသားများ အား နယ်စပ်အနီးတစ်ဝိုက်၌သာ သွားလာခွင့်ပြုလျက်ရှိသည်။

နယ်စပ် ဝင်/ထွက်ပေါက်များ အဆင့်တိုးမြှင့်မည့် အစီအစဉ်တွင် မြန်မာနှင့် အိန္ဒိယနိုင်ငံ နယ်စပ်ဝင် ထွက်ပေါက်များကို ထည့်သွင်းထား ခြင်း မရှိသေးကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာ-အိန္ဒိယ နယ်စပ်ဝင်/ထွက်ပေါက် ဖြတ်သန်းသွားလာမှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍

နယ်စပ်သဘောတူစာချုပ် (Border-Cross Agreement) ချုပ်ဆိုနိုင်ပြီး မှသာ နယ်စပ်ဝင်/ထွက်ပေါက်များ အဆင့်တိုးမြှင့်ခြင်းကို ဆောင်ရွက်ပေး နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း စုံစမ်းသိရှိရသည်။

မြန်မာ-အိန္ဒိယနယ်စပ်ဝင်၏အဓိက နယ်စပ်ဝင်ပေါက်များသည် မိုးရေး- တမူးနှင့် ဇိုခေါထားရ်-ရိဒ်ခေါဒါရ် နယ်စပ်ဝင်(စခန်း)များဖြစ်ပြီး လက်ရှိ အနေအထားတွင် နယ်စပ်ဝင်လည် မှုဖြင့် သတ်မှတ်နယ်စပ်ဖြတ်သန်းခ ငွေကောက်ခံ၍ ယင်းနယ်စပ်ပေါက် များမှတစ်ဆင့် နေ့ချင်းပြန် ဝင်/ထွက် ခွင့်ပြုနေသည်ကို တွေ့ရသည်။

နယ်စပ်ဝင်နယ်စပ်ဒေသ အာဏာ ပိုင်များအချင်းချင်း ညှိနှိုင်းသဘော တူညီချက်များအရ ၂၀၁၁ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၁ ရက်မှစ၍ အိန္ဒိယ နိုင်ငံ မိဒီရမ်ပြည်နယ် ဇိုခေါထားရ် ထွက်ပေါက်နှင့် ရိဒ်ခေါဒါရ်ဝင်/ထွက် စခန်းကို နယ်စပ်တရားဝင်ဖွင့်လှစ် ထားရာ ဝင်/ထွက်အခကြေးငွေအနေ ဖြင့် အိန္ဒိယနိုင်ငံသား တစ်ဦးလျှင် ၁၀ ရူပီးနှင့် နေ့ချင်းပြန် ရိဒ်ခေါဒါရ် မြို့နှင့် ရိဒ်ခေါဒါရ်တစ်ဝိုက်အထိ သွားလာခွင့်ပြုခဲ့ပြီး မြန်မာနိုင်ငံမှ အထွက်ကို ငွေကျပ် ၅၀၀ နှုန်းနှင့် နေ့ချင်းပြန် ခွင့်ပြုပေးလျက်ရှိသည်။

မြန်မာ-အိန္ဒိယ နယ်စပ်ဝင်သည် နယ်စပ် ဖြတ်သန်းသွားလာရေးနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှုကို ၂၀၀၃ ခုနှစ်ကပင် စတင်ပြုလုပ်ခဲ့ သော်လည်း ယခုချိန်အထိ နယ်စပ်ဝင် သဘောတူစာချုပ် လက်မှတ်ရေးထိုး ရေးကိစ္စအား အပြီးသတ်ဆွေးနွေး နိုင်ခြင်းမရှိသေးကြောင်း သိရသည်။

နယ်စပ်ဒေသပြည်သူများ တရား ဝင်သွားလာနိုင်ရေးအတွက် ၁၉၉၅ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၂ ရက်မှစ၍ နယ်စပ်ဖြတ်သန်းခွင့် လက်မှတ်ဖြင့် နယ်စပ်ဖြတ်ကျော်သွားလာခွင့် ပြုခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

အခြားအိမ်နီးချင်း နိုင်ငံများ ဖြစ်သော မြန်မာ-တရုတ်၊ မြန်မာ- ထိုင်း၊ မြန်မာ-လာအိုနိုင်ငံများသည်

နယ်စပ်ဝင်ချင်း ညှိနှိုင်းသဘောတူညီချက် (MoU) များအရ ၁၉၉၇ ခုနှစ်၌ နယ်စပ်ဝင်ထွက်သွားလာမှုဆိုင်ရာ သဘောတူစာချုပ် ချုပ်ဆိုနိုင်ခဲ့ရာ မြန်မာ-ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်သည် ၁၉၈၀ ပြည့်နှစ်၌ ချုပ်ဆိုခဲ့ပြီး ယင်းစာချုပ်များ အရ လာအိုနယ်စပ်မှလွဲ၍ နယ်စပ် နယ်နိမိတ်တွင်နေထိုင်သူ အိမ်နီးချင်း နိုင်ငံသားများနှင့် တတိယနိုင်ငံသား များအား လျှောက်ထားရယူခဲ့ သည့် လက်မှတ်အမျိုးအစားအလိုက် အနည်းဆုံး တစ်ပတ်ကြာ သွားလာ နေထိုင်ခွင့်ပြုလျက်ရှိသည်။

ထို့အပြင် နယ်စပ်ဖြတ်သန်းခွင့် လက်မှတ်များအပြင် နိုင်ငံကူးလက် မှတ်နှင့် ဗီဇာ(Passport/Visa) သက်တမ်းရှိသူ နိုင်ငံခြားသားခရီး သည်များအတွက် အဆိုပါနယ်စပ် ပေါက်များမှ ဝင်ရောက်လိုပါက ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့သို့ တင်ပြ ခွင့်ပြုချက်ရယူ၍ ဝင်/ထွက်မှုပြုထား ပြီဖြစ်သည်။

မြန်မာ-အိန္ဒိယနယ်စပ် ဝင်/ ထွက်ပေါက်များဖြစ်သော စစ်ကိုင်း တိုင်းဒေသကြီး တမူးမြို့ ဝင်/ထွက် စခန်းကို ၁၉၈၉ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁ ရက်တွင်လည်းကောင်း၊ ချင်းပြည် နယ် ဖလမ်းမြို့တွင် ရိဒ်ခေါဒါရ် စခန်းကို ၁၉၈၉ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၃ ရက်တွင်လည်းကောင်း ဖွင့်လှစ် ထားခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

အဆိုပါ နယ်စပ်ပေါက်မှဝင်ထွက် မှုများအား တိုးမြှင့်နိုင်ရန်အတွက် မြန်မာ-အိန္ဒိယ နယ်စပ်ဝင်သဘောတူညီ ချက်စာချုပ် လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ရေး အသေးစိတ် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးနေဆဲ ဖြစ်ပြီး ယင်းစာချုပ် ချုပ်ဆိုပြီးမှသာ နယ်စပ်ဝင်/ထွက်ပေါက်များ အဆင့် တိုးမြှင့်ခြင်းကို ဆောင်ရွက်နိုင်မည် ဖြစ်ကြောင်း လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေး နှင့် ပြည်သူ့အင်အားစန့်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦး၏ ပြောကြားချက် အရ သိရသည်။

ချင်းပြည်နယ်အတွင်း ကမ္ဘာ လှည့်ခရီးသည်များ ဝင်ရောက်မှုနှင့်



ချင်းပြည်နယ် ရိဒ်ခေါဒါရ်စခန်းမှ လာရောက်လည်ပတ်လိုသည့် ပြည်ပနိုင်ငံသားတစ်ဦးအား ဖိခေါထားရ်စစ်ဆေးရေးစခန်း၌ တွေ့ရစဉ်။

ပတ်သက်ပြီး ၂၀၁၃ခုနှစ်က ပြည်ထဲ ရေးဝန်ကြီးဌာန၏ အမိန့်ကြော်ငြာစာ ထုတ်ပြန်ချက်အရ ပလတ်ဝမြို့နယ် ဆီမီး၊ မတူပီ၊ ရေဇာမြို့နယ်ခွဲများမှ လွဲ၍ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည်များ ကန့်ပတ်လက်၊ မင်းတပ်၊ တီးတိန်၊ တွန်းဇံ၊ ကျီခါး၊ ဖလမ်း၊ ရိဒ်ခေါဒါရ် ထန်တလန်နှင့် ဟားခါးမြို့များသို့ ကြိုတင်ခွင့်ပြုချက်မလိုဘဲ သွားရောက် လည်ပတ်နိုင်ပြီဖြစ်ပြီး ခရီးသွား လုပ်ငန်းတိုးတက်ရန်အတွက် လိုအပ် သည့်များကိုလည်း ဟိုတယ်နှင့်ခရီး သွားလာရေးလုပ်ငန်း ဝန်ကြီးဌာနက ကူညီဆောင်ရွက်ပေးသွားမည် ဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။

အိန္ဒိယနိုင်ငံမှ ခရီးသွားလုပ်ငန်း ရှင်များနှင့် မြန်မာနိုင်ငံခရီးသွား လုပ်ငန်းရှင်များအကြား အပြန်အလှန် လေ့လာမှုအစီအစဉ်နှင့် သက်ဆိုင် သည့်သင်တန်းများကို ဖွင့်လှစ်သင် ကြားပေးခြင်း လုပ်ငန်းများအား ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်း ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ချိတ်ဆက် ဆောင်ရွက်ပေးရန်လည်း ရှိကြောင်း ယင်းဌာနမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦး၏ ပြောဆိုချက်အရ သိရသည်။

စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်း ဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် နယ်စပ် နယ်စပ်ကုန်သွယ်မှုလုပ်ငန်းများ လွယ်ကူစွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး အတွက် နယ်စပ်နှင့်အနီးတစ်ဝိုက်

ဒေသကုန်သည်များအနေဖြင့် တစ်ဦး တည်းပိုင် ထုတ်ကုန်/သွင်းကုန် လုပ်ငန်းရှင် မှတ်ပုံတင်ကတ် (ITC) ထုတ်ပေးခဲ့ရာ ယင်းကတ်ဖြင့် အဆိုပါ နယ်စပ်ပေါက်များဖြစ်သည့် တမူး နှင့် ရိဒ်ခေါဒါရ်ကုန်သွယ်ရေး စခန်း များမှတစ်ဆင့် အပြန်အလှန် ကုန် သွယ်မှုလုပ်ငန်းများ ပြုလုပ်လျက်ရှိ သည်။

ယခု နယ်စပ် ဝင်/ထွက်ပေါက် များ အဆင့်တိုးမြှင့်ရန် စီစဉ်ထား ခြင်းအနေဖြင့် မြန်မာ-ထိုင်း နယ်စပ် နယ်စပ်ဝင်ပေါက်များကို ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဩဂုတ်လ ၂၈ရက်မှစ၍ အပြည်ပြည် ဆိုင်ရာနယ်စပ် ဝင်/ထွက်ပေါက်များ (International Point of Entry and Exit)ဟူ၍ တိုးမြှင့်သတ်မှတ် ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်ပြီး ဖြစ်ရာ ဆက်လက်၍ အခြားနယ်နိမိတ်၊ နယ်စပ်ဒေသများကိုလည်း တစ်စ ထက်တစ်စ ဆက်လက်တိုးချဲ့ဆောင် ရွက်သွားရန် စီမံလျာထားကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ၏လက်ရှိပြည်ပဝင်ခွင့် ဗီဇာစနစ်အရ ပြည်တွင်းသို့လာ ရောက်လိုသူများသည် အပြည်ပြည် ဆိုင်ရာလေဆိပ်၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ရေဆိပ်နှင့် နယ်စပ်ဝင်၊ ထွက်ပေါက် များမှဗီဇာခြောက်မျိုးဖြင့် ဝင်ရောက် လျက်ရှိရာ အီးဗီဇာစနစ်အား ရန်ကုန် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်၌သာ

တရားဝင်ခွင့်ပြုပေးလျက်ရှိသည်။

အဆိုပါဝင်ပေါက်သုံးခုမှ ခရီး သွားများဝင်ရောက်မှုမှာ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၃၁ ရက်အထိ စုစုပေါင်း ၁၆၀၄၇၄၆ ဦးရှိနေရာ ပြီးခဲ့သည့်နှစ် အလားတူကာလကထက် ခရီးသည် လေးသိန်းရှစ်သောင်းကျော် ပိုမို ရောက်ရှိလာပြီး ခရီးသွားလုပ်ငန်းမှ ဝင်ငွေရရှိမှု ဒေါ်လာသန်း ၆၀၇ တိုးတက်လာသည်ကိုလည်း တွေ့ရ သည်။

ထို့အပြင် နယ်စပ်ပေါက်များမှ ဝင်ရောက်မှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး လူဝင်မှု ကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အား ဝန်ကြီးဌာနမှ လူဝင်မှုစစ်ဆေးရေး လုပ်ငန်းများ တိုးချဲ့ဆောင်ရွက်သွား ရန်လည်း ရှိသည်။

ယခု နယ်စပ်ပေါက်များ အဆင့် တိုးမြှင့်ရန် စီစဉ်ထားခြင်းအား အကောင်အထည် ဖော်နိုင်ပါက နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်းသားလူမျိုး များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအပြင် နိုင်ငံ တကာနှင့် မြန်မာနိုင်ငံအကြား ကုန်သွယ်ရေး၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု၊ ယဉ် ကျေးမှု၊ ခရီးသွားလာရေးနှင့် ပြည်သူ့ အချင်းချင်း အပြန်အလှန် လည်ပတ် ရေး စသည့် လုပ်ငန်းအား ဆောင် ရွက်ခြင်းအားဖြင့် တိုင်းပြည်လူမှု စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို များစွာ အထောက်အကူပြုစေမည် ဖြစ်သည်။

တောင်ငူ စက်တင်ဘာ ၂၃

တောင်ငူမြို့ ရန်ကုန်-မန္တလေး လမ်းဟောင်းရှိ မင်းကြီးညိုရုပ်တုကြီး အနီးတွင် စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီခွဲခန့်က ဆီဘောက် ဆာကားမှ ရှေ့ကားကိုကျော်တက်စဉ် ဆိုင်ကယ်ကို ဝင်တိုက်မိ၍ ဆိုင်ကယ် နောက်မှ လိုက်ပါစီးနင်းလာသူ အမျိုးသားတစ်ဦး သေဆုံးမှုဖြစ်ပွား ကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ နေပြည်တော်ဘက်မှ ရန်ကုန်ဘက်သို့ ယာဉ်မောင်း

တောင်ငူ၌ ဆီဘောက်ဆာကားနှင့် ဆိုင်ကယ်တိုက်

နီတွတ်(၃၁ နှစ်) ဈေးပိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၆)လမ်း ဖြူးမြို့နယ်နေသူ မောင်းနှင်လာသည့် ဆီဘောက်ဆာ တင်ကားသည် တောင်ငူမြို့လယ်ရှိ မင်းကြီးညိုရုပ်တုကြီးအနီးအရောက် တွင် ရှေ့ကားကိုအရှိန်ဖြင့် ကျော်တက် စဉ် အဆိုပါလမ်းမအတိုင်း မြောက်မှ တောင်သို့ ဦးညက်ထွန်း(၃၈ နှစ်) မောင်းနှင်ပြီး နောက်တွင် လိုက်ပါ စီးနင်းလာသူ ဦးတင်အောင် (၆၀

အဆိုပါ ယာဉ်တိုက်မှုကြောင့် မော်တော်ဆိုင်ကယ်နောက်တွင် လိုက် ပါစီးနင်းလာသူ ဦးတင်အောင်သည် ဒဏ်ရာများဖြင့် သေဆုံးခဲ့ပြီး ဆိုင် ကယ်မောင်းသူ ဦးညက်ထွန်းမှာ ဒဏ်ရာများဖြင့် တောင်ငူပြည်သူ့ ဆေးရုံသို့ တင်ပို့လိုက်ရကြောင်း သိရသည်။

ယာဉ်တိုက်မှုဖြစ်စဉ်နှင့် ပတ် သက်ပြီး ယာဉ်မောင်းဦးနီတွတ်ကို တောင်ငူမြို့မရဲစခန်းမှ ယာဉ်မဆင် မခြင် မောင်းနှင်မှုဖြင့် အမှုဖွင့်အရေး ယူထားကြောင်း သိရသည်။ (၁၂၃)

လုပ်ငန်းခွင်သုံးရန် ကျွဲဖမ်းရာမှ ကျွဲခတ်ခံရ

ငွေဆောင် စက်တင်ဘာ ၂၃

ငွေဆောင်မြို့ ရွာသာယာကျေးရွာတွင် စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက ဦးကုလားပိုင် ကျွဲထီးကို လုပ်ငန်းခွင်တွင်အသုံးပြုရန်အတွက် ပိုင်းဝန်းဖမ်းဆီးရာ ဖမ်းဆီးသူများထံမှ အနီးဆုံးရှိသူ ရွာသာယာကျေးရွာနေ မောင်ဖိုးသဲခဲ(၂၈ နှစ်)ကို အဆိုပါ ကျွဲထီးကခတ်လိုက်သဖြင့် ဒဏ်ရာများ ရရှိခဲ့ကြောင်းနှင့် ကျွဲခတ်ခံရသူ ဖိုးသဲခဲကို ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ပါဝင်သော အဖွဲ့က ညောင်မော်ကျေးရွာသို့ ထမ်းစင်ဖြင့်လည်းကောင်း၊ ညောင်မော်မှ ငွေဆောင်ဆေးရုံသို့ မြတ်ဒါနုလူမှုကူညီရေးအဖွဲ့က အရေးပေါ်လူနာတင် ယာဉ်ဖြင့် ငွေဆောင်ဆေးရုံသို့ ပို့ဆောင်၍ ဆေးကုသမှုခံယူလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

မူမူ (iprd)

စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား သိန်း ၅၃၀၀ ဖိုး ဖမ်းဆီးရမိ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၃

စက်တင်ဘာ ၂၁ ရက်က အမှတ် (၁၀၄) မူးယစ်တပ်ဖွဲ့စု နေပြည်တော် မူးယစ်ဆေးဝါး တားဆီးနှိမ်နင်းရေး ရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် သာစည်မြို့နယ်၊ ကျွဲတပ်ဆုံကျေးရွာ၊ တိုးဝိတ်အနီးတွင် တောင်ကြီးမှ မန္တလေးသို့ စိုင်းရန်နိုင် ဆိုသူမောင်းနှင်လာသည့် ၄၀/--- ODYSSEY အမျိုးအစား အဖြူ

ရောင်ယာဉ်ကိုရှာဖွေရာ ယာဉ် နောက်ခန်းရှိ ဝက်(၆)အိုးအတွင်းမှ ပလတ်စတစ်ဖြင့်ထည့်လျက် စိတ်ကြွ ရူးသွပ်ဆေးပြား ၁၀၂၀၀၀ နှင့် အိုက်စတစ်ကီလို (ယင်းဒေသတန်ဖိုး ငွေကျပ် ၅၃၀၀ သိန်း) ကို ဖမ်းဆီးရမိ စိုင်းရန်နိုင် (၃၂ နှစ်)ကို မူးယစ်ဆေး ဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာဥပဒေအရ အရေး ယူထားကြောင်း သိရသည်။

အလားတူ စက်တင်ဘာ ၂၁ ရက်က အမှတ်(၁၀၃)မူးယစ်တပ်ဖွဲ့စု နေပြည်တော် မူးယစ်ဆေးဝါးတားဆီး နှိမ်နင်းရေးရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ ပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ချမ်း အေးသာစံမြို့နယ် ကမ်းနားလမ်း (၂၆x ၂၇)လမ်းကြားတွင် အောင်နိုင် ဦး(ခ) ထွန်းထွန်းဆိုသူ မောင်းနှင်ပြီး မတင်မိုးဇော်(ခ)မိုးမိုးဇော်ဆိုသူ လိုက် ပါလာသည့် ဆိုင်ကယ်ကို ရှာဖွေရာ

မတင်မိုးဇော်ထံမှ စိတ်ကြွေးသွပ် ဆေးပြား ၅၈၈ ပြားနှင့် အမရပူရ မြို့နယ် ကျန်တန်းရပ်ကွက်ရှိ ၎င်းတို့ ၏ နေအိမ်မှ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၁၈၆ ပြား စုစုပေါင်းဆေးပြား ၇၇၄ ပြား ဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် အောင်နိုင်ဦး (ခ)ထွန်းထွန်း(၂၉ နှစ်)နှင့် မတင်မိုး ဇော်(ခ)မိုးမိုးဇော် (၃၆ နှစ်) တို့နှစ်ဦး ကို မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်း လဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ **(သတင်းစဉ်)**

လေပိုက်အပူရှိန်လွန်ကဲရာမှ ကားမီးလောင်မှုဖြစ်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၂၃

သာကေတမြို့နယ် ၂/ မြောက်ရပ်ကွက် ဇော်မလမ်းရှိ ရုပ်ရှင်ရုံမှတိုက်အနီး ၌ စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက် ညပိုင်းက မော်တော်ယာဉ်မီးလောင်မှုဖြစ်ပွား ခဲ့သည်။ ဖြစ်စဉ်မှာ သာကေတမြို့နယ်နေ ယာဉ်မောင်း ကိုအောင်ကိုလွင် (၂၅ နှစ်) မောင်းနှင်လာသော 3B ---- အမှတ်(၃၅)ယာဉ်လှိုင်း ခရီးသည်တင် ယာဉ်သည် စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက် ညနေ ၆ နာရီ ၁၀ မိနစ်က အဆိုပါနေရာ အနီးအရောက် မော်တော်ယာဉ် နောက်ဘက်အင်ဂျင်ခန်းအတွင်းရှိ လေပိုက်မှ အပူရှိန်လွန်ကဲပြီး မီးစွဲလောင်ခဲ့သဖြင့် မီးသတ်ဆေးဘူးများဖြင့် ပက်ဖျန်း ငြိမ်းသတ်ခဲ့ရာ ညနေ ၆ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင် မီးငြိမ်းသွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

တင်လှမောင်

လယ်ယာမြေခွဲဝေချထားခြင်း ပွင့်လင်းမြင်သာစွာချပြရင်းလင်း



ဘီးလင်း စက်တင်ဘာ ၂၃ မွန်ပြည်နယ် သထုံခရိုင် ဘီးလင်းမြို့နယ်အတွင်း သောင်

ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုများကို တာဝန်ရှိသူတို့က စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက် မွန်းတည့် ၁၂ နာရီက အရက်သိမ်ကျေးရွာအုပ်စု ယက္ကန်းသည်မကျေးရွာ အရှေ့ကျောင်းကြီး ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတိုက်တွင် ဒေသခံများအား ပွင့်လင်းမြင်သာစွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ရှေးဦးစွာ မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင် သစ်တောနှင့်သတ္တုဝန်ကြီးဦးဝင်းမော်ဦးက မိမိတို့လာရောက်ဆောင်ရွက်ရသည့် လုပ်ငန်းရည်ရွယ်ချက်ကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး ပြည်နယ်စိုက်ပျိုးရေးဝန်ကြီး ဦးမျိုးညွန့်က လယ်ယာမြေလုပ်ပိုင်ခွင့်

ဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့် ဥပဒေဆိုင်ရာ အကြောင်းအရာများကို ချပြဆွေးနွေးသည်။ ယင်းနောက် မြို့နယ် အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးဇော်နိုင်ဦးက အငြင်းပွားမှုပေါ်ပေါက်ရသည့် အကြောင်းရင်းကို သုံးသပ်ဆွေးနွေးရာ ပြည်နယ်မြေစာရင်းဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးနှင့် သထုံခရိုင် မြေစာရင်းဦးစီးမှူးတို့က အငြင်းပွားဖြစ်ပေါ်မှုကို ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု အခြေအနေ၊ ဆက်လက်မြေရှင်းဆောင်ရွက်ပေးသွားမည့် အခြေအနေများနှင့် ဥပဒေလုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် ပြည်သူများက ပူးပေါင်းပါဝင်နိုင်ရေးအသေးစိတ်ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **သက်ဦး(သထုံ)**

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

စာမျက်နှာ ၆ မှ

ကျန်ရှိသော ကြေးမြီတစ်ဝက်ကို ၁၅ နှစ်အတွင်း အရစ်ကျ ပြန်လည်ပေးဆပ်ရန် သဘောတူစာချုပ် လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ကြပြီးဖြစ်သည်။ ဂျာမနီနိုင်ငံသည် ဂျပန်နိုင်ငံပြီးလျှင် ထောက်ပံ့ကူညီမှု ဒုတိယအများဆုံးပေးအပ်လျက်ရှိသည့် နိုင်ငံလည်းဖြစ်သည်။ ဂျာမနီသို့ရောက်ရှိခဲ့ချိန် သမ္မတကြီးသည် Wind Park သို့ သွားရောက်ကာ လေအားလျှပ်စစ်ထုတ်လုပ်နေမှုများကိုလေ့လာပြီး မြန်မာနိုင်ငံ၌ မည်သည့်ဒေသများတွင် လေအားလျှပ်စစ်ထုတ်လုပ်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း လေ့လာကာ လေအားလျှပ်စစ်ထုတ်လုပ်ရေးအစီအစဉ်တစ်ရပ်ရေးဆွဲရန် အတူလိုက်ပါလာသည့် လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးအား အသေးစိတ်မှာကြားခဲ့သည်ကိုလည်း တွေ့ရှိရသည်။

ဘာလင်မှတစ်ဆင့် ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံသို့ ခရီးဆက်ကြမည်ဖြစ်သည်။ ဘာလင်တံတိုင်းကြီး ပြိုကျခဲ့ပြီးနောက် အကွဲကွဲအပြားပြားဖြစ်ခဲ့ရသော အမျိုးသားညီညွတ်ရေးကို ဂျာမနီနိုင်ငံသားများ ကျားကွတ်ကျားခဲကြီးပမ်းခဲ့ကြရသော ဖြစ်စဉ်များမှာလည်း စိတ်ဝင်စားစရာကောင်းသလို သင်ခန်းစာယူစရာလည်း ကောင်းလှပေသည်။ ဂျာမနီနိုင်ငံ အင်အားကြီးလာခြင်းမရှိစေရန် ကန့်သတ်ထိန်းချုပ်မှုများအကြားမှ ရုန်းထရင်သန်လာစေခဲ့သော အခြေခံအကြောင်းတရားမှာ အမျိုးသားညီညွတ်ရေးပင်ဖြစ်သည်။ အယူဝါဒမတူကွဲပြားမှုကြောင့် နိုင်ငံနှစ်နိုင်ငံကွဲထွက်ခဲ့ရသည်အထိ ပြိုကွဲခဲ့သော ညီညွတ်ရေးကို ဖက်ဒရယ်စနစ်ဖြင့် ပေါင်းစည်းနိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်သည်။ ဥရောပသမဂ္ဂတွင် ဗြိတိန်၊ ပြင်သစ်စသည်တို့မှာ နိုင်ငံရေးအရ ဩဇာကြီးမားနေဆဲဖြစ်သော်လည်း ယူရိုငွေကြေးကို ကျားကန့်ပေးထားသော ဂျာမနီ၏အခန်းကဏ္ဍမှာ တဖြည်းဖြည်းချင်းကြီးမားလာနေကြောင်း တွေ့ရှိနိုင်သည်။ ဂျာမနီနိုင်ငံသားတို့၏ အနိုင်မခံ အရုံးမပေးသော စိတ်ဓာတ်ပြင်းထန်မှု၊ စည်းကမ်းရှိမှု၊ အလုပ်ကြိုးစားမှုတို့ကြောင့် ကမ္ဘာ့ဇာတ်ခုံတွင် ဝင့်ဝင့်ထည်ထည်ရပ်တည်နိုင်ခြင်းလည်းဖြစ်သည်။

ယနေ့တိုင် ချန်ထားရစ်သော ဘာလင်တံတိုင်း အပိုင်းအစအချို့သည် မျိုးဆက်သစ်ဂျာမနီလူငယ်များအား ညီညွတ်ရေးအကြောင်း အသံတိတ်ပြောကြားနေသည်ဟု ဂျာမနီမိတ်ဆွေအချို့က ဆိုကြသည်။ အမျိုးသားညီညွတ်ရေးပြိုကွဲလျှင် ကမ္ဘာ့အလယ်တွင် မည်သည့်အခြေအနေ ဆိုက်ရောက်မည်ကို ဘာလင်တံတိုင်းက ပြောပြနေသည်ဟု ဆိုသည်။ နှစ်နိုင်ငံပေါင်းစည်းလျှင် ဘာလင်ကို တစ်ခုတည်းသော မြို့တော်အဖြစ် သတ်မှတ်ရန် မူလကတည်းကပင် ကြိုတင်ရည်စူးထားခဲ့ကြသည်ဟုလည်း သိရှိရသည်။ ဂျာမနီနိုင်ငံသားများသည် ပထမကမ္ဘာစစ်ကိုဆင်နွှဲခဲ့သလို ဒုတိယကမ္ဘာစစ်ကိုလည်း ဦးဆောင်ဆင်နွှဲခဲ့ကြသည်။ ဒုတိယကမ္ဘာစစ်ပွဲအပြီး စစ်ရှုံးနိုင်ငံအဖြစ် ရုန်းကန်ခဲ့ရချိန်တွင် စစ်အေးတိုက်ပွဲကြီးကို ကြိုတွေ့ ရင်ဆိုင်ရကာ နိုင်ငံနှစ်ခြမ်းခြားခြင်းကွဲခဲ့ရသည်။ ယင်းနောက် စစ်အေးတိုက်ပွဲကို ဘာလင်တံတိုင်းပြိုကွဲခြင်းဖြင့် အဆုံးသတ်နိုင်ခဲ့ပြီးနောက် နိုင်ငံတည်ဆောက်ရေးကို တစ်ပြန်လည်စတင်ခဲ့ရသည်။ ဥရောပရှိ အခြားသောနိုင်ငံများနှင့်မတူခြားနားသော သမိုင်းကြောင်းရာဇဝင်နှင့် အသွင်ကူးပြောင်းမှုများစွာကို ဖြတ်သန်းခဲ့ရသည်။ ဤသို့သော အတွေ့အကြုံများ၊ ဖြတ်သန်းမှုများက သမ္မတကြီး၏ခရီးစဉ်အပေါ် အရိပ်မာထင်ဟပ်နေသည်ဟု ခံစားမိသည်။ ကမ္ဘာ့ဇာတ်ခုံပေါ် မကြာခဏတက်လာလိုက်၊ မကြာခဏပြုတ်ကျသွားလိုက်နှင့် အနိမ့်အမြင့် သံသရာကို ကျွမ်းထိုးမှောက်ခံ ကြုံတွေ့ခဲ့ရသော ဂျာမနီ၊ ဘာလင်တံတိုင်းကို ဖြိုချ၊ တစ်နိုင်ငံတည်း ပေါင်းစည်းလိုက်ကြပြီး ပြင်းပြင်းထန်ထန်ရုန်းကန်လှုပ်ရှားခဲ့သော ဂျာမနီသည် ယနေ့ ၂၁ ရာစုတွင် ဥရောပမှပါဝါကြီးတစ်ခုဖြစ်လာနေပြီဖြစ်သည်။ ဘာလင်တံတိုင်းက ပြောသော အမျိုးသားညီညွတ်ရေးသည် မြန်မာနိုင်ငံအပါအဝင် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများအတွက်မမေ့အပ်သော သင်ခန်းစာများပင် ဖြစ်ပါလိမ့်မည်။ ။

သမဝါယမချေးငွေသန်း ၃၀၀ ထပ်မံရရှိနိုင်မည်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၃ တောင်သူများအား အတိုးနှုန်းသက်သာစွာဖြင့် သမဝါယမဝန်ကြီးဌာနက ချေးငွေများ ထုတ်ချေးလျက် ရှိရာ ချေးငွေများ ထပ်မံထုတ်ချေးနိုင်ရန်အတွက် တရုတ်ဘဏ်တစ်ခုမှ အမေရိကန်ဒေါ်လာ သန်း ၃၀၀ ချေးယူနိုင်ရေး သဘောတူညီမှုရရှိသွားပြီဖြစ်ကြောင်း သမဝါယမဦးစီးဌာနတာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောသည်။

“အခုချေးယူတဲ့ သန်း ၃၀၀ အနက်က သန်း ၁၂၀ ကို ချေးငွေမရသေးတဲ့ သမဝါယမအသင်းသားတောင်သူတွေအတွက် ထုတ်ချေးပေးသွားမှာပါ။ သန်း ၁၅၀ ကိုတော့ ချေးငွေခံစားပြီးတဲ့ စိတ်ဓာတ်ကောင်းတဲ့ အသင်းသားတွေ၊ ချေးငွေကို မှန်မှန်ကန်ကန်ပြန်ဆပ်ပြီး တိုးတက်နိုင်ချေရှိတဲ့ အသင်းသားတွေကို ထုတ်ချေးရာမှာ အသုံးပြုသွားမှာပါ။ ကျန် ၃၀ ရာခိုင်နှုန်းကိုတော့ လယ်ယာသုံးပစ္စည်းတွေ အရစ်ကျဝယ်ယူရာမှာ ထုတ်ချေးသွားမှာဖြစ်ပါတယ်” ဟု သမဝါယမဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးအောင်ဖြူက စစ်ကိုင်းမြို့အားကစားခန်းမ၌ ပြုလုပ်သော သမဝါယမဦးစီးဌာနနှင့် တရုတ်ဘဏ်တို့၏ ချေးငွေရယူရေးညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပွဲတွင် ပြောသည်။ အဆိုပါချေးငွေကို ပြည်သူ့လွှတ်တော်သို့တင်ပြပြီးပါက လာမည့်အောက်တိုဘာနှင့် နိုဝင်ဘာလများအတွင်း ချေးငွေများရယူကာ သမဝါယမ တောင်သူအသင်းသားများအား ထုတ်ချေးပေးနိုင်လိမ့်မည်ဟု မျှော်လင့်ရကြောင်းဖြင့်လည်း ၎င်းကထပ်လောင်း ပြောကြားလိုက်သည်။ သမဝါယမဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် တရုတ်ချေးငွေအမေရိကန်ဒေါ်လာ သန်း ၁၀၀ အပါအဝင် ချေးငွေများ အသင်းသားများအား ထုတ်ချေးခဲ့ရာ ငွေကျပ် ၁၉၇ ဘီလီယံကို အသင်းပေါင်း ၂၀၀၀၀ ကျော်အား ထုတ်ချေးပေးနိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သမဝါယမ ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် တောင်သူ အသင်းသားများအား ချေးငွေအတိုးနှုန်းကို ၁ ကျပ် ပြား ၅၀ နှုန်းဖြင့် ချေးပေးနေရာမှ ၁ ကျပ် ၈ ပြားအထိ အတိုးနှုန်းလျော့ချပြီး ထုတ်ချေးပေးသွားမည် ဖြစ်ကြောင်းလည်း သိရသည်။ ချေးငွေရယူထားသော အသင်းသားတောင်သူများအနေဖြင့် ခြောက်လတစ်ကြိမ် အတိုးအရင်းပြန်ဆပ်ရပြီး ချေးငွေကျေအောင်ဆပ်ပြီးပါက ထပ်မံထုတ်ချေးနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ **မောင်နေသစ်**



မူလတန်းအဆင့် ဘောလုံးပြိုင်ပွဲကျင်းပ

သရက် စက်တင်ဘာ ၂၃ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး သရက်ခရိုင် သရက်မြို့နယ် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်ကြီးများ၏ ဆူဖလား အခြေခံပညာပေါင်းစုံမူလတန်းအဆင့် ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ (ကွင်းဖွင့်ပွဲ)ကို စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက် ညနေ ၃ နာရီက မြောက်မင်းတည်းရပ်ကွက် ဗိုလ်ချုပ်အားကစားကွင်း(တွက်ပြင်)၌ ကျင်းပသည်။ အဆိုပါ ကွင်းဖွင့်ပွဲတွင် မြို့နယ်အားကစား စွမ်းဆောင်ရည်များအသင်း နာယက ဦးအေးဝေ(စာရေးဆရာအေးဝေ/သရက်)နှင့် မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဦးသိန်းစုတို့က အမှာစကားပြောကြားသည်။ အခြေခံပညာကျောင်းပေါင်းစုံဘောလုံးပြိုင်ပွဲတွင် ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော ကျောင်းသားကျောင်းသူများ ပေါ်ထွက်လာစေရန်၊ လူငယ်များဘဝမှ စတင်၍ စုပေါင်းလုပ်ဆောင်တတ်သော စိတ်ဓာတ်၊ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများ လိုက်နာတတ်သည့် အမူအကျင့်မျှတစွာယှဉ်ပြိုင်ခြင်း၊ အားပေးခြင်းစသည့် အားကစားစိတ်ဓာတ်များ မြှင့်တင်ပေးနိုင်ရန်၊ သရက်မြို့နယ်အတွင်းရှိ မီးခဲပြာဖုံးအားကစားသမားများအား ဖော်ထုတ်လေ့ကျင့်ပြုစုပေးထောင်ပေးရန်၊ နိုင်ငံတော်သစ်တည်ထောင်ရာတွင် ကျန်းမာကြံ့ခိုင်သော လူရည်ချွန် လူရည်မွန်များ မွေးထုတ်ပေးရန်စသည့် ရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်ကြီးများ၏ ဆူဖလားဘောလုံးပြိုင်ပွဲကို ကျင်းပပေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **(အပေါ်ပုံ) ပေါက်ကလေး(သရက်)**

မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်
ဦးအောင်လွင်၏သား ဒဂုံမြို့သစ် (မြောက်ပိုင်း)၊ အလက(၃) ပဉ္စမတန်း(ဂ)မှ မောင်မြတ်မင်းသွေး၏ မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်မှာ ၉-၉-၂၀၀၄ရက် ဖြစ်ပါကြောင်း။
မောင်မြတ်မင်းသွေး

အမည်မှန်
ကရင်ပြည်နယ်လှိုင်ဘွဲ့မြို့နယ်မြိုင်ကြီး၊ ပွင့်ဖြူမြို့မြိုင်ရပ်ကွက်နေ ဦးမြင့်ဦး၏ သမီး နန်းအိရွှေစင်မင်း၏ အမည်မှန်မှာ နန်းအိရွှေစင်မင်း ဖြစ်ပါသည်။
နန်းအိရွှေစင်မင်း ၃/လသာ(နိုင်)၁၅၈၃၀၀

အမည်မှန်
ကရင်ပြည်နယ်လှိုင်ဘွဲ့မြို့နယ်မြိုင်ကြီး၊ ပွင့်ဖြူမြို့မြိုင်ရပ်ကွက်နေ ဦးမြင့်ဦး၏ သမီး နန်းအိရွှေစင်မင်း၏ အမည်မှန်မှာ နန်းအိရွှေစင်မင်း ဖြစ်ပါသည်။
နန်းအိရွှေစင်မင်း ၃/လသာ(နိုင်)၁၅၈၃၀၀

နယ်လှည့်သစ္စာစိဋ္ဌာန် စတုဒိသာအလှူတော် (၉၂)ကြိမ်မြောက်အောင်ပွဲ အထူးဓမ္မသဘင်ပူဇော်ပွဲ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒေဝဒဟသမ္မတိယ လောကနတ်ပရဟိတနတ်တစ်ရာကျောင်း နယ်လှည့်သစ္စာစိဋ္ဌာန်စတုဒိသာဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တပညာတေဇနှင့် ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ သီရိပျံချိဦးဌေးဦး-ဒေါ်နီနီဝင်းမိသားစုနှင့် သစ္စာစိဋ္ဌာန် ပင်မစတုဒိသာအလှူရှင်များ ခုနစ်ရက်သားသမီးများပေါင်းစု၍ အထူးဓမ္မသဘင်ပူဇော်ပွဲကြီးကို ဆင်ယင်ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကြေရာကပ်ပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

အစီအစဉ်

ဟောကြားမည့်ဆရာတော် - နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ၊ မန္တလေးမြို့၊ ဖန်းမော်ကျောင်းတိုက်ဆရာတော် အဘိဓဇမဟာရဋ္ဌဂုရု၊ အဘိဓဇအရဟံမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိက ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တကုမာရာဘိဝံသ

ဟောကြားမည့်ရက်/အချိန် - (၁၃)ရက် ခုနစ် သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၅ ရက်၊ ၂၀-၉-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) ည ၇ နာရီ

ဟောကြားမည့်နေရာ/ဌာန - ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ဒေဝဒဟသမ္မတိယလောကနတ် ပရဟိတနယ်လှည့်သစ္စာစိဋ္ဌာန် စတုဒိသာ နတ်စင်တစ်ရာကျောင်းတိုက်

ကြိုဆိုရေး - စီးပွား၊ ရေနံ၊ ဝန်ထမ်းတို့နှင့် နတ်စင်တစ်ရာကျောင်းတိုက်သို့ ညနေ ၆ နာရီ

- သန်လျင်ဈေးမှ နတ်စင်တစ်ရာကျောင်းတိုက်သို့ ညနေ ၆ နာရီ

- ကျောက်တန်းမြို့မှ နတ်စင်တစ်ရာကျောင်းတိုက်သို့ ညနေ ၆ နာရီ

ကြိုပို့စီမံထားပါသည်။ မည်သူမဆို ဆရာတော်ကြီးအား ဖူးမြော်ကြည့်ညီပူဇော်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

နယ်လှည့်သစ္စာစိဋ္ဌာန် ပင်မစတုဒိသာအလှူရှင် ပထမအကြိမ်မှ စတင်လှူဒါန်းခဲ့ဖူးသော အလှူရှင်များနှင့် ခုနစ်ရက်သားသမီးများအား စတုဒိသာ (၉၂)ကြိမ်မြောက်အောင်ပွဲနှင့် ဇလွန်မြို့ မာန်အောင်မြင်ပြည်တော်ပြန်ဘုရားတွင် လှူဒါန်းမည်ဖြစ်သော (၉၃)ကြိမ်မြောက် စတုဒိသာပွဲအကြိုအဖြစ် ကျင်းပသော ဓမ္မသဘင်တရားပွဲသို့ ကြေရာကပ်ပါရန် အထူးဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း

၁၉-၉-၂၀၁၄ရက်ညတွင် ပျောက်ဆုံးသွားသော ခွေးလေး ရှာဖွေရာတွင် ကရုဏာအပြည့်ဖြင့် ကူညီပေးသော Business Alliance Hotel မိသားစုမှ General Manager နှင့် တကွ လုံခြုံရေးဝန်ထမ်းများအားလုံး၊ ဖုန်းနှင့် ဆက်သွယ်ပေးသော အစ်ကိုအား ကျေးဇူးအထူးပင်တင်ရှိပါကြောင်း။ **မောင်ရဲမာန်**

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်၁၂၇၊ မြေကွက်အမှတ်၅၁၅ အမည်ပေါက် ဦးလှကြိုင် GBK-၀၄၃၄၇၇က မြေချပါမစ်မိတ္တူမှန် ထုတ်ပေးရန်လျှောက်ထားလာခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကန်ကွက်ရန်ရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ ရက်အတွင်း ဤဦးစီးဌာနသို့ သက်ဆိုင်ရာစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားများ တင်ပြ၍ ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည်အထိ ကန်ကွက်ခြင်းမရှိပါက မြေချပါမစ်မိတ္တူမှန်ထုတ်ပေးရေးကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
မြေနှင့်အချွန်ဌာနခွဲ မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

အမည်မှန်

လှိုင်ကော်မြို့၊ နောင်ယား(က)ရပ်ကွက်၊ သီရိဒေါ်လမ်း၊ န-၈၉/၁ နေ ဦးထွန်းအောင်၏သား ကိုရွေးနီ ၂/လကန(နိုင်) ၀၁၇၇၇၉၏အမည်မှန်မှာ ကိုစောအောင်ဖြစ်ပါကြောင်း။
ကိုစောအောင်

အမည်မှန်

လှိုင်ကော်မြို့၊ နောင်ယား(က)ရပ်ကွက်၊ သီရိဒေါ်လမ်း၊ န-၈၉/၁ နေ ဦးထွန်းအောင်၏သား ကိုရွေးနီ ၂/လကန(နိုင်) ၀၁၇၇၇၉၏အမည်မှန်မှာ ကိုစောအောင်ဖြစ်ပါကြောင်း။
ကိုစောအောင်

အမည်မှန်

လှိုင်ကော်မြို့၊ နောင်ယား(က)ရပ်ကွက်၊ သီရိဒေါ်လမ်း၊ န-၈၉/၁ နေ ဦးထွန်းအောင်၏သား ကိုရွေးနီ ၂/လကန(နိုင်) ၀၁၇၇၇၉၏အမည်မှန်မှာ ကိုစောအောင်ဖြစ်ပါကြောင်း။
ကိုစောအောင်

အမည်မှန်

လှိုင်ကော်မြို့၊ နောင်ယား(က)ရပ်ကွက်၊ သီရိဒေါ်လမ်း၊ န-၈၉/၁ နေ ဦးထွန်းအောင်၏သား ကိုရွေးနီ ၂/လကန(နိုင်) ၀၁၇၇၇၉၏အမည်မှန်မှာ ကိုစောအောင်ဖြစ်ပါကြောင်း။
ကိုစောအောင်

အမည်မှန်

လှိုင်ကော်မြို့၊ နောင်ယား(က)ရပ်ကွက်၊ သီရိဒေါ်လမ်း၊ န-၈၉/၁ နေ ဦးထွန်းအောင်၏သား ကိုရွေးနီ ၂/လကန(နိုင်) ၀၁၇၇၇၉၏အမည်မှန်မှာ ကိုစောအောင်ဖြစ်ပါကြောင်း။
ကိုစောအောင်

အမည်မှန်

လှိုင်ကော်မြို့၊ နောင်ယား(က)ရပ်ကွက်၊ သီရိဒေါ်လမ်း၊ န-၈၉/၁ နေ ဦးထွန်းအောင်၏သား ကိုရွေးနီ ၂/လကန(နိုင်) ၀၁၇၇၇၉၏အမည်မှန်မှာ ကိုစောအောင်ဖြစ်ပါကြောင်း။
ကိုစောအောင်

မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်

ဦးခင်မောင်အေး၏သား ရှမ်းပြည်နယ်၊ တောင်ကြီးမြို့နယ်၊ ခွန်နောင်ထွန်းအေး၏ မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်မှာ ၈-၅-၁၉၈၃ ဖြစ်ပါကြောင်း။
ဦးခင်မောင်

အမည်မှန်

လှိုင်ကော်မြို့၊ အထက (၇)၊ နဝမတန်း(B)မှ မင်းမြိုးမင်းဟန်၏ ဖခင်အမည်မှာ မင်းအောင်နိုင် ၃/ဘအန(နိုင်)၀၉၃၁၉၂ ဖြစ်ပါသည်။
မင်းအောင်နိုင်

အမည်မှန်

လှိုင်ကော်မြို့၊ အထက (၇)၊ နဝမတန်း(B)မှ မင်းမြိုးမင်းဟန်၏ ဖခင်အမည်မှာ မင်းအောင်နိုင် ၃/ဘအန(နိုင်)၀၉၃၁၉၂ ဖြစ်ပါသည်။
မင်းအောင်နိုင်

မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်

ကရင်ပြည်နယ်၊ လှိုင်ဘွဲ့မြို့နယ်၊ မြိုင်ကြီး၊ မြတ်လေးမြိုင်ရပ်ကွက်နေ ဦးဖားနီ၏သမီး နန်းအိရွှေစင်မင်း၏ မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်မှာ (၂၀-၉-၁၉၉၂) ဖြစ်ပါသည်။

မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်

ကရင်ပြည်နယ်၊ လှိုင်ဘွဲ့မြို့နယ်၊ မြိုင်ကြီး၊ မြတ်လေးမြိုင်ရပ်ကွက်နေ ဦးဖားနီ၏သမီး နန်းအိရွှေစင်မင်း၏ မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်မှာ (၂၀-၉-၁၉၉၂) ဖြစ်ပါသည်။

မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်

ကရင်ပြည်နယ်၊ လှိုင်ဘွဲ့မြို့နယ်၊ မြိုင်ကြီး၊ မြတ်လေးမြိုင်ရပ်ကွက်နေ ဦးဖားနီ၏သမီး နန်းအိရွှေစင်မင်း၏ မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်မှာ (၂၀-၉-၁၉၉၂) ဖြစ်ပါသည်။

မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်

ကရင်ပြည်နယ်၊ လှိုင်ဘွဲ့မြို့နယ်၊ မြိုင်ကြီး၊ မြတ်လေးမြိုင်ရပ်ကွက်နေ ဦးဖားနီ၏သမီး နန်းအိရွှေစင်မင်း၏ မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်မှာ (၂၀-၉-၁၉၉၂) ဖြစ်ပါသည်။

မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်

ကရင်ပြည်နယ်၊ လှိုင်ဘွဲ့မြို့နယ်၊ မြိုင်ကြီး၊ မြတ်လေးမြိုင်ရပ်ကွက်နေ ဦးဖားနီ၏သမီး နန်းအိရွှေစင်မင်း၏ မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်မှာ (၂၀-၉-၁၉၉၂) ဖြစ်ပါသည်။

မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်

ကရင်ပြည်နယ်၊ လှိုင်ဘွဲ့မြို့နယ်၊ မြိုင်ကြီး၊ မြတ်လေးမြိုင်ရပ်ကွက်နေ ဦးဖားနီ၏သမီး နန်းအိရွှေစင်မင်း၏ မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်မှာ (၂၀-၉-၁၉၉၂) ဖြစ်ပါသည်။

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ဈေးကွက်အတွင်းရောင်းအားကောင်းလာသည် ချယ်ရီပန်းသီး

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၂၃

ယခုရက်ပိုင်းအတွင်း သစ်သီး အရောင်းဆိုင်များတွင် တရုတ်ဆီးသီး စိမ်းများအရွယ် နီညိုရောင်အကြားစပ် ပန်းသီးသေးသေးလေးများကို တွေ့လာရသည်။ ဆိုင်များပေါ်၌သာမက အထမ်းသည်များကလည်း ရပ်ကွက် အတွင်းလှည့်လည်၍ အော်ရောင်းနေကြသည်လည်း တွေ့နေရသည်။ “ချယ်ရီပန်းသီး” ဟုအမည်ပေးထားသည့် သည်အမည်ဆန်းကိုလည်း မူဆယ်ဘက်တရုတ်ကုန်သည်များက မှည့်ခေါ်ခြင်း ဖြစ်သည်ဟု ရောင်းသူတို့ကဆိုသည်။

အရွယ်အစားခွဲ၍ ၃၀ ကျပ်သားကိုငွေကျပ် ၁၀၀၀၊ ၄၀ ကျပ်သားကို ငွေကျပ် ၁၀၀၀၊ အသေးဆုံးအလုံးလေးများဆိုပါက ၃၀ ကျပ်သားကိုငွေကျပ်

၅၀၀ ဈေးခေါ်ရောင်းနေကြသည်။ ဆိုင်တိုင်းတွင် ဝယ်ယူမှုပြတ်ရှိနေသည်။ ရောင်းအားအလွန်ကောင်းသည်ဟုဆိုသည်။ ယခုနှစ်အတွက် ဆန်းသစ်သော အသီးတစ်မျိုးဖြစ်လာသည်။

ဈေးကွက်အတွင်း ရှိပြီးသား တရုတ်ပန်းသီးများထက် အချဉ်ဓာတ် ဘက်နည်းနည်းပိုသော အရသာရှိသည်။ အလုံးကြီးပါက ၃၀ သားဝယ်လျှင် အလုံးခုနစ်လုံးမှ ရှစ်လုံးအထိသာရတတ်သည်။

မဟာဗန္ဓုလ လမ်းတစ်လျှောက် မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်းဆုံမှ လမ်း ၄၀ အထိ ချယ်ရီပန်းသီးရောင်း သော အထမ်းသည်များကိုပါ အစီအရီ တွေ့ရသည်။ ၃၅ လမ်းထိပ်မှ အထမ်းဖြင့် ရောင်းသူတစ်ဦးက “ဒီ

အသီးဝင်လာတာ ၁၀ ရက်လောက်ပဲ ရှိသေးတယ်။ အကြာကြီးလည်းမဝင် တတ်ဘူး။ နောက်တစ်ပတ်လောက်နေ ပျောက်သွားလိမ့်မယ်” ဟု ဆိုသည်။

ရန်ကုန် သီရိမင်္ဂလာဈေးကြီး အတွင်းသို့ မူဆယ်လမ်းကြောင်းမှ ယခုရက်ပိုင်းအတွင်း နေ့စဉ်အဝင်ရှိ နေသည်ဟု သိရသည်။ ၁၅၅၀ သာ ခန့်ဝင်ဆို့သော ပလတ်စတစ် လေးထောင့်ပုံသဏ္ဍာန် ခြင်းများ ဖြင့်ဝင်လာခြင်းဖြစ်ပြီး တစ်ခြင်းလျှင် ငွေကျပ် ၂၅၀၀၊ ၃၀၀၀ ဝန်းကျင်ဈေးရှိနေကြောင်း လေ့လာ တွေ့ရှိရသည်။

တရုတ်ပန်းသီး (အဝါသီး) မှာ ငွေကျပ် ၁၀၀၀လျှင်ငါးလုံး၊ ခြောက်လုံးဖြစ်ပြီး၊ အကျွတ်သီး (အနီ သီး)မှာ ငွေကျပ် ၁၀၀၀ လျှင် လေးလုံးမှ ငါးလုံးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ မကြာမီ သီတင်းကျွတ်လဆန်း၌ ကန်တော့ပွဲအမိ တရုတ်ပန်းသီး၊ အနီ သီးကြီးများ ဝင်လာတော့မည်ဖြစ်ပြီး ပျားလိမ္မော်သီးများလည်း ရှေးဆင့် နောက်ဆင့် ဝင်လာတော့မည်ဖြစ် ကြောင်း သစ်သီးဈေးကွက်သတင်း များအရတင်ပြလိုက်ရပါသည်။

သတင်း-အဝယ်တော်မှီးထော် ဓာတ်ပုံ-ကိုကြီးတင်



ရွှေ၊ ငွေ၊ စက်သုံးဆီနှင့် အခြေခံစားကုန်ဈေးနှုန်း ၂၃-၉-၂၀၁၄

| ရွှေငွေနှုန်း (အောင်သမာဓိ) | | နိုင်ငံတကာသုံးငွေကြေးပေါက်ဈေး (သိမ်ဖြူငွေလဲကောင်တာ) | |
|--|----------|---|-------------|
| ရန်ကုန် | ၁၆ ပဲရည် | တစ်ကျပ်သား | ကျပ် ၆၅၅၅၀၀ |
| ရန်ကုန် | ၁၅ ပဲရည် | တစ်ကျပ်သား | ကျပ် ၆၀၆၉၀၀ |
| မန္တလေး | ၁၆ ပဲရည် | တစ်ကျပ်သား | ကျပ် ၆၅၂၅၀၀ |
| စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း (Maxy Newday စက်သုံးဆီအရောင်းဆိုင်) | | | |
| ဓာတ်ဆီ | တစ်လီတာ | ကျပ် ၈၁၄ | |
| ဒီဇယ် | တစ်လီတာ | ကျပ် ၁၀၀၀ | |
| အောက်တိုန်း ၉၂ | တစ်လီတာ | ကျပ် ၉၅၀ | |
| အောက်တိုန်း ၉၅ | တစ်လီတာ | ကျပ် ၁၂၀၀ | |
| ပရီမီယံဒီဇယ် | တစ်လီတာ | ကျပ် ၉၄၀ | |
| သားငါးနှင့်ဟင်းချက်စရာဈေးနှုန်း (သား/ငါး/ခိုင်များ) | | | |
| ၁။ ငါးကြင်း | တစ်ပိဿာ | ၃၈၀၀-၄၅၀၀ | |
| ၂။ ငါးမြစ်ချင်း | တစ်ပိဿာ | ၃၀၀၀-၃၂၀၀ | |
| ၃။ ငါးရံ | တစ်ပိဿာ | ၅၅၀၀-၆၇၀၀ | |
| ၄။ ငါးဖယ် | တစ်ပိဿာ | ၁၃၀၀၀-၁၅၀၀၀ | |
| ၅။ ပုစွန် (ကျော) | တစ်ပိဿာ | ၄၈၀၀-၆၀၀၀ | |
| ၆။ ပုစွန်တုပ် | တစ်ပိဿာ | ၁၂၀၀၀-၂၅၀၀၀ | |
| ၇။ ငါးသလောက် | တစ်ပိဿာ | ၆၀၀၀-၉၅၀၀ | |
| ၈။ ကြက် | တစ်ပိဿာ | ၆၀၀၀-၁၅၀၀၀ | |
| ၉။ ဝက် | တစ်ပိဿာ | ၇၅၀၀-၉၀၀၀ | |
| ၁၀။ အဲ | တစ်ပိဿာ | ၈၀၀၀-၉၀၀၀ | |
| ၁၁။ ဆိတ် | တစ်ပိဿာ | ၁၂၀၀၀-၁၇၀၀၀ | |
| ၁၂။ ဘဲ | တစ်ပိဿာ | ၇၀၀၀-၁၀၀၀၀ | |

သီပေါ၌ ပြည်သူ့အကျိုးပြုလုပ်ငန်းများ စုပေါင်းဆောင်ရွက်

သီပေါ စက်တင်ဘာ ၂၃

အောက်တိုဘာ ၁ ရက်တွင် ကျရောက်မည့် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ နှစ်(၅၀)မြောက် ရွှေရတနာအထိမ်းအမှတ် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့နေ့ကို ဂုဏ်ပြုကြိုဆိုသောအားဖြင့် စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက်က ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း) သီပေါမြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးမြင့်ဆွေ ကြီးကြပ်မှုဖြင့် စခန်းမှူး ဒုရဲမှူးသိန်းလှိုင်ဦးဆောင်သော မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် မိသားစုများ မြို့နယ်ပြည်သူ့ဆေးရုံ ဝင်းအတွင်းအပြင်ရှိ ချုံနွယ်မြက်ပင်များ ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းရေးဆောင်

ရွက်ကြသည်။ ထို့အပြင် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန တွင်ပါဝင်သော အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမိုးထွေးဦး ဦးဆောင်သော ဝန်ထမ်းများ၊ အကျဉ်းဦးစီးဌာန ထောင်မှူး၊ ဦးစီးအရာရှိနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှူးနှင့် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေး အမှုဆောင်အရာရှိနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များက မြို့သန့်ရှင်းသောယာယုပရေးကို ရည်ရွယ်လျက် နှစ်(၅၀)မြောက် ရွှေရတနာအထိမ်း

အမှတ်ရတပ်ဖွဲ့နေ့ကို ဂုဏ်ပြုကြိုဆိုပြီး ပြည်သူ့အကျိုးပြုလုပ်ငန်းများ စုပေါင်းဆောင်ရွက်ကြသည်။ (ယာပုံ) အဆိုပါလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာသို့ မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမျိုးတင့်ဇော်၊ မြို့နယ်အထောက်အကူပြုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ခင်၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌဦးခင်မောင်ဝင်း၊ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးမြင့်ဆွေနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ကြည့်ရှုအားပေးကြပြီး လိုအပ်သည်များ ဆောင်ရွက်ပေးကြောင်းသိရသည်။ စိုင်း(သီပေါ)



ရုံးသုံးမော်တော်ယာဉ်ဝယ်ယူရန်အတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ရခိုင်ပြည်နယ်ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနရုံးအတွက် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ မော်တော်ယာဉ်တစ်စီးအား မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူရန်အတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများတင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

SURF (OR) PARADO (Diesel) (၁)စီး

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများကို ၂-၁၀-၂၀၁၄ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ အောက်ဖော်ပြပါ လိပ်စာအတိုင်းပေးပို့ရန်နှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ
ရခိုင်ပြည်နယ်ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနရုံး
စစ်တွေမြို့၊ ဖုန်း-၀၄၃-၂၂၁၅၂

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည် (ပြည်တွင်း၌ မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ခန့်ထားရန်)

ဖူးပွင့်စကြာပန်းကုမ္ပဏီလီမိတက်တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် အောက်ပါဝန်ထမ်းများအလိုရှိသည်။

(၁) Admin Supervisor - မ - အသက်(၂၀)မှ(၃၀)ဝန်းကျင် - (၂)ဦး
ဘွဲ့ရ၊ Computer ကျွမ်းကျင်သူ၊ Internet & E-mail, Myanmar & English Typing (Microsoft Word, Excel, Pagemaker)

(၂) Sales & Marketing Supervisor- ကျား/မ- အသက်(၂၀)မှ(၂၅)နှစ်ဝန်းကျင်-(၄)ဦး
ဘွဲ့ရ(သို့)တာဝန်ထမ်းဆောင်ခြင်းဖြင့်ဖြစ်ရမည်။ အပြောအဆိုပေါင်းသင်းဆက်ဆံရေး ကောင်းမွန်ရမည်။

လျှောက်ထားလိုသူများသည် CV Form နှင့်အတူ Passport ဓာတ်ပုံတစ်ပုံ၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားမိတ္တူ၊ သန်းခေါင်စာရင်းမိတ္တူ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်မှရင်း၊ ရပ်ကွက်ထောက်ခံစာ၊ ရဲစခန်းထောက်ခံစာမိတ္တူနှင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ နှစ်ပတ်အတွင်း အောက်ပါလိပ်စာအတိုင်း လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန်- Lotus Blossom Co., Ltd. အမှတ် ၂၃၊ ပါရမီလမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၁-၆၅၇၇၇၉၊ ၀၉-၃၂၂၄၄၆၆

နှစ်(၃၀)ပြည့် မင်္ဂလာဆောင်တောင်း

ချစ်သောဖေဖေ ဦးအေးချို (ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာ ရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း-ငြိမ်း)-ချစ်သောမေမေခေါ်ကြည်ကြည်မြင့် (ကြည်ရတနာ)တို့၏ ၂၄-၉-၂၀၁၄ရက်တွင် ကျရောက်သော နှစ်(၃၀)ပြည့် မင်္ဂလာရက်မြတ်မှသည် မြတ်နိုးနှစ်သက်ပါရမီဖြည့်လျက် နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာတိုင် စိတ်၏ချမ်းသာခြင်း၊ ကိုယ်၏ကျန်းမာခြင်းနှင့် ပြည့်စုံစွာဖြင့် ချစ်သောမိသားစုနှင့်အတူ လောကီ၊ လောကုတ္တရာ နှစ်ဖြာအကျိုးကို ဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်း တောင်းအပ်ပါသည်။

ချစ်သားကြီး - ကိုစိန်မြင့်ထွန်း - မနန္ဒာရတနာအေး
ချစ်သားငယ် - မောင်ဟန်ထွန်းအောင်
ချစ်မြေး - မောင်သန့်သီဟထွန်း

သက်ဆိုင်သူနှင့်အများသိစေရန်

ချစ်ကမ္ဘာမွေ့ရာဆိုင်ပိုင်ရှင် ကျွန်မ မဟေမာနီဦး ၁/မကန(နိုင်)၀၇၇၃၅၅ ခရီးသွားနေ့စဉ်ကာလအတွင်း ပစ္စည်းရောင်းချရာတွင်ယုံကြည်မှုအပြည့်ဖြင့်အပ်နှံခဲ့သော မသင်းသင်းအောင် ၁၂/အစန(နိုင်)၀၈၃၄၁၀ သည် ၁၅-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ဘောက်ချာအမှတ် ၉/၈၁၇/၈၁၈ ဖြင့် ဝယ်ယူသွားသော ပစ္စည်းမျိုးစုံအပေါ်မှ စာရင်းလိမ်လည်သည်ဟု ယူဆရသောငွေ ၇၉၀၀၀ ကွာဟမှုကို ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ ကျွန်မနှင့် ဝယ်ယူသူ ဦးရဲမော်၊ ကိုကျော်စိုးနိုင်တို့နှစ်ဦးအနက် မည်သည့်ဘက်မှ ဆုံးရှုံးမှုဖြစ်နေသည်ကို သေချာရန် ချစ်ကမ္ဘာမွေ့ရာဆိုင်သို့ ဘောက်ချာပေးအပ်ကာ အမြန်ဆုံးလာရောက်ဖြေရှင်းနိုင်ရန် အကြောင်းကြားကြေညာအပ်ပါသည်။မသင်းသင်းအောင်ကို ချစ်ကမ္ဘာမွေ့ရာဆိုင်တွင် စာရင်းမျိုးစုံကွာဟမှုများ၊ သက်သေအထောက်အထားများနှင့် ပေါ်ပေါက်ခဲ့ပါသဖြင့် ၁၉-၉-၂၀၁၄ ရက်မှာ ဝန်ထမ်းအဖြစ်မှ ထုတ်ပယ်ပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် ၎င်းနှင့်သက်ဆိုင်မှုမရှိတော့ပါ။ ချစ်ကမ္ဘာမွေ့ရာဆိုင်နှင့်လည်း ပတ်သက်မှုမရှိတော့ပါ။ ၎င်းသည် ချစ်ကမ္ဘာမွေ့ရာဆိုင်အမည်ဖြင့် အလွဲသုံးစားပြုလုပ်သော၊ ပြောဆိုသောလုပ်ဆောင်ချက်များကို တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

ချစ်ကမ္ဘာမွေ့ရာဆိုင်မှ
ဒေါ်ဟေမာနီဦး ၁/မကန(နိုင်)၀၇၇၃၅၅
အမှတ်(၄၄)၊ ပင်လုံလမ်း၊ ကန်အောက်ရပ်ကွက်၊ တောင်ကြီးမြို့

တင်ဒါပယ်ဖျက်ကြောင်းကြေညာခြင်း

၈-၉-၂၀၁၄ ရက် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာပါ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးခရိုင်၊ ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းမှ ဆောင်ရွက်မည့် ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းဝယ်ယူရေး တင်ဒါအား လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက်အရ ပြန်လည်ဖျက်သိမ်းကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ
ဖုန်း-၀၆၃-၂၃၀၅၃၊ ၂၅၈၆၆

စိတ်နှလုံးဖြူ မေတ္တာတူ လူကုန်ကူးခံရသူ လက်တွဲကူ

အများသိစေရန်

ဦးဝင်းနိုင်(ခ)ကိုပုတ ၁၂/ကမ(နိုင်)၀၈၁၈၄၀ သည် ဇနီးသည် ခွင့်မလွှတ်နိုင်သောအများကိုကျူးလွန်ပြီး နေအိမ်မှ ၎င်းဆန္ဒအလျောက် ဆင်းသွားပါသဖြင့် ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သောကိစ္စအဝဝအား လုံးဝတာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

(စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်းခံပါ။)

သက်သက်မြင့်
၁၀/ကထန(နိုင်)၀၇၀၂၁၁

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

ကျွဲ၊ နွားများ တရားမဝင်သယ်ဆောင်လာသော စက်လှေနှစ်စင်း ပမ်းဆီးရမိ

ကွမ်းခြံကုန်း၊ စက်တင်ဘာ ၂၃
ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ် တော်ကူး နယ်မြေရဲစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် စက်လှေနှစ်စင်းကို တိုးမြှင့်အတွင်း စက်တင်ဘာ ၁၈ ရက် ညနေ ၅ နာရီခန့်က မသင်္ကာဖွယ်ရာ တွေ့ရှိရသဖြင့် ခေါ်ယူ စစ်ဆေးခဲ့ရာ ၎င်းစက်လှေများပေါ်ပါသူများမှာ မြစ်အတွင်းသို့ ခုန်ဆင်းထွက်ပြေးသွားခဲ့ကြောင်း၊ စက်လှေနှစ်စင်းကို ဆိပ်ကြီးအနောက်ကျွန်းကမ်းစပ်သို့ ဆွဲယူစစ်ဆေးခဲ့ရာ ကျွဲ၊ နွားများကို တွေ့ရှိသဖြင့် ကမ်းပေါ်သို့ မောင်းနှင်ထားကြောင်း သတင်းအရ သွားရောက်စစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



ထို့နောက်ကမ်းပေါ်၌ အလျားပေ ၄၀၊ အနံ ၁၀ ပေ၊ စောက်ခြောက်ပေရှိ စက်တင်ရေယာဉ်နှစ်စင်း၊ နွားမသားပေါက်နှင့်တွဲလျက် ခြောက်ကောင်၊ နွားမငါးကောင်၊ နွားထီးရှစ်ကောင်၊ ကျွဲ ၁၄ ကောင်၊ နွားသေနှစ်ကောင် စုစုပေါင်း ၃၅ ကောင်

တို့ကို တွေ့ရသဖြင့် စုံစမ်းဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ၎င်းကျွဲ၊ နွားများကို ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးနေ အောင်ကြီး (၂၉ နှစ်)ပါ ၁၀ ဦး(စုံစမ်းဆဲ) တို့က တရားမဝင် သယ်ဆောင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်းသိရပြီး သယ်ဆောင်လာသည့်ကျွဲများမှာ ၁၄

ကောင်မဟုတ်ဘဲ အကောင် ၂၀ ရှိကြောင်း စုံစမ်းသိရှိရသဖြင့် လိုက်လံရှာဖွေရာ တိုးမြှင့်အနီး လမုတောအတွင်းမှ ကျွဲအရှင်ငါးကောင်နှင့် အသေတစ်ကောင် တို့ကို ထပ်မံတွေ့ရှိ သိမ်းဆည်းရမိသည်။ (အပေါ်ပုံ) အဆိုပါ ကျွဲ၊ နွားများကို တရားမဝင်သယ်ဆောင်ခဲ့သူ အောင်ကြီးပါ ၁၀ ဦး (စုံစမ်းဆဲ)တို့ကို ကွမ်းခြံကုန်းမြို့မရဲစခန်းက အမှုဖွင့်အရေးယူကာ စုံစမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

တင်လှမောင်

ပင်လည်ဘူး၌ ဘိန်းမည်းများသိမ်းဆည်းရမိ

ပင်လည်ဘူး၊ စက်တင်ဘာ ၂၃
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကသာခရိုင် ပင်လည်ဘူးမြို့နယ် ကင်းပန်းကျေးရွာတွင် ဘိန်းမည်းများ သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ကသာခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုတိယရဲမှူးကြီး စိုးမြင့်၏မူးယစ်ဆေးဝါးများ အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီးရေး ညွှန်ကြားချက်အရ ပင်လည်ဘူးမြို့မရဲစခန်းမှ နယ်ထိန်းခေါင်းဆောင် ဒုရဲအုပ်ဇော်ဇော်ကျော်နှင့်တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက် နံနက်ပိုင်းက ကင်းပန်းကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးဦးခင်ဇော်ဝင်း၏ သတင်းပေးချက်အရ ကျေးရွာအတွင်းသို့ဆိုင်ကယ်တစ်စီးဖြင့် မသင်္ကာသူတစ်ဦး ရောက်ရှိနေကြောင်း သတင်းရရှိ၍ ပင်လည်ဘူးမြို့မရဲစခန်း၏ အနောက်တောင်ဘက် ၁၀ မိုင်ခန့်အကွာရှိ ကင်းပန်းကျေးရွာသို့ သက်သေများနှင့်အတူ သွားရောက်ခဲ့ကြသည်။
ကင်းပန်းကျေးရွာသို့ရောက်ရှိပြီး မသင်္ကာသူအား စစ်ဆေးခဲ့ရာ ပင်လည်ဘူးမြို့နယ် မိချောင်းအင်းကျေးရွာနေ ဇော်ထူး(၃၄နှစ်) ဖြစ်ပြီး ၎င်းအား စစ်ဆေးရှာဖွေရာ ကိုယ်ပေါ်တွင်မည်သည့်ပစ္စည်းမျှ မတွေ့ရှိရသော်လည်း ၎င်းစီးလာသည့်ဆိုင်ကယ်တစ်စီးအတွင်းမှ အနက်ရောင်ကြွပ်ကြွပ်အိတ်အတွင်း ပလတ်စတစ်ဖြင့်ထုပ်လျက် ဘိန်းမည်းဟုယူဆရသော အမည်းရောင်အစေး ၄၀၈ ဒဿ ၂၄ ဂရမ်ခန့် ကာလတန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၂၅၄၇၂၀ တို့ကို တွေ့ရှိသိမ်းဆည်းရမိခဲ့သဖြင့် ရှာဖွေပုံစံဖြင့်စနစ်တကျ ရေးသွင်းသိမ်းဆည်းခဲ့ပြီး ဒုရဲအုပ် ဇော်ဇော်ကျော်က တရားလိုပြုလုပ်တိုင်တန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ဘိန်းမည်းများနှင့်အတူတွေ့ရှိသူ ဇော်ထူးကို ပင်လည်ဘူးမြို့မရဲစခန်းက အမှုဖွင့်ပြီး ရဲအုပ်မြသောင်းက အမှုကို စစ်ဆေးခဲ့ရာ ဇော်ထူး၏ ထွက်ဆိုချက်အရ အဆိုပါဘိန်းမည်းများကို ဩဂုတ် ၂၉ ရက် ညနေပိုင်းက ပင်လည်ဘူးမြို့နယ် မန္တကျေးရွာနှင့် မြသီတာကျေးရွာအကြား အင်တိုင်းတောအတွင်း နယ်လှည့်ရောင်းချသူ တင်ဝင်း(၄၀နှစ်)ထံမှ ရောင်းချရန်နှင့်သုံးစွဲရန် ဝယ်ယူခဲ့ပြီး ဆိုင်ကယ်ဖြင့်ယူဆောင်လာစဉ် သိမ်းဆည်းခံရခြင်းဖြစ်ကြောင်း စစ်ဆေးပေါ်ပေါက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဦးရဲ(ကသာ)

မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်တွင် စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများ ပမ်းဆီးရမိ

မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ စက်တင်ဘာ ၂၃
စက်တင်ဘာ ၁၆ ရက်က အမှတ် (၄၁)မူးယစ်တပ်ဖွဲ့စု ရန်ကုန်အရှေ့မူးယစ်ဆေးဝါး တားဆီးနှိမ်နင်းရေးရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် သတင်းအရ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ် အောင်မင်္ဂလာ အဝေးပြေးကားဝင်းအတွင်း ဒရင်းရိုးချောင်းနှင့် တောင်ကြီးလမ်းထောင့်၌ ယာဉ်အမှတ် EE/..... NISSAN ADVAN ပေါ်တွင် တွေ့ရှိသူ ညက်ဝင်းဆိုသူနှင့် နေမျိုးဝင်း(ခ) ကိုမျိုးတို့ကို ရှာဖွေရာ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၈၄၄၀ သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် ညက်ဝင်း (၃၂နှစ်)နှင့် နေမျိုးဝင်း(ခ)ကိုမျိုး (၂၈ နှစ်)တို့ နှစ်ဦးကို မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့်စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားသည်။ (သတင်းစဉ်)

လူကုန်ကူးသူများ မူဆယ်၌ခေတ္တတည်းခိုစဉ် အမျိုးသမီးတစ်ဦး ထွက်ပြေးလွတ်မြောက်လာ

မိုးမိုးခင်က ပြင်ဦးလွင်တွင် အိမ်ဖော်အလုပ်လုပ်ရမည်။ တစ်လငွေကျပ်ကိုးသောင်းရရှိမည်ဆိုသဖြင့် အိမ်ဖော်လုပ်ရန် သဘောတူခဲ့ကြောင်း၊ မိုးမိုးခင်က တစ်နှစ်စာလုပ်ခလစာပြောဆိုခေါ်ဆောင်သွားပြီး တစ်ဖက်နိုင်ငံ ရွှေလီမြို့သို့ ပို့ဆောင်ကာ သောဇော်ဦးပါလေးဦးတို့ကို စက်တင်ဘာ ၁၄ ရက်က မူဆယ်မြို့မရဲစခန်းမှ လူကုန်ကူးမှုဖြင့် အမှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။
မင်းဘူးမြို့မှ အသက် ၂၀ အရွယ် မ---သည် လွန်ခဲ့သော ၁၀ ရက်ခန့်က မင်းဘူးမြို့ တမာတန်းရပ်ကွက်နေ ပန်းရန်ဆရာ ဇော်ဦး(ခ)အောင်ဇော်ဦးထံတွင် ပန်းရန်အလုပ်သမားအဖြစ် ဝင်ရောက်လုပ်ကိုင်ခဲ့ရာ သုံးလေးရက်ခန့်အကြာတွင် ဇော်ဦး၏ဇနီး

တစ်နာရီခန့်အကြာတွင် အဖြူရောင်ကားတစ်စီးရောက်ရှိလာပြီး ယာဉ်မောင်းဖြစ်သူနှင့် မစပယ်တို့ တရုတ်ဘာသာစကားဖြင့် ပြောဆိုကြကြောင်း၊ ထို့နောက်အဆိုပါကားဖြင့် ၎င်းတို့လေးဦး ဆက်လက်ထွက်ခဲ့ရာ စက်တင်ဘာ ၁၂ ရက် နံနက် ၃ နာရီတွင် မူဆယ်သို့ရောက်ရှိခဲ့ကြောင်း ဆက်လက်၍ သတင်းများ ကာရံထားသော မိုးမိုးခင်က ပြောသည့်နေရာမှ ၎င်းတို့ လေးဦးဝင်ရောက်ခဲ့ကြောင်း၊ မစပယ်က အမိုးအကာမပါသည့် သုံးဘီးတစ်စီးငှားကာ တံတားတစ်ခုကိုဖြတ်သန်း၍ နာရီဝက်ခန့်စီးပြီး နောက် တည်းခိုခန်းတစ်ခုသို့ ရောက်ရှိခဲ့ကြောင်း၊ တည်းခိုခန်းတွင် အမျိုးသမီးကြီးတစ်ဦးနှင့် အမျိုးသမီးငယ်နှစ်ဦးတို့ကို တွေ့ရကြောင်း၊ အမျိုးသမီးကြီးတစ်ဦးမှာ မိုးမိုးခင်၏ ညီမဟုတ်သဖြင့် နောက်တစ်နေ့ ဇော်ဦး

တို့လင်မယားနှင့် အမျိုးသမီးကြီးတို့ မရှိခိုက် အမျိုးသမီးငယ်နှစ်ဦး၏ ပြောပြချက်အရ တစ်ဖက်နိုင်ငံတွင် ယောက်ျားယူရမည်။ ကလေးစံယောက်မွေးပေးရမည်၊ ငွေတစ်ပုံခွဲရမည်ဟုပြော၍ သိရှိရကြောင်း၊ စက်တင်ဘာ ၁၄ ရက် နံနက် ၈ နာရီခန့်က ဇော်ဦးတို့လင်မယား ပြန်သွားကြောင်း၊ နေ့လည်ထမင်းစားပြီး အားလုံးအိပ်ပျော်နေချိန်၌ တည်းခိုခန်းမှ ထွက်ပြေးခဲ့ပြီး မြန်မာလူမျိုးတစ်ဦး၏ အကူအညီဖြင့် မိုးမိုးခင်က မှတ်ဆင့် မြန်မာနိုင်ငံဘက်သို့ ပြန်လာခဲ့ကြောင်း၊ ထို့နောက် မူဆယ်လူကုန်ကူးမှု တားဆီးနှိမ်နင်းရေးရဲတပ်ဖွဲ့ထံ သွားရောက်တိုင်တန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
လူကုန်ကူးမှု တားဆီးနှိမ်နင်းရေးရဲတပ်ဖွဲ့ အမှတ်(၁၇)တပ်ဖွဲ့စု မူဆယ်

၏ တွေ့ဆုံမေးမြန်းချက်များအရ ပြင်ဦးလွင်မြို့တွင် အိမ်ဖော်အလုပ်လုပ်ရမည်ဟု လိမ်လည်ပြောဆိုခေါ်ဆောင်သွားပြီး ရွှေလီမြို့သို့ ပို့ဆောင်ရောင်းစား၍ ခေါင်းပုံဖြတ်ရန် ဆောင်ရွက်ကြောင်း စိစစ်တွေ့ရှိရသဖြင့် ဇော်ဦးပါလေးဦးတို့အား ဥပဒေအရအရေးယူပေးရန် တပ်ဖွဲ့စု (မူဆယ်)မှ တရားလိုပြုလုပ်တိုင်တန်းသဖြင့် မူဆယ်မြို့မရဲစခန်းမှ အမှုဖွင့်အရေးယူထားသည်။
အမှုမှ ပြစ်မှုကျူးလွန်သူလေးဦးအနက် ဇော်ဦးနှင့်ဇနီးတို့အား ဖမ်းဆီးရမိပြီး ကျန်နှစ်ဦးမှာ တစ်ဖက်နိုင်ငံတွင် နေထိုင်သဖြင့် ဖမ်းဆီးရမိရေးအတွက် တပ်ဖွဲ့စု (မူဆယ်)ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

မင်းမင်းလတ်(မန်းတက္ကသိုလ်)

တေဇ(၁၃) ညီအစ်ကိုများ
အလုပ်သင်ဖိုလ် ဖိုလ်လောင်းသင်တန်း အမှတ်စဉ်(၁၃)၏ (၂၈)နှစ်မြောက်အခမ်းအနားကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။
(က) ၂၇-၉-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့)၊ ညနေ ၆:၀၀ နာရီ Sky Star Hotel ၊ တော်ဝင်ခန်းမ အမှတ် ၅၁/ခ/၁၊ အရှေ့မြင်းပြိုင်ကွင်းလမ်း၊ တာမွေမြို့နယ်
(ခ) ၂၈-၉-၂၀၁၄ ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)၊ နံနက် ၈:၃၀ နာရီ နှင်းဆီကုန်းဘိုးဘွားရိပ်သာ၊ ရန်ကုန် (ဖိတ်စာသီးခြားမပို့ပါ။)
အခမ်းအနားဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီ
ဖုန်း-၀၉-၈၃၀၀၅၀၄၊ ၀၉-၄၉၃၄၃၂၇၊ ၀၉-၅၀၀၀၈၃၁၊ ၀၉-၅၁၂၃၆၃၃

ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်
၁၉၇၉ခုနှစ် ဘွဲ့ရမိသားစု၏
နဝမအကြိမ် စုပေါင်းမဟာဘုံကထိန် အလှူတော်မင်္ဂလာကို ၂၂-၁၀-၂၀၁၄ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၈နာရီမှ ၁၂နာရီအထိ ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရွှေတိဂုံဘုရားမြောက်ဘက်မုခ်၊ သွေးဆေးကန်အနီး၊ အာဇာနည်လမ်း၊ မူလကမ္ဘာအေးကျောင်းတိုက်တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ အတူတကွ ကထိန်သင်တန်းကပ်လှူပြီး တရားတော်အတူနာယုကြရန် လေးစားစွာစိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
ကထိန်ပေးသောပင်နှင့် လှူဖွယ်ဝတ္ထုများကို ဦးကြည်လွင် ဖုန်း-၀၉-၅၀၇၃၆၇၁၊ ဦးစန်းအောင် ဖုန်း-၀၉-၅၁၄၉၃၄၃၊ ဦးမြင့်လွင်(မဒေါက်) ဖုန်း-၀၉-၇၃၁၉၃၁၀၉၊ ဦးချစ်လှ (နေပြည်တော်) ဖုန်း-၀၉-၂၀၀၀၂၂၈၊ ဦးခင်မောင်ကျော်(မန္တလေး) ဖုန်း-၀၉-၅၁၆၁၇၇၂၊ ဒေါ်ကြိုင်ကြိုင်ထွန်း ဖုန်း-၀၉-၅၁၆၁၇၅၅၊ ဒေါ်ခင်မြင့်ကြည် ဖုန်း-၀၁-၅၀၂၅၅၅၅၊ ဒေါ်သန်းသန်းဝင်း ဖုန်း-၀၉-၅၀၀၆၉၉၈၊ ဒေါ်အိအိခင် ဖုန်း-၀၉-၇၃၁၅၇၂၀၄၊ ဒေါ်ခင်ချိုဦး(ကျိုက်လတ်) ဖုန်း-၀၉-၃၀၄၀၄၅၃၊ ဒေါ်လင်းလင်း ဖုန်း-၀၁-၂၀၂၀၂၇၂၊ ဒေါ်သန်းသန်းလွင် ဖုန်း-၀၉-၅၀၆၃၀၁၇၊ ဒေါ်မြင့်မြင့်ကြည်(ဖေကြီး) ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၃၀၄၄၇၊ ဒေါ်ခင်ခင်ချို ဖုန်း-၀၉-၈၆၀၀၇၈၈၊ ဒေါ်ဇော်မင်းဦး(မမိလီ)၊ နေပြည်တော် ဖုန်း-၀၉-၃၀၂၅၉၀၀၀ တို့ထံသို့ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။
ကထိန်ဖြစ်မြောက်ရေးအကျိုးဆောင်အဖွဲ့

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အလုံမြို့နယ်၊ ဆင်မင်းရပ်ကွက်၊ သိပ္ပံလမ်း၊ အမှတ် ၄၇၊ လေးလွှာ(ဘီ)၊ မြေရင်းခန်း၊ (၁၂-ပေx၆၅ပေ)ရှိ တိုက်ခန်းကို ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေမှ ဝယ်ယူရန် ဦးလှမြင့် ၁၂/အလန(နိုင်)၀၂၆၉၀၉၀၀ စရန်ငွေတချို့တစ်ဝက်ပေးချေပြီးဖြစ်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများသည် ဤကြော်ငြာစာပါပြီး ခုနစ်ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံ လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် အထက်ပါနေ့ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ် ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးမြင့်သန်းဦး LL.B ဒေါ်လှလှဝင်းသိန်း LL.B ဒေါ်မိုးမိုးမြင့် LL.B
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ
(စဉ်-၃၇၇၂) (စဉ်-၃၇၁၀၀) (စဉ်-၄၄၁၇၀)
ရုံး- တိုက်အမှတ် (၉/၁၁)၊ အခန်း ၃၀၆၊ (လေးလွှာ)၊ ၃၆လမ်း(အောက်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
အိမ်- အမှတ် (၆၉/ခ)၊ အထက်ပုဇွန်တောင်လမ်း၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း- ၂၉၉၄၃၇၊ ၀၉-၂၅၀၆၃၉၈၆၁၊ ၀၉-၇၃၁၅၅၁၈၅၊ ၀၉-၄၂၀၁၅၈၄၂

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
တာမွေမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၄၈-၁)၊ မြေကွက်အမှတ်(၃၁၄/၇၅A)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၈/၉)၊ သစ္စာလမ်း၊ တာမွေလေးရပ်ကွက်၊ မက်ဆက်သမ္မာစိတ္တထာရီတင်ဒင်းလီမိတက် အမည်ပေါက် မြေပိုင်အမည်ပေါက် မက်ဆက်သမ္မာစိတ္တထာရီတင်ဒင်း (ကိုယ်စား ဦးစိုးမြင့်)ထံမှ အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ၁၂၆၃/၅၉(၁-၁၂-၅၉)အရ ဒေါ်ကျင်စော့မှ ပိုင်ဆိုင်ခဲ့သဖြင့် တာမွေမြို့နယ်တရားရုံးတရားမကြီးမှုအမှတ် ၃၁/၂၀၁၃၊ [တရားလို ဒေါ်ကင်း(မိ)ခင်(ခ)ဒေါ်ခင်ခင်က တရားပြိုင်ဦးစိုးမြင့်၊ ဒေါ်ကျင်စော့အပေါ် မြေနှင့်အိမ်အား အရောင်းအဝယ်မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ချုပ်ဆိုပေးစေလို့မှုနှင့် တရားမဓာရီမှုအမှတ် ၃၂/၂၀၁၃အိမ်နဲ့ တို့အရ တရားရုံးဦးစိုးမြင့်၊ ဒေါ်ကျင်စော့ကိုယ်စား ဘိလစ်အရာရှိ ဒေါ်စန်းစန်းဝင်းက အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ၁၄ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၁)၊ မြေကွက်အမှတ်(၈၃၃)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၈၃၃၊ ဗိုလ်မိုး ၂လမ်း၊ (၁၁)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း) မြို့နယ် ဦးကြည် ၁၂/သယက(နိုင်)၀၆၃၈၄၃ အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးကြည်(ဖခင်)နှင့်မိခင် ဒေါ်ငြိမ်းတို့ကွယ်လွန်သဖြင့် (၁) ဒေါ်စန်းရီ ၁၂/ရကန(နိုင်) ၀၁၂၃၆၆၊ (၂) ဒေါ်သန်းသန်းဌေး ၁၄/မအန(နိုင်)၀၆၃၀၆၁၊ (၃) ဦးသိန်းလွင် ၁၂/သယက(နိုင်)၀၆၃၄၄၁၊ (၄) ဒေါ်သန်းသန်းအေး ၁၂/သယက(နိုင်)၀၆၃၁၃၄၀၇ ကွယ်လွန်သူ၏ သားသမီးများတော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာ၊ သေစာရင်းတင်ပြ၍ ဒေါ်စန်းရီနှင့်ဦးထံမှ GP ၁၆၃၃၁(၁၇-၆-၁၄)ရသည့် ဦးသက်ဦး ၁၂/ရကန(နိုင်)၀၁၂၃၇၀၇၀ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်းမြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၃၆/E၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၀၂၈/၂၄၊ ဧရိယာ ၀ ဒဿ ၀၂၉၈၈၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၂၄၊ သံလွင်အောင်မင်းခေါင်လမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ မြေပိုင်မြေ (မစိုက်ပျိုးမြေ)အမည်ပေါက် ဒေါ်ဖွားသင်း၊ ၎င်း၏ခင်ပွန်း ဦးတာမန်၊ သား ဦးဟန်ကြူ(ခ)ဦးလာဘတို့ ကွယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်ဝမ်း ၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၆၆၉၇၁၀ တစ်ဦးတည်းသောချွေးမတော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာ၊ သေစာရင်းများနှင့် အရောင်းအဝယ် စာချုပ်အမှတ် ၁၅၈၁/၃၁-၈-၅၅ မိတ္တူမှန်တို့ကို တင်ပြ၍ ဒေါ်ဝမ်းထံမှ (GP)အမှတ် ၁၄၀၃၇/၁၂-၈-၂၀၁၃ဖြင့်ရရှိသူ ဒေါ်လှရီ ၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၄၈၉၈၅၇၀ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ရန်အတွက် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများတင်ပြ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

အာဆီယံဒေသတွင်း အရပ်ဘက်အဖွဲ့အစည်းများ စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံရေးကဏ္ဍ

အလေးပေးဆောင်ရွက်ရေးတိုက်တွန်း

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၂၃

အာဆီယံဒေသတွင်း စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံရေးဆိုင်ရာကဏ္ဍကို နေပြည်တော်တွင် ကျင်းပမည့် (၃၆)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံစိုက်ပျိုးရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေးတွင် အလေးပေးဆောင်ရွက်ရန် တိုက်တွန်းသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း စက်တင်ဘာ ၁၈ ရက်က ရန်ကုန်မြို့ ဆန်းမစ်ပတ်ဗျူးဟိုတယ်၌ ကျင်းပသည့် အာဆီယံဒေသတွင်း အရပ်ဘက်လူ့အဖွဲ့အစည်းများ၏ စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံမှု၊ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာမူဝါဒများ ဆွေးနွေးပွဲမှ သိရသည်။

အဆိုပါ ဆွေးနွေးပွဲတွင် မြန်မာနိုင်ငံအပါအဝင် အာဆီယံဒေသတွင်း စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံရေးကို စိန်ခေါ်လျက်ရှိသော အကြောင်းအရာများဖြစ်သည့် အာဟာရပြည့်ဝမှု၊ မြေယာနှင့် သဘာဝသယံဇာတများဆိုင်ရာ စီမံအုပ်ချုပ်မှု၊ အရန်ဆန်နှင့် ဆန်စပါးမူဝါဒတာဝန်ရှိသော ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုစသည်တို့ကို ဆွေးနွေးကြကြောင်း သိရသည်။ ထို့အပြင် ဒေသတွင်း အရပ်ဘက် လူ့အဖွဲ့အစည်းများ၊ အာဆီယံအဖွဲ့ကြီးနှင့် သက်ဆိုင်သော အစိုးရများအကြား ထိရောက်သော ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းမှုများ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် တိုက်တွန်းသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

၆၅ သန်းကျော်သော အရှေ့တောင်အာရှဒေသတွင်းနေ ပြည်သူများသည် အာဟာရချို့တဲ့လျက်ရှိပြီး ဒေသတွင်း နိုင်ငံများတွင်လည်း မြေယာသိမ်းဆည်းမှုများ၊ ခိုင်မာသော ဥပဒေများ၊ ထိရောက်သော စည်းမျဉ်းခြင်းမရှိသောကြောင့် အသေးစားတောင်သူများ၏ စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံမှုကို ထိခိုက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ “အရှေ့တောင်အာရှ ဒေသအတွင်း နိုင်ငံတွေရဲ့ စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံရေးအတွက် လုပ်ဆောင်စရာတွေ အများအပြားရှိနေပါတယ်။ စက်တင်ဘာ ၂၃ ရက်မှ ၂၅ ရက်အထိ နေပြည်တော်မှာ ကျင်းပမယ့် အာဆီယံ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေးဟာ ဘက်စုံလွှမ်းခြုံတဲ့ စားနပ်ရိက္ခာ မူဝါဒအရေးနဲ့ အားလုံးပူးပေါင်းပါဝင်နိုင်ဖို့ ဘယ်လိုဆောင်ရွက်မလဲဆိုတာ ဆွေးနွေးဖို့ အင်မတန်မှကောင်းမွန်တဲ့ အခွင့်အလမ်းဖြစ်ပါတယ်” ဟု စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံမှု ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးအဖွဲ့မှ ညှိနှိုင်းရေးမှူး ဒေါက်တာ ဥမ္မာခိုင်က ပြောကြားသည်။

ထုတ်ပြန်သွားမည့် အဆိုပါ ဆွေးနွေးပွဲတွင် ဒေသတွင်းစားနပ်ရိက္ခာ ဖူလုံမှုဆိုင်ရာ အဓိကစိန်ခေါ်မှုများကို ဖော်ထုတ်ပြီး အာဆီယံအဖွဲ့ကြီးအနေဖြင့် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတိုင်းတွင် နယ်ပယ်အသီးသီးကို လွှမ်းခြုံသည့် ပိုမိုကောင်းမွန်သော စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံမှုဆိုင်ရာ မူဝါဒနှင့် ဥပဒေမူဘောင်တစ်ရပ် ပေါ်ပေါက်ရေးတိုက်တွန်း ဆောင်ရွက်သွားရန် ကြေညာချက်တစ်ခုကို ဆွေးနွေးပွဲပြီးသွားပါက ထုတ်ပြန်သွားမည်ဟု သိရသည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီး ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး၊ မကွေးပညာရေးကောလိပ်မှ တာဝန်ခံကျောင်းအုပ်ကြီးတို့က အမှာစကားပြောကြားခဲ့ကြသည်။ မိတ်ဆက်တွေ့ဆုံပွဲသို့ တက်ရောက်လာသည့် ချင်းတိုင်းရင်းသား ကျောင်းသား ကျောင်းသူလေးများကလည်း နိုင်ငံတော်အတွက် နိုင်ငံ့သမိုင်းတွင် ချင်းအမျိုးသားတို့၏ လွတ်လပ်ရေးကြိုးပမ်းမှုတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်သလိုပဲ ခွဲကြဲပြီး လက်ရှိတွင်လည်း နိုင်ငံအကျိုး၊ ပြည်သူ့အကျိုးကို သယ်ပိုးဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း လက်ရှိ မိမိတို့ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန်အတွက် စွမ်းစွမ်းတမ်းတမ်း ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း တင်ပြဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

မကွေးပညာရေးကောလိပ် ချင်းတိုင်းရင်းသားများ မိတ်ဆက်တွေ့ဆုံပွဲကျင်းပ

မကွေး စက်တင်ဘာ ၂၃

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ပညာရေးစီမံကိန်းနှင့် လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာန မကွေးပညာရေးကောလိပ် ဆရာအတတ်သင်တန်း တက်ရောက်နေသည့် ချင်းတိုင်းရင်းသားများ မိတ်ဆက်တွေ့ဆုံပွဲကို စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက် နံနက် ၉ နာရီက မကွေးပညာရေးကောလိပ် အားကစားခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အဆိုပါ တွေ့ဆုံပွဲတွင် မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ချင်းတိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီး ဦးဆလင်းလှထွန်းက တွေ့ဆုံမိတ်ဆက်စကားပြောကြားခဲ့သည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီး ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး၊ မကွေးပညာရေးကောလိပ်မှ တာဝန်ခံကျောင်းအုပ်ကြီးတို့က အမှာစကားပြောကြားခဲ့ကြသည်။ မိတ်ဆက်တွေ့ဆုံပွဲသို့ တက်ရောက်လာသည့် ချင်းတိုင်းရင်းသား ကျောင်းသား ကျောင်းသူလေးများကလည်း နိုင်ငံတော်အတွက် နိုင်ငံ့သမိုင်းတွင် ချင်းအမျိုးသားတို့၏ လွတ်လပ်ရေးကြိုးပမ်းမှုတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်သလိုပဲ ခွဲကြဲပြီး လက်ရှိတွင်လည်း နိုင်ငံအကျိုး၊ ပြည်သူ့အကျိုးကို သယ်ပိုးဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း လက်ရှိ မိမိတို့ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန်အတွက် စွမ်းစွမ်းတမ်းတမ်း ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း တင်ပြဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ချင်းတိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီးက တက်ရောက်လာသည့် ချင်းတိုင်းရင်းသား ကျောင်းသား ကျောင်းသူလေးများ၏ မေးမြန်းချက်များကို ဖြေကြားခဲ့ပြီး ရင်းရင်းနှီးနှီး တွေ့ဆုံနှုတ်ဆက် အားပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

စိုးလင်းနိုင် (iprd)

မြန်အောင်တွင် မိုးမရွာသဖြင့် လယ်များအတွင်း ရေလိုအပ်နေ

မြန်အောင် စက်တင်ဘာ ၂၃

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မြန်အောင်မြို့နယ်သည် လယ်ယာစိုက်ပျိုးခြင်းလုပ်ငန်းကို အဓိကထားလုပ်ဆောင်နေရသော ဒေသတစ်ခုဖြစ်သည်။ ယခုနှစ်တွင် မိုးဦးကျ နောက်ကျပြီး ပျိုးထောင်နောက်ကျခြင်း၊ ယခုသီတင်းကျွတ်လတွင် စားမိုးမရွာခြင်းတို့ကြောင့် လယ်များအတွင်း ရှိ စပါးပင်များမှာ အသီးထွက်ရန်အတွက် ရေလိုအပ်နေကြောင်း လယ်သမားတစ်ဦးက ပြောပြသည်။



ကွင်းကြီးထောင့်အုပ်စု ပေကုန်းကျေးရွာရှိ လယ်သမားတစ်ဦးက “လယ်ထဲမှာရေမရှိတော့ စပါးထွက်ဖို့ အင်အားမရှိတော့ဘူး။ ထွက်လာရင်လည်း မအောင်မြင်ဖြစ်ပြီး စပါးအထွက် လျော့မှာတော့ သေချာနေပြီ။ နောက်မိုးကိုပဲ မျှော်နေရတာပါ” ဟု ပြောပြသည်။ “တော်သလင်း လဆန်းပိုင်း လောက်ကတော့ မိုးနှစ်ခါလောက်ရွာ

သေးတယ်။ ရွာတဲ့မိုးကလည်း ရေသိပ်မပါဘူး။ ခုကျတော့အညာမှာ မိုးရွာတယ်ကြားတယ်။ ကျွန်တော်တို့ဆီမှာ မိုးမရွာတော့ စပါးပင်တွေအတွက် ရေလိုနေပြီ။ ဒီနှစ်ကတော့ စပါးထွက်လျော့တော့မှာပဲ” ဟု လယ်သမားတစ်ဦးက ပြောသည်။ ရေတင်ပြီး ပျိုးထောင်စိုက်ထားနိုင်တဲ့ လယ်သမား

တွေကတော့ သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော်လောက်ဆိုရင် စပါးတွေ ရိတ်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ သူတို့အတွက် ကတော့ အဆင်ပြေပြီး ကောက်စောစပါးလည်းရနိုင်ကြောင်း၊ သက်လတ်စပါးဖြစ်တဲ့ မီးကောက်တို့၊ ဧရာမင်းတို့ကတော့ ခုနှစ်နှစ်စားမိုး (နောက်မိုး) မရွာပါက စပါးများ မအောင်မြင်

ကွမ်းသီးပင်များမှ ကွမ်းသီးပုပ်ကွမ်းသီးအနုကြွေရောဂါကာကွယ်ရေး

ကွမ်းဆင်းဆောင်ရွက်

ရေး စက်တင်ဘာ ၂၃

ရေးမြို့နယ်တွင် ကွမ်းစိုက်ပျိုးရေးမှာ ဝင်ငွေကောင်းသည့် အဓိကစိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းဖြစ်ပြီး ဧက ၅၀၀၀ ကျော် စိုက်ပျိုးလျက်ရှိသည်။ ကွမ်းသီးပုပ် ကွမ်းသီးအနုကြွေရောဂါ လွန်ခဲ့သည့် ငါးနှစ်ခန့်မှ စတင်ဖြစ်ပေါ်လာပြီး ယခုအခါ ဆိုးရွားစွာ ကျရောက်လျက်ရှိသောကြောင့် ကွမ်းသီးစိုက်ပျိုးသူ တောင်သူများမှ ဝင်ငွေများစွာ ထိခိုက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ဆွေးနွေး

အထူးသဖြင့် ရေးမြို့နယ် ဒူးယားကျေးရွာအုပ်စုတွင် ဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိကာ ကွမ်းသီးပုပ် ကွမ်းသီးအနုကြွေရောဂါ ကာကွယ် နှိမ်နင်းရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက် ရန်အတွက် မွန်ပြည်နယ် သီးနှံကာကွယ်ရေး တာဝန်ခံနှင့် အဖွဲ့ ရေးမြို့နယ် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူးနှင့် ဝန်ထမ်းများသည် စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက်က အဆိုပါ ကျေးရွာများရှိ ကွမ်းသီးခြံများသို့သွားရောက်၍ ကွမ်းသီးစိုက်တောင်သူများနှင့် တွေ့ဆုံပြီး ဆောင်ရွက်ရမည့် ကာကွယ်နှိမ်နင်းရေးလုပ်ငန်းများကို ဆွေးနွေးဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

နေမျိုးထွန်း(ရေး)

လူကုန်ကူးမှုအန္တရာယ် ပိုင်းဝန်းကာကွယ်

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနတွင် အသုံးပြုရန်အတွက် 4WD Double Cub (သို့) Surf မော်တော်ယာဉ်တစ်စီးအား မြန်မာ့ကပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူမည်ဖြစ်ပါ၍ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခွင့်ရန် ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

၂။ တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်နှင့်အချိန် - ၂၆-၉-၂၀၁၄ ရက်၊ ၁၆:၀၀ နာရီ

၃။ တင်ဒါဖွင့်မည့်ရက်နှင့်အချိန် - ၂၉-၉-၂၀၁၄ ရက်၊ ၁၁:၀၀ နာရီ

၄။ တင်ဒါပုံစံနှင့်အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား အောက်ပါလိပ်စာတွင် ရုံးချိန်အတွင်း စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါစိစစ်ရေးအဖွဲ့
တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန၊ ထားဝယ်မြို့၊
ဖုန်း-၀၅၉-၂၁၃၂၈

ပုံစံ(၈)ဝင် မော်တော်အင်ဂျင်နှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ၊ မီးသွေး၊ မီးသွေးအမှုန်၊ ရေကြိမ်များရောင်းချရန် လေလံကြော်ငြာ

၁။ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သစ်တောဦးစီးဌာန၊ အလုံမြို့နယ်ရှိ ပုံစံ(၈)ဝင် မော်တော်အင်ဂျင်နှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ၊ မီးသွေးအခဲ(၈၀၉)အိတ် (၁၀၃၃၁၁၁ ၅၄၄)တန်၊ မီးသွေးအမှုန် ၂၅၀၀ အိတ် ၄၀၀ တန်၊ ရေကြိမ်သေး ၂၀၀၀ လုံး စုစုပေါင်းလုပ်ပုံ(၉)ခုအား မျက်မြင်အခြေအနေအတိုင်း အင်းစိန်မြို့နယ်၊ အနောက်ကြို့ကုန်းသစ်တောဝင်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သစ်တောဦးစီးဌာန၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး၌ ၂-၁၀-၂၀၁၄ရက် (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၁၀:၀၀နာရီတွင် ဖျော်ဖြင့်စနစ်ဖြင့် လေလံတင်ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

၂။ လေလံလျှောက်လွှာပုံစံ၊ စည်းကမ်းချက်များနှင့် အသေးစိတ်လေလံရောင်းချမည့် လုပ်ပုံအလိုက်စာရင်းများကို အောက်ဖော်ပြပါဌာနများတွင် ဆက်သွယ်ရရှိနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

(က) ဦးစီးအရာရှိ၊ သစ်တောဦးစီးဌာန၊ အလုံမြို့နယ်၊
ဖုန်း-၀၁-၅၂၈၈၈၆၊ ၀၁-၅၂၈၈၈၇

(ခ) လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ သစ်တောဦးစီးဌာန၊ ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင်
ဖုန်း-၀၁-၅၂၈၈၈၅၊ ၀၁-၅၂၈၈၈၄

(ဂ) ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ သစ်တောဦးစီးဌာန၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
ဖုန်း-၀၁-၆၈၀၉၁၆၊ ၀၁-၆၈၀၉၁၃

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- ၄၂၊ (တိုးချဲ့) ချမ်းမြသာယာ ၂လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်-၁၁၆၊ အလျားအနံ ပေ(၄၀x၆၀)၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၅၅ ဧက၊ စတုရန်းပေ ၂၄၀၀ အကျယ်အဝန်းရှိ ဒေါ်သက်သက်တင် ၁၂/ရကန (နိုင်)၀၁၃၈၆၄ အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော တစ်ထပ်ပျဉ်ထောင်အိမ်အပါအဝင် မြေပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ဒေါ်သက်သက်တင်ထံမှ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူက ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေထားခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကိုကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်းပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်စာတမ်းအထောက်အထားခိုင်လုံစွာဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံလာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ပြီးစီးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဦးဆန်းနီ(ပျဉ်းမနား) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၉၅၁)
၁၀၃၇၊ သင်းဝင် ၅လမ်း၊ ၃၄ ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊
ဖုန်း-၀၉-၇၃၄၆၉၀၆၊ ၀၉-၄၃၃၆၁၈၉

ထန်ဗျက်ထည်းကျင်းဝင် (မြန်မာ့ဒေါက်တာလတ်) တိုးပို့ခံ

၁၂.၉.၂၀၁၄ ရက်နေ့ နေ့လယ် (၁၁)နာရီတွင် စီရင်စာရင်းသစ်စာရင်းသည် ရန်တုန်မြို့၊ မြန်မာ့ဒေါက်တာလတ်တွင် (၁၇၃) တိုက် အတွက် တွင်းထွက် (၂)တိုက် Honma Iron (5) ဖြင့် Siron ခေတ်လမ်းပေါက် (၂) တိုက် ဖြိုခွဲကာစားရာ တစ်ချက်တည်းဖြင့် တွင်းထွက်လည်း ငှင်းထုချိန်တွင် စာရင်းစာရင်းများမှာ တိုစည်သူ၊ ဒေါက်တာအောင်ထွန်း၊ ဒေါက်တာမောင်စိန်တို့ ဖြစ်ကြပါသည်။

ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်မှုပစ္စည်းလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၃၈/၈၂၉၉ Toyota Succeed SW 4x2 ယာဉ်လက်ဝယ်ရိုသုဒေါ်မာလာမြင့် ၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၀၁၈၁၇က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှစ၍ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်း)၊ အင်းစိန်

ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 7F/5684 ၏ ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်း)

အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီပိုင် ကန်ထရိုက်တာ အကျိုးအမြတ်ရရှိသော တိုက်ခန်းမြောက်ခန်းအား ကန်ထရိုက်တာထံမှဝယ်ယူရန် အဆောက်အအုံနေထိုင်ခွင့်စာချုပ်တွင် အမည်ပြောင်းလဲပေးပါရန် လျှောက်ထားလာခြင်းအား ခွင့်ပြုရန်မသင့်ကြောင်း ကန့်ကွက်လိုပါက စာချုပ်စာတမ်းအထောက်အထားများနှင့်အတူ ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၄ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အကြောင်းကြားလိုက်သည်။

| စဉ် | တိုက်ခန်းအမည်ပေါက် အမည်၊ မှတ်ပုံတင်အမှတ် | အမည်ပြောင်းလျှောက်ထားသူ အမည်၊ မှတ်ပုံတင်အမှတ် | လျှောက်ထားသည့် တိုက်ခန်းအမည် |
|-----|--|---|---|
| ၁။ | ဦးသိန်းဇော်(ကန်ထရိုက်) MMN-၅၂၄၀၈၇ (မှ) | ဦးစံမြင့် KKI-၀၉၀၄၈၇ ၁၂/ပထ(နိုင်)၀၂၄၈၉ | တိုက်အမှတ်-၅၂ (ဒီ-၇၉/၈၀) ဝထထထ(ဝ/ယာ) ဒုတိယထပ်(ဝ/ယာ) တတိယထပ်(ဝ/ယာ) ဗဟိုစဉ်အိမ်ရာ၊ လမ်းမတော် |

ဌာနမှူး၊ အင်ဂျင်နီယာဌာန(အဆောက်အအုံ)

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ



မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ စုံထောက်အဆင့်မြင့်အရာရှိ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၃
မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ စုံထောက်အဆင့်မြင့်အရာရှိ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ အမှတ်စဉ်(၁/၂၀၁၄) ဖွဲ့ပွဲအခမ်းအနားကို စက်တင်ဘာ ၂၂ရက် နံနက် ၈ နာရီမှ ၉ နာရီအထိ နေပြည်တော် ယဉ်းမနား အောင်ဆန်းသူရိယအေးချိုရဲရိပ်သာခန်းမဆောင်၌ကျင်းပရာ မှုခင်းရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ ရဲမှူးချုပ် အောင်ဝင်းဦးက အရာရှိများအလုပ်ရုံ ဆွေးနွေးပွဲကျင်းပပညာအကြောင်းအရင်းကို အကျယ်တဝင့် ပြောကြားသည်။

နှစ်(၅၀)ပြည့် ရဲတပ်ဖွဲ့နေ့ရွှေရတုအထိမ်းအမှတ်စုပေါင်းသန့်ရှင်းရေး အကျိုးပြု လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၂၃
အောက်တိုဘာ ၁ ရက်နေ့တွင် ကျရောက်မည့် နှစ် (၅၀) ပြည့် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့နေ့ ရွှေရတု အထိမ်းအမှတ်ကို ဂုဏ်ပြုကြိုဆို သောအားဖြင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လှိုင်သာယာမြို့နယ် အမှတ် (၁) အထက်တန်းကျောင်းတွင် မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ ရဲမှူးသန်းမြင့်ဦး ဦးစီး ဤအရာရှိ၊ အရာခံ၊ အကြပ်တပ်သား၊ ရဲမေများအပါအဝင် တပ်ဖွဲ့ဝင်များ စုပေါင်းကာ ကျောင်းဝင်းအတွင်း ပြည်သူ့အကျိုးပြု စုပေါင်းသန့်ရှင်း ရေးကို စက်တင်ဘာ ၂၁ ရက် နံနက် ၇ နာရီက စုပေါင်းလုပ်အားပေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။



မြင့်လွင်ကြီးကြပ်၍ မြို့နယ် ရှစ် မြို့နယ်မှ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးများက ဦးစီးကာတပ်ဖွဲ့ဝင် ၃၀၀ ခန့်ဖြင့် အနောက်ပိုင်းတက္ကသိုလ်ဝင်းအတွင်း ရှိ ချဲ့နွယ်အမှိုက်တို့ကို စုပေါင်းသန့် ရှင်းရေးဆောင်ရွက်ခဲ့ကြပြီး အမှတ် (၁)အထက်တန်း ကျောင်းတွင်လည်း တပ်ဖွဲ့ဝင် ၇၈ ဦးနှင့်မိသားစုဝင် ၄၆ ဦးတို့က စုပေါင်းသန့်ရှင်းရေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရ သည်။

တွံတေးမြို့နယ်မှ ရေဘေးသင့်မိသားစုများအား ဆန်နှင့်အလှူငွေများထောက်ပံ့

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၂၃
ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင် တွံတေးမြို့နယ် ကကျွန်းဘက်-ကရင်ချောင်းအုပ်စု မင်းဘောစုကျေးရွာတွင် စက်တင်ဘာ ၁၃ ရက်က ဧရာဝတီ (တိုးမြှင့်)၏ ရေတိုက်စားခြင်းကြောင့် မင်းဘောစုကျေးရွာ မြစ်ကမ်းပါးပြိုခြင်းတွင် ပါဝင်ခဲ့ သောအိမ်ထောင်စုများအား အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးခင်ရွှေနှင့် အလှူရှင်များက ဆန်၊ အလှူငွေနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးပစ္စည်းများကို စက်တင်ဘာ ၂၁ ရက်က ထောက်ပံ့ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများအတွက် ဘီလပ်မြေအိတ် ၂၀၀၊ တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဒေါက်တာအုန်းကြွယ်က အလှူငွေကျပ် နှစ်သိန်း နှင့် ဆန် ၁၈ အိတ်၊ မြို့နယ်ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီအတွင်း ရေးမှူး ဒေါက်တာသိန်းဇော်မြင့်က ဆန်နှစ်အိတ်နှင့် မိုးကာယင်ကိုက် ၂၀၀ တို့ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ပွဲကို မင်းဘောစုကျေးရွာ၌ကျင်းပခဲ့ပြီး ကမ်းပြိုခြင်းတွင် ပါဝင်သောမိသားစုများအား အလှူရှင် အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဒေါက်တာခင်ရွှေကိုယ်စား တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဒေါက်တာ အုန်းကြွယ်က ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့သည်။

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ (တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၁ နှင့် ၅) ဖျာပုံခရိုင်တရားမရုံးတော်၌ ၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၂၈ နှင့် ၁။ ဦးနေဝင်း ၂။ ဦးတင်ထွဋ် ၁။ မမှမအေး ၂။ ကိုအောင်နိုင်ဦး ၃။ ကိုကျော်ညွန့် ၄။ ကိုကျော်စွာ ၅။ မမြသက်ဝင်း ၆။ ဦးဇော်ဝင်း ၇။ မခင်မာရွှေ တရားလိုများ တရားပြိုင်များ ရောဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ဖျာပုံခရိုင်၊ ဘိုကလေးမြို့နယ်၊ မြင်းကကုန်းကျေးရွာနေ မမှမအေး၊ ကိုအောင်နိုင်ဦး၊ ကိုကျော်ညွန့်၊ ကိုကျော်စွာ(ဘ)ဦးစိုးဇော်(ယခုနေရပ်လိပ်စာ မသိသူများ) တို့ သိစေရမည်။

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ (တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀) မိုးကုတ်မြို့နယ်တရားမရုံး၌ ၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၂၀ မမေဇင်ဦး နှင့် တရားလို မရမ်မလေး မိုးကုတ်မြို့၊ အနောက်ပိုင်း၊ ပန်းမရွာသစ်ရပ်နေ တရားပြိုင် မရမ်မလေး (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။ သင့်အပေါ်၌ မမေဇင်ဦးက ငွေကျပ် ၄၀၄၆၄၉၀/- (ကျပ်သိန်းလေးဆယ် လေးသောင်း ခြောက်ထောင် လေးရာကိုးဆယ်)တိတိ ရလိုကြောင်း လျှောက် ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်း အမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကား အမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အခွင့်အမိန့်ရ ရှေ့နေဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှု နှင့်စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့်ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၃၀ ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ် သီတင်းကျွတ် လဆန်း ၇ ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀နာရီတွင် အထက်ကအမည်ရေးသားပါရှိသူ တရား စွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင်မလာမရောက်ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက် များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုကကြည့်ရှုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေ တင်ပြအစီပြုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင် လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေလွှာ တင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။ ၂၀၁၄ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၈ ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

မြစ်ရေနှစ် လယ်မြေများ၌ စပါးများ ပြန်လည်စိုက်ပျိုး

ကလေးဝ စက်တင်ဘာ ၂၃
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကလေးဝမြို့နယ်အတွင်း ဩဂုတ် ၃၁ ရက်က ချင်းတွင်းမြစ်ရေနှစ်မြစ်မြစ်ခဲ့သော လယ်မြေများတွင် စပါးများ ပြန်လည် စိုက်ပျိုးဖြစ်ထွန်းလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ ချင်းတွင်းမြစ်ရေ နှစ်မြစ်မြစ်ခဲ့သော တွန်နန်း၊ ကွဲကူး၊ ဂဇက၊ မထု၊ မစိန်၊ ဘလက်သာကျေးရွာများမှ မိုးစပါးလယ်မြေ ၄၇၇ ဧကကို တိုင်းဒေသကြီး စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန တိုင်းဒေသကြီး ဒုတိယဦးစီးမှူး ဦးထွန်း ဝေမြင့်၊ တိုင်း ဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးကျော်စိုးဝင်းနှင့် ဒုတိယမြို့နယ်အုပ်ချုပ် ရေးမှူး ဦးဆန်းအောင်ထွေးတို့ ပါဝင်သောအဖွဲ့က ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးဆောင် ရွက်ခဲ့ပြီး ရေကြီးနှစ်မြစ်မြစ်ခဲ့သော ထိုစိုက်ပျက်စီးမှုမရှိဘဲ ရေကျပြီးနောက် စိုက်ပျိုးရန်ကျန်နေရာများတွင်လည်း ကွက်လပ်မချန် စိုက်ပျိုးပြီးစီးကြောင်း သိရသည်။ တိုင်းဒေသကြီးစိုက်ပျိုးရေးဒုတိယဦးစီးမှူးနှင့် အဖွဲ့ သည် ရေကြီးနှစ်မြစ်ခဲ့ သည့် မိုးစပါးဧရိယာများမှ စပါးခင်းများကို ကောက်ပင်ဖာထေးခြင်း၊ အပင် ကြီးထွားမှုကောင်းမွန်စေရန် သမန်းနွီးခြင်း၊ ဓာတ်မြေဩဇာကျွေးခြင်းလုပ်ငန်း များ ဆောင်ရွက်သွားကြရန် တောင်းဆိုပြီးကြီးများအား ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

ကျောင်းစာကြည့်တိုက်များဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဟောပြော

လပတ္တနာ စက်တင်ဘာ ၂၃
လပတ္တနာခရိုင် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနက ကျောင်း စာကြည့်တိုက်များ ရေရှည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အသိပညာပေးဟောပြောပွဲနှင့် နံရံကပ်စာစောင်ပြပွဲကို ကန့်ကော်ကုန်းကျေးရွာ အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်း ၌ စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက်က ကျင်းပသည်။ ဟောပြောပွဲတွင် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ ဦးစီး အရာရှိ ဦးတင်မောင်ဦးက အလိမ္မာစာမှာရှိ ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဟောပြောပြီး ခရိုင် ဦးစီးအရာရှိ ဦးတင်မောင်ဦးက ကျောင်းစာကြည့်တိုက်များအတွက် စာအုပ်၊ စာစောင်များ ပေးအပ်ခဲ့ကာ တက်ရောက်လာကြသော ကျောင်းသား ကျောင်း သူများက ပြသထားသော နံရံကပ်စာစောင်များ၊ ဓာတ်ပြပွဲခန်းများကို စိတ်ဝင် စားစွာဖြင့် ကြည့်ရှုခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



နှင့်စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်မည့် တစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်း ရှေ့နေနှင့်ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ် သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၈ ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀ နာရီတွင် အထက်ကအမည် ရေးသားပါရှိသူ တရားစွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် မလာမရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကထုချေတင် ပြောဆိုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေလွှာ တင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။ ၂၀၁၄ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၇ ရက်တွင် ဤရုံးတော်တံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။ (သီတာအောင်) တွဲဖက်မြို့နယ်တရားသူကြီး မိုးကုတ်မြို့နယ်တရားရုံး

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂၂၊ ချယ်ရီလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် ၉၄၅၊ အလျားပေ ၆၀x အနံ ၁၀ပေရှိ မြေကွက်အား (စလစ်) အမည်ပေါက်ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ ဦးမြင့်စိန်ထံမှ ဆက်စပ်စာချုပ်များဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသော ဦးကျော်ဦး ၁၂/လကန(နိုင်)၀၁၀၉၀၀ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေသည် အပြီးအပိုင် လက်ရောက် ပေးအပ်ရန် စရန်ငွေ(တန်ဖိုး၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသငွေ) ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူ များရှိပါက တရားဝင်နိုင်လုံသော(စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများ) အထောက်အထားများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ ဤကြော်ငြာပါသည်ရက်မှစ၍ ငါးရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ ထိုနေ့ရက် ကျော်လွန်သည့်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်မှုများမရှိပါက ဤမြေနှင့်အိမ် အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေ ရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

Table with 3 columns: စဉ်, တိုက်ခန်းအမည်ပေါက်အမည်, မှတ်ပုံတင်အမှတ်, အမည်ပြောင်းလျှောက်ထားသူအမည်, မှတ်ပုံတင်အမှတ်, လျှောက်ထားသည့် တိုက်ခန်းအနန်းအမှတ်. Row 1: ၁, ဦးမောင်မောင်, ၁၂/ပတာတ(နိုင်)၀၀၉၀၀(မှ), ဒေါ်ဇော်အုသုဝင်း, ၁၂/ပတာတ(နိုင်)၀၃၂၀၂၁, မှတ်ပုံ ၁၃၁/၁၃၅၊ မြောက်လွှာ (ယာစွန့်)၊ ၂၆ လမ်း၊ ပန်းဘဲတန်း

မေလေးညှိ ခရိုင်တရားသူကြီး ဖျာပုံခရိုင်တရားရုံး

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ- ဦးအာကာလင်း (အထက်တန်းရှေ့နေ၊ လိုင်စင်အမှတ်-၂၅၁၃၄) အမှတ် ၈၅၈၊ အင်းဝလမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၄၉၇၈၂၆၅၇

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

သက်ငယ်ပုဒ်မီးမှုလျော့နည်းပပျောက်ရေး ပညာပေးဟောပြော

လောင်းလုံး စက်တင်ဘာ ၂၃

အောက်တိုဘာ ၁ ရက်တွင် ကျရောက်မည့် နှစ်(၅၀)ပြည့် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ နေ့ရွှေရတုကို ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် သက်ငယ်ပုဒ်မီးမှု လျော့နည်း ပပျောက်ရေးနှင့် ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်းဆိုင်ရာများ ပညာပေးဟော ပြောပွဲကို တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ထားဝယ်ခရိုင် လောင်းလုံးမြို့ (ယ)ရပ်ကွက် အထကကျောင်းရတနာခန်းမ၌ စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက်က ကျင်းပသည်။

ဟောပြောပွဲတွင် လောင်းလုံးမြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ ရဲမှူး၊ မျိုးသန့်နှင့် ဒုတိယမြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ ဒုတိယရဲမှူး၊ မြို့မြင့်အောင်တို့က သက်ငယ် ပုဒ်မီးမှုလျော့နည်းပပျောက်ရေးနှင့် ပတ်သက်၍ လည်းကောင်း၊ ယာဉ် စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်းနှင့်ပတ်သက်၍ လည်းကောင်း ပညာပေးဟောပြောခဲ့ သည်။ ထို့နောက် တက်ရောက်လာသော ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီးနှင့် ဆရာ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်း စည်းကမ်း အသိပညာပေး လက်ကမ်းစာစောင်များကို ဖြန့်ဝေပေးခဲ့သည်။

ဟောပြောပွဲသို့ လောင်းလုံးမြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့၊ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ ရဲမှူး၊ မျိုးသန့်နှင့် ဒုတိယမြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ ဒုတိယရဲမှူး၊ မျိုးမြင့်အောင်၊ ကျောင်း အုပ် ဆရာမကြီး ဒေါ်ဂင်ယုနှင့် ဆရာ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ များ တက်ရောက်ကြောင်း သိရသည်။ (ခရိုင် မြန်/ဆစ်)

သတင်းတို

ပုဏ္ဏားကျွန်း၌ သတင်းစာနေချင်းရရှိ

ရခိုင်ပြည်နယ် ပုဏ္ဏားကျွန်းမြို့နယ်သည် စစ်တွေမြို့နှင့် အနီးဆုံးမြို့ ဖြစ်သော်လည်း သွားလာရေးခက်ခဲမှုကြောင့် သတင်းစာများကို နှစ်ရက်နောက် ကျပြီးရရှိရာမှ မြို့နယ်ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန၏ စီစဉ် ပေးမှုဖြင့် စက်တင်ဘာလအတွင်းမှစ၍ မြန်မာ့အလင်း၊ ကြေးမုံနှင့် New Light of Myanmar သတင်းစာများကို နေ့ချင်းဖတ်ရှုနိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ လှဘော်သူ



စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက်က မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့နေ့ ရွှေရတုအထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ဗဟန်းမြို့နယ် ကြားတောရပ်ကွက် ပါဠိတက္ကသိုလ် ညောင်တုန်းကျောင်းတိုက် ဆုတောင်းပြည့်ဘုရားတွင် ဗဟန်းမြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ ရဲမှူး၊ ခင်မောင်ကြည်နှင့် အရာရှိ၊ တပ်သားများ၊ မိသားစုများ စုပေါင်းသန့်ရှင်းရေးဆောင်ရွက်ခဲ့။ (မြန်မာ့အလင်း)

ကျောက်ဆည်တက္ကသိုလ်တွင် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးပြခန်း ခင်းကျင်းပြသ

စဦးစိုး စက်တင်ဘာ ၂၃

ကျောက်ဆည်မြို့နယ် သစ်တော ဦးစီးဌာနနှင့် ကျောက်ဆည်တက္ကသိုလ် တို့ ပူးပေါင်းပြီး ကျောက်ဆည် တက္ကသိုလ်ဝင်းအတွင်း သဘာဝ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးပြခန်းကို စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက်က ခင်းကျင်း ပြသခဲ့သည်။

ပြခန်းတွင် သစ်တောထွက်ပစ္စည်း များနှင့် သစ်အမျိုးမျိုး၊ သစ်ဖြင့်ပြုလုပ် သော လူ့အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများ၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး နံရံကပ်ပုံစံစာများ၊ သဘာဝပတ်ဝန်း ကျင် ထိန်းသိမ်းရေးဆိုင်ရာ စာအုပ် စာစောင်များကို ခင်းကျင်းပြသထား ပြီး ပြခန်းကို ကျောက်ဆည်ခရိုင် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ဦးမြင့်နိုင်နှင့် ခရိုင် အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ၊ ကျောက်ဆည်မြို့နယ်နှင့် စဉ့်ကိုင် မြို့နယ်တို့မှ မြို့နယ်အဆင့် ဌာန ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ၊ ကျောက် ဆည်တက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာမြင့်လွင် ဦးဆောင်သော



ဌာနမှူးများနှင့် ကျောက်ဆည် တက္ကသိုလ်ရှိ ဝန်ထမ်းများ၊ ကျောင်း သား ကျောင်းသူများ လေ့လာကြည့်ရှု ခဲ့ကြသည်။ ပြခန်းခင်းကျင်းပြသခြင်းနှင့်အတူ

မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲကိုလည်း ကျင်းပခဲ့ပြီး ခရေပင် ၁၀၀၊ ရေတမာ ပင် ၂၀၀၊ စိန်ပန်းပင် ၁၀၀၊ သရဖီပင် ၁၀၀၊ တမာပင် ၁၀၀ စုစုပေါင်းပျိုးပင် ပေါင်း ၆၀၀ ကျော်တို့ကို ခရိုင်

အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ တက္ကသိုလ်ဝန်ထမ်းများနှင့် ဆရာ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသားကျောင်းသူ များ စုပေါင်းစိုက်ပျိုးခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ ထွန်းထွန်းနိုင်(ကျောက်ဆည်)

ငွေချည်(၆) ချည်မျှင်ရှည်ဝါစိုက်ပျိုးရေး သရုပ်ပြရှင်းလင်း

တောင်တွင်းကြီး စက်တင်ဘာ ၂၃

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး တောင်တွင်း ကြီးမြို့နယ် စက်မှုသီးနှံဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီး ဌာနမှ ငွေချည်(၆) ချည်မျှင်ရှည်ဝါ စိုက်ပျိုးရေး သရုပ်ပြရှင်းလင်းပွဲကို စက်တင်ဘာ ၂၁ ရက်က ခင်တဲ အုပ်စု ကျောင်းကုန်းကျေးရွာ ကွင်း အမှတ်(၂၇၄၉) ဦးပိုင်(၁၁၃/၉၆) တောင်သူဦးအောင်မောင်ကြီး၏ ငါး ကေစံပြစိုက်ခင်း၌ ကျင်းပသည်။

သရုပ်ပြပွဲတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ် ရေးမှူး၊ ဦးအာကာစိုးက အမှာစကား ပြောကြားပြီး မကွေးတိုင်းဒေသကြီး စက်မှုသီးနှံဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန ညွှန် ကြားရေးမှူး၊ ဦးခင်မောင်ထွန်းက တစ်ဧက ဝါပဲသာ ၁၀၀၀ နှုန်း ထွက် ရှိရေး သိပ္ပံနည်းကျစိုက်ပျိုးရေး (၁၀)ချက်တို့ကိုလည်းကောင်း၊ မြို့ နယ်ဦးစီးမှူး၊ ဦးမြင့်အောင်က ပိုး

သတ်ဆေးများအသုံးပြုရာတွင် လူ နှင့် လူ့ပတ်ဝန်းကျင်အန္တရာယ်ပေး နိုင်သော ဆေးအပြင်းများကို အသုံး မပြုကြရန်၊ ပိုးသတ်ဆေးများကို ရာသီ ဥတုနှင့် အချိန်အခါပေါ်မူတည်၍ ပတ်ဖျန်းကြရန်နှင့် ပိုးမွှားကင်းထောက် မှတ်တမ်း ယူနည်းများကိုလည်း ကောင်း ရှင်းလင်းဆွေးနွေးကာ ညွှန် ကြားရေးမှူးနှင့် မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေး ကြီးကြပ်မှုကော်မတီဝင်များက ဝါ စိုက်ခင်းအတွင်း ဌာနဆိုင်ရာ ဝန်ထမ်း ၇၁ ဦး၊ ဝါစိုက်တောင်သူ ၁၅၀ စုစုပေါင်း ၂၂၁ ဦးတို့အား လက်တွေ့ ကွင်းဆင်းသရုပ်ပြခဲ့ပြီး တောင်သူများ သိလိုသည့် မေးမြန်းချက်များကို ရှင်းလင်းဖြေကြားခဲ့သည်။

ငွေချည်(၆) ချည်မျှင်ရှည်ဝါသည် သက်တမ်းရှည်ခြင်း၊ ပိုးမွှားရောဂါဒဏ် ခံနိုင်ခြင်း၊ ဝှမ်းမွေးအရည်အသွေး

ကောင်းမွန်ခြင်း၊ တစ်ဧက ဝါအထွက် နှုန်းတိုးတက်မြှင့်မားခြင်းတို့ကြောင့် တောင်သူများအနေဖြင့် တစ်ဧက ဝါ ရောင်းရငွေကျပ် ၁၀ သိန်းမှ ၁၂ သိန်းအထိရရှိနိုင်ပြီး တစ်ဧက ကုန်ကျ စရိတ် ငွေကျပ် လေးသိန်းဖြစ်သဖြင့် တစ်ဧကလျှင် ခြောက်သိန်းမှ ရှစ် သိန်းအထိ အမြတ်အစွန်းရရှိသည့် သီးနှံဖြစ်၍ ယခင်နှစ်ကထက် ယခု ဝါစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်သူတောင်သူဦးရေ တိုးတက်လာကြောင်း၊ ယခုနှစ်စိုက် ပျိုးသည့် ဝါစိုက်ခင်းများ ဖြစ်ထွန်း အောင်မြင်သဖြင့် တစ်ဧကအထွက် နှုန်း ပိုမိုထွက်ရှိမည်ဖြစ်ပြီး ဒေသတွင်း အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ပိုမို ရရှိနိုင်မည်ဖြစ်၍ ဆင်းရဲမှုလျော့ချ ရေးအတွက်လည်း များစွာအထောက် အကူပြုနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။ (၀၂)

နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေး

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၃

နေပြည်တော် ကောင်စီနယ်မြေ ဥက္ကဋ္ဌခရိုင် ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်တွင် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း ဖြေဆိုမည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား စာမေးပွဲလျှောက်လွှာ တင်ရာတွင် အခက်အခဲမရှိစေရေးအတွက် မြို့နယ် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသား မှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာနက နိုင်ငံသား စိစစ်ရေးကတ်ပြားများ ကွင်းဆင်း ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ အထက (၅)ဖြူတို့ခွဲမှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း ဖြေဆိုမည့် ကျောင်းသား ကျောင်း သူ ၇၃ ဦးအား နိုင်ငံသားစိစစ်ရေး ကတ်ပြားများကို စက်တင်ဘာ ၁၇ ရက်က ကွင်းဆင်း၍ နေ့ချင်းပြီး ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မင်းမင်းလတ်(ရူပဗေဒ)

သံတော်ရှင်ကျိုက်ထီးရိုးစေတီတော်
ဘဏ္ဍာတော်ထိန်းဂေါပကအဖွဲ့
ကျိုက်ထိုမြို့(မွန်ပြည်နယ်)

မွန်ပြည်နယ်၊ ကျိုက်ထိုမြို့နယ်အတွင်းရှိ သံတော်ရှင် ကျိုက်ထီးရိုးစေတီတော်မြတ်ကြီး ပုဒ္ဓပူဇော်ယဉ်တော်ကို (၁၃၇၆ ခုနှစ် သီတင်းကျွတ်လပြည့်နေ့မှ ၁၃၇၇ ခုနှစ် ကဆုန်လပြည့်နေ့အထိ) ၈-၁၀-၂၀၁၄ မှ ၂-၅-၂၀၁၅ ရက် အထိ ကျိုက်ထီးရိုးရင်ပြင်တော်ပေါ်၌ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကျိုက်ထီးရိုးစေတီတော်
ဘဏ္ဍာတော်ထိန်းဂေါပကအဖွဲ့
ကျိုက်ထိုမြို့

ဖိတ်ကြားပါသည်

မြန်မာနိုင်ငံ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဝန်ထမ်းဟောင်းများအသင်း၏ ဝါဆိုသင်္ကြန် ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲ၊ အသက်(၈၀)အထက် ဝန်ထမ်းဟောင်းများအား သက်ကြီးပူဇော်ပွဲ နှင့် အသင်းဆိုင်ရာဘုတ်တင်ပွဲကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ အသင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းဟောင်းများကြွရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

နေ့ရက် - ၂၈-၉-၂၀၁၄ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)
အချိန် - နံနက် ၉:၀၀ နာရီ
နေရာ - အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနဓမ္မာရုံ

ကြားတောရလမ်း၊ ဗဟန်း၊ ရန်ကုန်မြို့

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်တော်မောင်မင်းသက်မွန် ၁၀/မဒန (နိုင်)၂၃၇၀၉ ၏ Pano (မမှတ်မီ) ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။

ဖုန်း-၀၉-၂၅၅၇၀၃၃၈၈

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၂၀၀၀/၉၃၅၆၀ Luojia 110 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးညွန့်ဝင်း ၇/၈၀၀ (နိုင်)၀၃၈၀၅၀ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါ သည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှစ၍ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။ ကညန၊ ဝိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး(ပဲခူး)

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ဒေါ်ပုံမြနယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် ၄/မြို့သစ်၊ မြေကွက်အမှတ် ၂၃၀၊ မြေကွက် တည်နေရာအမှတ် ၂၇၅၊ ရတနာသီရိလမ်း၊ မြို့သစ်ရပ်ကွက်၊ ဒေါ်ပုံမြနယ် ဦးမြသောင်း ၁၂/၃၀၀(နိုင်)၀၃၅၁၂၉၊ ဦးဝင်းတင် ၁၂/၃၀၀(နိုင်)၀၃၄၈၆၁ အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရုန် မြေအား အမည်ပေါက် ဦးမြသောင်း(ဖခင်)နှင့် ဒေါ်သန်းရီ(မိခင်)တို့ ကွယ်လွန်သဖြင့် တစ်ဦး တည်းသောသမီး မခင်မာဝင်း ၁၂/၃၀၀(နိုင်)၀၃၅၁၂၉နှင့် ကျန်အမည်ပေါက် ဦးဝင်းတင် (ခင်ပွန်း) ကွယ်လွန်သဖြင့် တစ်ဦးတည်းသောဇနီး ဒေါ်အေးညို ၁၂/၃၀၀(နိုင်)၀၃၄၈၆၁တို့ ပူးတွဲလျက် ကျမ်းကျိန်လွှာနှင့် သေစာရင်းများတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ် ရန်နှင့်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထား များဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ယာဉ်အမှတ် ၃၀၀၀/၁၀၇၉၉ Honda Click-125 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးမျိုးမြင့်အောင် ၉/ကဆန(နိုင်) ၁၁၄၄၂၅က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာ ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံ သောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော် ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ကျောက်ဆည်)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၂၈၀/၈၀၀၅၆ Jianling 125 ဆိုင်ကယ် ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ချယ်ရီ မိုးခိုသိန်း ၉/မမစ(နိုင်)၀၃၈၄၃၃က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန်လျှောက် ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၁၈၀၀/၂၅၅၆၂ TOHON 110.M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်နုနုထွေး ၉/ပထက(နိုင်)၀၇၆၈၅၈က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါ သည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်ခွင့် လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၂၀၀၀/၅၁၉၃၂ Yinxiang 125.M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ခင် နှင်းယု ၉/မရမ(နိုင်)၀၆၆၆၈၉ က (ကမ- ၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန်လျှောက် ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးမြောက်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

အခြေခံတိရစ္ဆာန်ကျန်းမာရေးနှင့် မွေးမြူရေးအထောက်အကူပြုလုပ်သားသင်တန်းဖွင့်

ခင်ဦး စက်တင်ဘာ ၂၃

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ရန်ပုံငွေဖြင့် အခြေခံတိရစ္ဆာန် ကျန်းမာရေးနှင့် မွေးမြူရေးအထောက်အကူပြုလုပ်သားသင်တန်း အမှတ်စဉ်(၁/၂၀၁၄) ဖွင့်ပွဲကို စက်တင်ဘာ ၁၆ ရက်က ခင်ဦးမြို့နယ် မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာနရုံး၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

သင်တန်းဖွင့်ပွဲတွင် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးအောင်မျိုး ငြိမ်းနှင့် မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ အတွင်းရေးမှူး ဦးစောဦးတို့က အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဒေါက်တာလှလှပြုံးက တိရစ္ဆာန်မူလုကိုကူးစက်တတ်သောရောဂါများ အချိန်မီ ကြိုတင်ကာကွယ်ထိန်းချုပ်ရန်၊ ကျွဲ၊ နွားများ ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းများကို ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန်နှင့် သင်တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်း ရည်ရွယ်ချက်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

“အခုလိုသင်တန်းဖွင့်လှစ်ပေးတဲ့အတွက် ခိုင်းကျွဲ၊ နွားတွေမှာ ဖြစ်ပွားတတ်တဲ့ ရောဂါတွေကို အချိန်မီကြိုတင်ကာကွယ်တားဆီးနိုင်ပြီး သိပ္ပံနည်းကျ ခေတ်မီတစ်နိုင်တစ်ပိုင် မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းတွေလည်း လုပ်နိုင်တော့မှာ ဖြစ်ပါတယ်”ဟု သင်တန်းသားတစ်ဦးက ပြောသည်။ သင်တန်းဖွင့်ပွဲသို့ မြို့နယ်အထောက်အကူပြုအဖွဲ့၊ မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများနှင့် သင်တန်းသားများ တက်ရောက်ကြပြီး သင်တန်းကာလမှာ ငါးရက်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ခင်ဦးရိုးခေ



ညောင်ဦးမြို့ ရွှေစည်းခုံစေတီတော်ကြီး မြတ်စွယ်တော်အပူဇော်ခံလှည့်လည်ပွဲ စည်ကားစွာကျင်းပ

ညောင်ဦး စက်တင်ဘာ ၂၃

ညောင်ဦးမြို့ သမိုင်းဝင်ရွှေစည်းခုံစေတီမြတ်စေတီတော်ကြီး၏ မြတ်စွယ်တော်အပူဇော်ခံလှည့်လည်ပွဲနှင့် သင်ပုတ်ပလ္လင်ပွဲတော်ကို စည်ကားစွာ ကျင်းပသွားမည်ဟု သိရသည်။

စေတီတော်ကြီး၏ မြတ်စွယ်တော်ကို မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်များရှိဒေသခံပြည်သူများ ကြည့်ညှိကိုးကွယ်နိုင်ရန်အတွက် စက်တင်ဘာ ၁၉ ရက်က ပုဂံ၊ ညောင်ဦးမြို့တွင်း အပူဇော်ခံလှည့်လည်ပွဲကို စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပခဲ့သည်။ နှစ်စဉ်ကျင်းပမြဲဖြစ်သည့် ရွှေစည်းခုံစေတီမြတ်စေတီတော်ကြီး၏ သင်ပုတ်ပလ္လင်ပွဲတော်ကိုလည်း စက်တင်ဘာ ၂၇ ရက်နှင့် ၂၈ ရက်တို့တွင် ယခင်နှစ်များက

ထက် ထူးခြားစွာကျင်းပသွားရန် စီစဉ်ထားရှိကြောင်းနှင့် မိဘပြည်သူများ စိတ်အပန်းပြေစေရန် ပျော်ပွဲရွှင်ပွဲအဖြစ် သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၃ ရက်၊ ၄ ရက်နှင့် ၅ ရက်ညများတွင် ဗလဇာတ်ပွဲများဖြင့် ဖျော်ဖြေသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သမိုင်းဝင်ရွှေစည်းခုံစေတီမြတ်စေတီတော်အပူဇော်ခံလှည့်လည်ပွဲနှင့် သင်ပုတ်ပလ္လင်ပွဲတော်ကို ယခင်နှစ်များကထက် ထူးခြားစည်ကားစွာ ကျင်းပမည်ဖြစ်၍ ညောင်ဦးမြို့နယ်တစ်ဝန်းမှ ဒေသခံပြည်သူများအနေဖြင့် ကုသိုလ်ယူပါဝင်ဆင်နွှဲနိုင်ရန် စောင့်မျှော်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ရဲသူရအောင်(ညောင်ဦး)

ကနီမြို့နယ်အတွင်း ကျေးရွာများသို့ စိုက်ပျိုးရေးရရှိရေးအတွက် ရေပိုစက်များပေးအပ်

ကနီ စက်တင်ဘာ ၂၃

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ယင်းမာပင်ခရိုင် ကနီမြို့တွင် တိုင်းဒေသကြီး ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေးအစီအစဉ်ဖြင့် ကျေးရွာများသို့ရေပိုစက်များ ပေးအပ်ပွဲကို စက်တင်ဘာ ၂၁ ရက်က မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ရေပိုစက်ပေးအပ်ပွဲတွင် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးရီနီ၊ မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးထွန်းစိုးတို့က အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးကြီးကြပ်မှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဦးသန်းဝင်းက ကျေးလက်နေပြည်သူများသည် စိုက်ပျိုးရေးနှင့် စီးပွားရှာနေရသဖြင့် စိုက်ပျိုးရေးအချိန်မီရရှိရေး၊ မြေအောက်ရေနှင့် စက်ရေတွင်းများ တူးနိုင်ရန်အတွက် သမဝါယမအသင်းက ဇေယျာပဒေသာဖောင်ဒေးရှင်းနှင့်ဆက်သွယ်၍ စက်ရေတွင်းများတူးရန် ချေးငွေများ ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းနှင့် ရေလိုအပ်သောကျေးရွာများသို့ တိုင်းဒေသကြီး ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေးအစီအစဉ်ဖြင့် ရေပိုစက်များပေးအပ်ခြင်းတို့ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

“ယခုလို ကျွန်တော်တို့ကျေးရွာကို ရေပိုစက်ထုတ်ပေးတဲ့အတွက်ကြောင့် ရွာကစက်မဝယ်နိုင်တဲ့တောင်သူတွေပါ အသုံးပြုနိုင်ပြီး နွေး၊ မိုး၊ ဆောင်း ရာသီအလိုက်သီးနှံများ စိုက်ပျိုးနိုင်တော့မှာ ဖြစ်ပါတယ်”ဟု ရေပိုစက် လာရောက်ထုတ်ယူသူ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးတစ်ဦးက ပြောသည်။

သန်းဌေးအောင်(ကနီ)

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံး ဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀)
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ နတ်တလင်းမြို့နယ်တရားရုံး
၂၀၁၄ ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၂၃/၂၀၁၄

ဦးဝင်းမော် နှင့် ဦးမောင်စိုး တရားလို တရားပြိုင်

အထက်အမည်ပါ တရားပြိုင် ဦးမောင်စိုး (ဘ)ဦးအောင်သန်း နတ်တလင်းမြို့နယ်၊ လဲတောအုပ်စု၊ ညောင်ကုန်းကျေးရွာ၊ ယခုလိပ်စာမသိ သိစေရမည်။ တရားလို ဦးဝင်းမော်မှ သင့်အပေါ်၌ တရားပြိုင်မှ တရားလိုထံသို့ ပေးဆပ်ရန်တာဝန်ရှိငွေ ၃၆၁၄၅၀၀/ (ကျပ် သုံးဆယ်ခြောက်သိန်းတစ်သောင်းလေးထောင်ငါးရာ)ရလျှင် လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကား အရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်စေ အခွင့်အမိန့်ရရှိနေခြင်း၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အချက်အလက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦး တစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့်ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ် သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၈ ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀ နာရီတွင် အထက်အမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုစွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းပြင်သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင်တို့မလာရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာ၌ ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းပြင် တရားလိုကကြည့်ရှုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်း များနှင့် သင်ကတင်ပြလိုသည့် စာရွက်စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူယူဆောင် လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်က ထုချေရှာသွင်းလိုလျှင် အမှုမတိုင်မီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၅ ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ လက်မှတ်ရေးထိုး ပေးလိုက်သည်။

(မာမာစိုးရင်)
တွဲဖက်မြို့နယ်တရားသူကြီး
နတ်တလင်းမြို့နယ်တရားရုံး

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ
(တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀)
ဘားအံမြို့နယ်တရားရုံး
၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၁၈

ဦးကျော်လှိုင် နှင့် ဦးဘုန်းကြီး၊ ဦးအိမ်ရီ တရားလို တရားပြိုင်များ

ဘားအံမြို့၊ ဇာသပြင်အနောက်၊ ကော့ကရိတ်ကျေးရွာနေ (၁)ဘုန်းကြီး၊ (၂)ဒေါ်စံရီ (တရားပြိုင်များ) (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ)တို့သိစေရမည်။

သင့်အပေါ်၌ တရားလိုဦးကျော်လှိုင်က ချေးယူငွေကျပ် ၅၉၈၀၀၀နှင့် နှစ်နာကြေးငွေ ၅ သိန်း စုစုပေါင်း ငွေကျပ် ၆၄၈၀၀၀၀ ရလိုကြောင်း လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကား အရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အခွင့်အမိန့်ရရှိနေခြင်း၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့် ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁၇ ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ် သီတင်း ကျွတ်လပြည့်ကျော် ၉ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀နာရီတွင် အထက်အမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုစွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့် မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင်မလာရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုကကြည့်ရှုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်း များနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြအပ်လိုသည့် စာရွက်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက် ရမည်။ သင်ကထုချေရှာ တင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမတိုင်မီလေးရက် ရက်တင်သွင်းရမည်။

၂၀၁၄ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၇ ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(တင်တင်မော်)
မြို့နယ်တရားသူကြီး
ဘားအံမြို့နယ်တရားရုံး

ကြော်ငြာစာ
အမွေဆက်ခံခြင်းအက်ဥပဒေပုဒ်မ-၂၈၃
ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံးတော်၌
၂၀၁၄ ခုနှစ် တရားမအထွေထွေအမှတ်-၅၄

ကွယ်လွန်သူ ဦးသက်ဆန်း(ခ)ဦးသစ်ဆန်း(ခ)ဦးပြည့်စုံ၏ ကျန်ရှိရစ်သော ပစ္စည်းများနှင့် စပ်လျဉ်းသည့်အမှု

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၊ အိုးတန်းရပ်ကွက်၊ ပြည်လမ်း၊ ရွာတန်းရှည် တွင် နေထိုင်ခဲ့သောကွယ်လွန်သူ ဦးသက်ဆန်း(ခ)ဦးသစ်ဆန်း(ခ)ဦးပြည့်စုံ၏ ကျန်ရှိရစ် သောပစ္စည်းအပေါ်၌ အမွေထိန်းလက်မှတ် ထုတ်ပေးပါမည့်အကြောင်း ကွယ်လွန်သူ၏ တရားဝင်တစ်ဦးတည်းခံခြင်းဖြစ်သော ဒေါ်ယုညိုမိုးနွယ်က အမွေဆက်ခံခြင်းအက်ဥပဒေအရ လျှောက်ထားချက်ရှိသဖြင့် ဤအမှုကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၂၀ရက် (၁၃၇၆ ခုနှစ် သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၁၂ ရက်)တွင် ကြားနာရန်ချိန်းဆိုထားသည့်ဖြစ်သောကြောင့် ထိုကွယ်လွန်သူ ဦးသက်ဆန်း(ခ) ဦးသစ်ဆန်း(ခ) ဦးပြည့်စုံ၏ ကျန်ရှိပစ္စည်းများတွင် အကျိုးစီးပွားတစ်ခုခု သက်ဝင်သည်ဟု အဆိုရှိသူခပ်သိမ်းတို့အား အဆိုပါအမှုတွင် ၎င်းတို့ (လာရောက် လျှောက်ထားဆိုင်ဆိုရန် သင့်လျော်မည်ဟုအထင်ရှိလျှင်) ဆိုခဲ့သော ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ ၂၀ရက် (၁၃၇၆ ခုနှစ် သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၁၂ရက်)၌ မိမိ ကိုယ်တိုင်သော်လည်းကောင်း၊ မိမိတို့ကနေရာတကျအမိန့်ပေးထားသူ ကိုယ်စားလှယ်တစ်ဦးဦး အားဖြင့်သော်လည်းကောင်း၊ လာရောက်ဆိုင်ဆိုရန်နှင့် အမွေထိန်းလက်မှတ်ထုတ်ပေးမိ မှုခင်းမှတ်တမ်းများကို ကြည့်ရှုရန် အမွေဆက်ခံခြင်း အက်ဥပဒေပုဒ်မ ၂၈၃နှင့်အညီ ယခု မိန့်ကြားဆင့်ဆိုလိုက်သည်။ ၎င်းကဲ့သို့ လာရောက်ခြင်းတစ်ခုခုမရှိ ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် ရုံးတော်ကဆိုခဲ့သော ဒေါ်ယုညိုမိုးနွယ်၏ လျှောက်လွှာအပေါ်၌ စစ်ဆေးဆောင်ရွက်ပြီးလျှင် ၎င်းအမှုအကြောင်းအရာတွင် စီရင်ချက်ချမှတ်လိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း။

၂၀၁၄ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၈ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(သန်းသန်းမြင့်)
ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး(၄)
ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၂၀၁၄/၅၆၄၀ Honda Dream 125 ယာဉ်လက်ဝယ်ရိုသွား ဦးချစ်မင်းသူ ၇/၁၄၀(နိုင်)၀၈၉၇၀၃ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ ကသည်။ တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူးရုံး(ပဲခူး)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၁၀၁၄/၃၈၃၁ Honda Wave NF 100 ယာဉ်လက်ဝယ်ရိုသွား ဦးစင်ကိုနိုင် ၇/ပမန(နိုင်) ၁၂၀၂၅၂က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ဌာနဆိုင်ရာနှင့်စီးပွားရေးကြော်ငြာ

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ကရင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံးတွင် အသုံးပြုရန်အတွက် အောက်ဖော်ပြပါ မော်တော်ယာဉ်(၂)စီးအား မြန်မာ့ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ ဝယ်ယူလိုပါ၍ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ ပေးသွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

(က) Toyota Landcruiser (၁)စီး
(ခ) Toyota Vigo (၁)စီး

၂။ တင်ဒါစည်းကမ်းချက်များနှင့် တင်ဒါပုံစံများကို ၂၉-၉-၂၀၁၄ ရက်မှ စတင်ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါသည်။ ၁၈-၁၀-၂၀၁၄ ရက် ၉:၀၀ နာရီတွင် ကရင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ တင်ဒါဖွင့်ပွဲဆောင်ရွက်မည် ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ
ကရင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့
ဖုန်း-၀၅၈-၂၁၂၃၃

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာနမှ အောက်ပါပစ္စည်းများ D.D.P (Phyu) မြန်မာ့ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ ဝယ်ယူလိုပါသည်။

Tender No.21/DHPI/Spare/ 2014-2015

| စဉ် | ပစ္စည်းအမျိုးအမည် | ရေတွက်ပုံ | အရေအတွက် |
|-----|---------------------------|-----------|----------|
| 1. | Spare Parts for Generator | Lot | 1 |

၂။ ပစ္စည်းများ၏ နည်းပညာစံချိန်စံညွှန်းအဆိုပြုလွှာ (Technical Proposal) နှင့် ဈေးနှုန်း အဆိုပြုလွှာ (Financial Proposal) တို့အား သီးခြားစီချိတ်ပိတ်၍ ၁၀-၁၀-၂၀၁၄ ရက် ၁၂:၀၀ နာရီတွင် နောက်ဆုံးထား၍ တင်သွင်းရမည်။

၃။ နည်းပညာစံချိန်စံညွှန်းရမှတ် (၆၀)ကျော်သောကုမ္ပဏီများ၏ ဈေးနှုန်းအဆိုပြုလွှာ (Price Proposal) ဖွင့်ဖောက်ရန်ရက်အား ထပ်မံအကြောင်းကြားမည်ဖြစ်ပြီး အများရေမှောက်၌ ဖွင့်ဖောက်ကြေညာ၍ စုစုပေါင်းရမှတ် (Overall Score) အများဆုံးကုမ္ပဏီအား တိုက်ရိုက် ရွေးချယ်ပါမည်။

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်ကို သတင်းစာတွင်ကြော်ငြာပါသည်။ ရက်မှစတင်၍ ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ
ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန၊
ရုံးအမှတ် (၂၇)၊ ဇေပြည်တော်
ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၃၅၃၊ ၀၉-၂၅၀၄၄၄၄၄၉၊
၀၉-၄၂၀၄၅၂၄၅၂၊ ၀၉-၄၂၀၄၆၆၆၆၉၊
၀၉-၄၂၀၄၇၁၄၇၁၆၊ ဖက်စ်-၀၆၇-၄၁၃၅၃၁

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၊ ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးတွင် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၌ အောက်ဖော်ပြပါလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရန်အတွက် ကုမ္ပဏီများထံမှ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများ ခေါ်ယူအပ်ပါသည်။

(က) 1000 KVA Transformer သုံးလုံးနှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ
(ခ) အဆိုပါ Transformer များထားရှိမည့် အဆောက်အအုံတစ်လုံးတည်ဆောက်ခြင်း

၂။ တင်ဒါစည်းကမ်းအသေးစိတ်နှင့် ပစ္စည်းစာရင်းအသေးစိတ်ကို ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး ဆေးရုံအုပ်ကြီးရုံးတွင် ရုံးချိန်အတွင်း လူကြိုက်တိုင်လာရောက်၍ စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၁၇-၉-၂၀၁၄ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပိတ်မည့်ရက် - ၃-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (သောကြာနေ့)
၁၆:၀၀နာရီ

ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး

ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အသိပေးကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကေတမြို့နယ်၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ ထူပါရုံ ၁၅လမ်း၊ နေ ဦးနိုင်လွင်ဦး ၁၂/သကတ(နိုင်)၁၄၄၃၆၉ နှင့် ဒေါ်မူမူအောင် ၁၂/သကတ (နိုင်)၁၅၂၅၉ တို့သည် အောက်ဖော်ပြပါ ကုန်အမှတ်တံဆိပ် အမည်အမှတ် အသားကို ရန်ကုန်မြို့ စာချုပ်စာတမ်းများ မှတ်ပုံတင်ရုံးတွင် မှတ်ပုံတင်စာချုပ် အမှတ် ၄/၅၅၁၅/၂၀၁၄အရ နှစ်ဦးတည်းမူပိုင်ကုန်အမှတ်တံဆိပ် အမည်အမှတ် အသားအဖြစ် မှတ်ပုံတင်သွင်းပြီးဖြစ်ပါသည်။



အထက်ဖော်ပြပါ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားဖြင့် ရဟန်းစီး အထူးချုပ်ဖိနပ်အမျိုးမျိုး၊ သီလရှင်စီး အထူးဖိနပ်အမျိုးမျိုး၊ ကျား၊ မ၊ ကလေးစီး အထူးချုပ်ဖိနပ်အမျိုးမျိုးတို့ကို ဆိုဒ်မျိုးစုံထုတ်လုပ်ပြီး ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံအနှံ့ ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူးရောင်းချသွားမည်ဖြစ်ပြီး အဆိုပါဖိနပ်အမျိုးမျိုး နှင့် ထည့်သွင်းအသုံးပြုသော ဘူးသေး၊ ဘူးကြီး၊ ဘူးလတ်၊ ပလတ်စတစ်အိတ်၊ စက္ကူရွက်၊ စက္ကူဘူး၊ ကတ်ထုဘူး၊ ပလတ်စတစ်ဘူး၊ ပါဆယ်ထုပ်များနှင့် ထည့်သွင်းပစ္စည်း၊ ထုပ်ပိုးပစ္စည်း အစရှိသည်တို့တွင်လည်းကောင်း ၎င်းကုန် အမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကို အရောင်းအမျိုးမျိုး၊ ဒီဇိုင်းအမျိုးမျိုး၊ အရွယ်အစားအမျိုးမျိုး၊ ကာလာအမျိုးမျိုးတို့ကိုလည်း ပြုလုပ်ပြီးလျှင် ဖိနှိပ်၍ ကပ်နှိပ်၍ ရိုက်နှိပ်၍ အသားတံဆိပ်ပြုလုပ်၍ ရန်ကုန်မြို့နှင့်တကွ ပြည်ထောင်စု သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းတွင် တင်သွင်းထုတ်လုပ် ဖြန့်ချိရောင်းချသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

အဆိုပါကုန်အမှတ်တံဆိပ် အမည်အမှတ်အသား၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ဖြစ်စေ၊ အားလုံးကိုဖြစ်စေ၊ ဆင်တူယိုးမှား၊ ထင်ယောင်ထင်မှား တူပွားပြုလုပ် ၍ ထုတ်လုပ်ခြင်း၊ ဖြန့်ဖြူးရောင်းချခြင်း၊ လက်ဝယ်ထားခြင်းများ မပြုလုပ်ပါ ရန်နှင့် အကယ်၍ပြုလုပ်ပါက တရားဥပဒေအရ ထိရောက်စွာအရေးယူသွား မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်ဝင်းမင်းသန်း LL.B ဒေါ်စိုးစိုးကြည် LL.B, D.B.L
အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၂၆၀၇၆) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၈၈၆၇)
အမှတ် ၁၂၊ ပြည်တော်သာလမ်း၊ မြို့သစ်အရှေ့ရပ်ကွက်၊ သန်လျင်မြို့၊
ဖုန်း-၀၉-၅၀၉၂၁၀၆၊ ၀၉-၅၁၈၅၁၆၇

အများသိစေရန်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၃၆ အီး၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၀၂၆/၆၇၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၀၃၁ ဧကရှိ မြေပိုင်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အမှတ် ၆၇၊ အောင်မင်းခေါင်(၁)လမ်းဟုခေါ်တွင်သော အကျိုး ခံစားခွင့်များသည် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနတွင် ဦးညွှန်စိန်အမည်ဖြင့် တည်ရှိပါသည်။ ဦးညွှန်စိန် ကွယ်လွန် သဖြင့် သားသမီးများဖြစ်ကြသော ဦးသန်းမြင့် ၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၄၇၆၅၅၅ နှင့် ဦးသန်း ဆင့် ၁၂/သယက(နိုင်)၀၄၇၆၅၅၅ တို့က အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်လာပါသည်။ ၎င်းတို့ နှစ်ဦးထံမှ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်လာသူ ဒေါ်စိုးစိုးဦး ၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၆၉၉၄၀၀ ဝယ်ယူ ရန် စရန်ငွေပေးချေထားပါသည်။ အကျိုးသက်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူများသည် အထောက်အထား ရိုင်လုံစွာဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သို့ ခုနှစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးစိန်စိန် B.Sc, D.A, R.L
(စဉ်-၃၀၃၆)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ
အမှတ် ၂၂၊ ဌာနလမ်း၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
ဖုန်း-၂၂၃၉၅၆၊ ၀၉-၅၀၃၀၃၇၄

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၉/၃၆) မြေကွက် အမှတ် ၄၆၂၊ ဧရိယာပေ (၆၀x၆၀)ရှိ ဗိုလ်မှူးခင်မောင်သိန်း MNO-၂၆၆၈၆၁ အမည်ဖြင့် မှတ်သားတည်ရှိသော မြေချပ်မစ်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ မြေပေါ်မြေအောက်အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်တို့ကို အမည်ပေါက်သူ ဗိုလ်မှူးခင်မောင်သိန်း(ဦးစိန်)ထံမှ မြေကွက်အား ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေ ဦးတိုးအောင် ၁၂/အလန(နိုင်)၀၂၅၇၂၅၅ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကိုပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ ထိုအရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုသူရှိပါက ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ သုံးရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင် သည့် ခိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် တင်ပြကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ထားသည့် သုံးရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ပြီး အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ပြီးနောက်ပိုင်း အထက်ပါမြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ အရပ် အရှင်းတစ်စုံတစ်ရာပေါ်ပေါက်လာပါက ဦးတိုးအောင်မှ တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးတိုးအောင်၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးလှသွင် LL.B (စဉ်-၃၀၄၄/၈၅) ဒေါ်အိန္ဒြာသွင် LL.B (စဉ်-၉၀၀၈/၂၀၁၃)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ
အမှတ် ၇၈/၁၊ ထောင့်လမ်း၊ (၁၁)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၄၃၁၅၇၅၅၀

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂၂၊ စွယ်တော်ပတ်လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် ၉၇၃/ခ၊ အလျားပေ ၆၀x အနံ ၂၀ပေရှိ မြေကွက်အား (စလစ်)အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ဖြစ်သူ ဦးမြိုင်ထံမှ ဆက်စပ်စာချုပ်များဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသော ဒေါ်ခင်ပြုဖြူ ၃/၁အန(နိုင်)၀၀၉၆၅၅ (TTE-၀၀၈၀၇၁) ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေအဖြစ် အပြီး အပိုင်လက်ရောက်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေ (တန်ဖိုး၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသ) ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်လိုသော စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများအထောက်အထား များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သို့ ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ငါးရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။ အကယ်၍ ထိုနေ့ရက် ကျော်လွန်သည့်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်မှုများမရှိပါက ဤမြေ နှင့် အိမ်အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးအာကာလင်း
အထက်တန်းရှေ့နေ၊ လိုင်စင်အမှတ်-၂၅၁၄၄
အမှတ် ၈၅၈၊ အင်းဝလမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၄၉၇၈၂၆၇၇

အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ ရုပ်သိမ်းခြင်းနှင့် အများသိစေရန်

ရန်ကုန်မြို့၊ အမှတ် ၁၀၊ ပါရမီလမ်း၊ (၁၆)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်နေ ဦးအောင် အောင်-ဒေါ်ကျင်မြတို့မှ အစ်မဖြစ်သူ ဒေါ်ဆွေဆွေအုန်း MGG-၀၂၂၉၇၃၊ ၁၂/စခန (နိုင်)၀၀၈၄၀၂အား ၂၁-၂-၁၉၉၇ရက်တွင် ရန်ကုန်မြို့ စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး မှတ်ပုံတင်အမှတ် ၂၃၉၂/၁၉၉၇အရ လွှဲအပ်ခဲ့သည့် အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ အား ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းပြီးကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးအောင်အောင်-ဒေါ်ကျင်မြတို့သည် ဒေါ်ဆွေဆွေအုန်းအား ကိုယ်စားလှယ် လွှဲစာပေး၍ ဆောင်ရွက်စေသည့်လုပ်ငန်းကိစ္စများ ပြီးစီးသွားပြီးနောက် ပြည်ပတွင် အလုပ်လုပ်ကိုင်နေကြသဖြင့် ဒေါ်ဆွေဆွေအုန်းအား အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာနှင့် စာရွက်စာတမ်းအချို့ကို သိမ်းဆည်းထားပေးရန် ယုံကြည်စွာအပ်နှံခဲ့ပါသည်။

ဒေါ်ဆွေဆွေအုန်းသည် ယုံကြည်စွာအပ်နှံထားခဲ့သော အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ နှင့် စာရွက်စာတမ်းအချို့ကို ဒေါ်ဆွေဆွေအုန်း၏ကိုယ်ကျိုးအတွက် အသုံးပြုခဲ့ပါသည်။ ဒေါ်ဆွေဆွေအုန်း၏ ကိုယ်ကျိုးအတွက် အသုံးပြုခြင်းသည် ဒေါ်ဆွေဆွေအုန်း၏ ဆန္ဒအတိုင်း ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ခြင်းသာဖြစ်၍ ဦးအောင်အောင်-ဒေါ်ကျင်မြတို့နှင့် မသက်ဆိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးအောင်အောင် ၁၂/စခန(နိုင်)၀၀၈၄၀၂-ဒေါ်ကျင်မြ ၁၂/ဥကတ(နိုင်)၀၃၃၃၇၅

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရွှေပေါက်က(၁)ရပ်ကွက်၊ အောင်မြီးပေ လမ်း၊ အမှတ် ၇၉ ဟုခေါ်တွင်သော ပေ (၂၀x၆၀)အကျယ်ရှိမြေနှင့် နေအိမ်အဆောက်အအုံ အား တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ပြီး လိုအပ်သလို စီမံခန့်ခွဲရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း အတိအလင်းဝန်ခံ ကတိပြုသူ ဒေါ်ထက်ထက်ဝင်းဇော် ၁၄/မမန(နိုင်)၁၆၅၃၂၅ ကိုင်ဆောင်သူထံမှ အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန်အတွက် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသပေးချေပြီးဖြစ်၍ အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်မှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး ကန့်ကွက်လိုသူမည်သူမဆို ခိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်း မူရင်းများနှင့်တကွ ခုနှစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ လူကြိုက်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း နှင့် သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပြီး ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိက အရောင်းအဝယ်ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးကိုကိုစိ LL.B
အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၂၅၁၅၅)
က/၄၄၃၊ နွယ်သာကံ ၆ လမ်း၊ မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၁၆၅၄၅၅၊ ၀၉-၃၁၇၆၂၁၈

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ သာကေတမြို့နယ်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ မဟာဝန်အထက် လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် ၆၃၈၊ ဦးမျိုးဆွေ ၁၁/တကတ(နိုင်)၀၀၃၁၆၄ အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀၀ရန်မြေအား အဆိုပါ ဦးမျိုးဆွေမှ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့မှ ဝယ်ယူရန် ညှိနှိုင်းပြီး တန်ဖိုးငွေ၏တစ်စိတ် တစ်ဒေသကို ဦးမျိုးဆွေထံသို့ ပေးချေပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ခုနှစ်ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောအထောက် အထားတင်ပြ၍ ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ဦးသန်းရွှေ ဦးကျော်ဇေယျ
၅/ယမပ(နိုင်)၀၂၉၅၀၇ ၁၂/ဥကတ(နိုင်)၀၈၇၃၃၈
အမှတ် ၁၂၆၄၊ ဗိုလ်မှူးဗထူးလမ်း၊ အမှတ် ၁၅၄/၁၅၅၊ အင်ကြင်းလမ်း၊
(၄၃)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဒဂုံ (၃၄)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဒဂုံ

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၄၁)ရပ်ကွက်၊ မဟာမြိုင်အိမ်ရာ အမှတ် (၆-၁)၊ တိုက်အမှတ် ၂၇၅၃၆၅၃၃ ဦးမြိုးသက်ဌေး ၁၂/လသန(ပြ)၀၀၆၇၈၈၈ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

အောက်ဖော်ပြပါမြေကွက်များဖြစ်သော-

(၁) ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၁၊ လူနေရပ်ကွက် အမှတ် ၁/အနော်မာ၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၆၆၉/မဟု ခေါ်တွင်သော (အလျားပေ၂၀xအနံပေ၆၀) ရှိ နှစ် ၆၀ ဂရန်မြေကွက်တည်ရှိရာ တိုးချဲ့(၁)ရပ်ကွက်၊ လမ်းသစ် ၁ လမ်း၊ သာကေတမြို့နယ် ဟုခေါ်တွင်သော မြေကွက်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်။

(၂) ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သယ်ဇုံကျွန်းမြို့နယ်၊ ဗိုလ်ကဲညွှန်ရပ်ကွက်၊ ဇရွှေမေတ္တာလမ်း၊ အမှတ် ၁၇၉ဟုခေါ်တွင်သော အလျားပေ ၄၀xအနံပေ၅၀ထံမှ ပေ(၂၀x၅၀)ရှိ မြေကွက်အစိတ် အပိုင်းနှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော အိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်။

(၃) ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၇၊ လူနေ ရပ်ကွက်အမှတ် ၇၊ ၆ လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၃၆၄/ကဟုခေါ်တွင်သော အလျားပေ၆၀x အနံ ၂၀၂၀ရှိ နှစ် ၆၀ ဂရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော အိမ် အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်။

(၄) ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၄၇၊ မြေကွက်အမှတ် ၇၅၁/အေ၊ အကျယ်အဝန်း ပေ(၃၅x၆၀)ရှိ နှစ် ၆၀ ဂရန်မြေကွက်ကြီးထံမှ တရားဝင်ခွဲစိတ်ခြင်းမပြုရသေးသော ပေ(၂၀x၆၀)ရှိ သီးသန့်ခြံကတားသော မြေရင်းဘက်ခြမ်း မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသောအမှတ် ၇၅၁/အေ၊ သရဖီလမ်း၊ (၄၇)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်ဟုခေါ်တွင်သော အိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်။

(၅) ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၄၆၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၇၆ဟုခေါ်တွင်သော အလျား ၂၆၀xအနံ ၆၀ ပေရှိ နှစ် ၆၀ဂရန်မြေကွက် နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်။

(၆) ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ ၁၉ လမ်း၊ မြေကွက် အမှတ် ၅၄၁/က၊ (မြေရင်းဘက်ခြမ်း)၊ အလျားပေ၆၀xအနံ၁၀ပေရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက် ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော နှစ်ထပ်အိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်။

တို့သည် ဦးမြိုးသက်ဌေးမှ စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားပြည့်စုံစွာဖြင့် ဝယ်ယူထားသော မြေနှင့်အကျိုးခံစားခွင့်များဖြစ်ပြီး ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများ၊ ဂရန် များ၊ လည်း ဦးမြိုးသက်ဌေး၏ လက်ဝယ်တွင်ရှိပါသည်။ သို့အတွက် အထက်ဖော်ပြပါမြေကွက် များနှင့်ပတ်သက်၍ ဦးမြိုးသက်ဌေး၏ ခွင့်ပြုချက်မရဘဲ စီမံခန့်ခွဲမှုကိုသော်လည်းကောင်း၊ ရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ လွှဲပြောင်းခြင်းများကိုသော်လည်းကောင်း မပြုလုပ်ကြရန်နှင့် ပြုလုပ် ခြင်းကို တွေ့ရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးမြိုးသက်ဌေး၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးထင်လင်းနိုင် LL.B, D.B.L
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၇၁၁၂)
ရုံး-တိုက် ၉/၁၁၊ အခန်းအမှတ် 005-B၊ ၃၆ လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
ဖုန်း-၀၉-၅၀၉၃၃၀၆

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၄၀)ရပ်ကွက်၊ နေအိမ်ချိလမ်း၊ မြေကွက် အမှတ် ၉၀၇ ဟုခေါ်တွင်သော ဧရိယာပေ(၄၀x၆၀) တရားဝင်မခွဲစိတ်ရသေးသည့် ဦးစိုးထူး အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက်၏ ဧရိယာပေ (၂၀x၆၀)မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်မရှိသူ ဆက်စပ်အရောင်း အဝယ်စာချုပ်များဖြင့် ဝယ်ယူ၍ လက်ရှိပိုင်ဆိုင်သော ဒေါ်မြကြည် ၁၂/ဥကတ(နိုင်)၀၂၄၉၅၈မှ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟု ဝန်ခံကတိပြုအပ်ခဲ့၍ ကျွန်ုပ် ဦးမင်းကျော်မှ အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းယူရန်အတွက် စရန်ငွေအချို့ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းအရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း၊ အထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ဤကြော်ငြာ ပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနှစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ လူကြိုက်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေ နှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးမင်းကျော်
အမှတ် ၇၉၈၊ သခင်မြလမ်း၊
(၄၀)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊
ဖုန်း-၀၉-၈၆၂၃၁၅၁၊ ၀၉-၄၂၀၇၄၅၅၅

သွာနုတ္တသားသမီးအဖြစ်သတ်မှတ်ပြီး အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ မင်းလှမြို့နယ်၊ လမ်းမတော်လမ်း၊ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်၊ အိမ်အမှတ် ၃၀နေ ဦးအုန်းကြည် ၇/မလန(နိုင်)၀၀၆၅၀၇(ကွယ်လွန်)နှင့် ဒေါ်သီတာ ၇/မလန(နိုင်)၀၀၆၄၅၅ တို့၏သား မောင်အောင်ပိုင်ဖြိုး ၇/မလန(နိုင်)၀၀၆၆၆၆သည် ဖခင်ဖြစ်သူ ဦးအုန်းကြည် မကွယ်လွန်မီကပင် ဖခင်အား စိတ်ဆင်းရဲ၊ ကိုယ်ဆင်းရဲဖြစ်စေရန် အကြိမ်ကြိမ်ပြုလုပ်ခဲ့ပြီး ဖခင်ကွယ်လွန်သွားသည့် နောက်ပိုင်းအချိန်တွင်လည်း မိခင် ဒေါ်သီတာအား ကိုယ်ထိလက်ရောက် ပြုမူခြင်း၊ ခွင့်မလွှတ်နိုင်သည့်ကိစ္စများကို ပြုမူဆောင်ရွက်ခြင်းရှိသည့်အတွက် သွာနုတ္တသားသမီး အဖြစ်သတ်မှတ်ပြီး အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်ပါသည်။ မောင်အောင်ပိုင်ဖြိုးနှင့် ပတ်သက်သည့် ကိစ္စအဝဝတို့ကို လုံးဝတာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ကြောင်း မောင်အောင်ပိုင်ဖြိုးနှင့် အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

(စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်ခံပါ။)
ဒေါ်သီတာ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်တင်ဦးဝေ LL.B (စဉ်-၃၆၃၆၉)
အထက်တန်းရှေ့နေ
အိမ်အမှတ် ၂/၉၆၊ အမှတ်(၁)၊ ဇီးကုန်းလေး၊ မင်းလှမြို့၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး

ရယူမှုအခွင့်အရေးကြီးကြောင်း

ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန်အမိန့်မထုတ်သင့်ကြောင်း
ထုချေစေရန် အကြောင်းကြားစာ
(တရားမကျင့်ထုံးကိုစဉ်ပေးအမိန့်-၂၁၊ နည်းဥပဒေ-၂၂)
ပဲခူးနယ်တရားမရုံးတော်၌
၂၀၀၈ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၁၈၅ နှင့်ဆက်သွယ်သည့်
၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမစာရိယူအမှတ်-၈၂

ကျေးဇူးရှင်မိခင်ဒေါ်ကြင်လွင် အသက်(၉၅)နှစ် ပုသိမ် သုံးနှစ်ပြည်အား ရည်စူး၍
မိုးကုတ်ဝိပဿနာအဖွဲ့ချုပ်ကြီး၏ မဟာနာယက၊ ဇနီးတရားမ ဓမ္မရိပ်သာ
ကျောင်းတိုက်ကြီးများ၏ ဦးစီးပဓာန နာယကအဂ္ဂမဟာကမ္မဋ္ဌာနာစရိယ ဘဒ္ဒန္တဇနိတာ
လင်္ကာရဆရာတော်ကြီးနှင့် နိုင်ငံတော်သံဃာတက္ကသိုလ်(ရန်ကုန်)၏ ဒု-ပါ/ချုပ်၊ ကျိတ္တလော့
ပရိယတ္တိစာသင်တိုက် မိုးကုတ်ဝိပဿနာဓမ္မရိပ်သာ ဦးစီးပဓာန ပြည်တွင်းပြည်ပ
သာသနာပြု၊ ဘဒ္ဒန္တဒေါက်တာ စန္ဒာဝရာဘိဝံသဆရာတော်တို့အား ၂၄-၉-၂၀၁၄ ရက်
သိက္ခာထပ်၊ ဒုလ္လာဘရဟန်းခံခြင်း၊ နဝကမ္မအလှူငွေများဆက်ကပ်လှူဒါန်းခြင်း ဇနီးတရားမ
ဓမ္မရိပ်သာအတွင်း တရားစခန်းဝင် ဆရာတော် သံဃာတော်၊ သီလရှင်နှင့် ယောဂီများအား
တစ်နေ့တာဆွမ်း အာဟာရလှူဒါန်းမှု သစ္စာအသိဒါနကုသိုလ်တို့အား မိခင်ကြီး ရောက်ရှိရာ
မြင့်မြတ်သောဘုံဘဝမှ သာဓုအနုမောဒနာ ခေါ်ဆိုနိုင်ပါစေသော်။

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ထွေးကြင်
အသက် (၈၄)နှစ်
ရန်ကုန်မြို့၊ မျက်စိရောဂါအထူးကုဆေးရုံကြီးမှ ဆေးရုံအုပ်ကြီး
ဒေါက်တာ ခင်ငြိမ်းလင်း ၏မိခင် ဒေါ်ထွေးကြင်သည် ၁၇-၉-၂၀၁၄
ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)တွင် ကွယ်လွန်ကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူ
မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
မျက်ခမ်းစပ်နှင့် မျက်မမြင်ကာကွယ်ရေး
စီမံကိန်း (မုံရွာ)

ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန်အမိန့်မထုတ်သင့်ကြောင်း
ထုချေစေရန် အကြောင်းကြားစာ
(တရားမကျင့်ထုံးကိုစဉ်ပေးအမိန့်-၂၁၊ နည်းဥပဒေ-၂၂)
ပဲခူးနယ်တရားမရုံးတော်၌
၂၀၀၈ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၁၈၅ နှင့်ဆက်သွယ်သည့်
၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမစာရိယူအမှတ်-၈၂
မန်နေဂျာ နှင့် ဦးဟန်မြင့်
မြန်မာစီးပွားရေးဘဏ်
ပဲခူးမြို့။
တရားနိုင် တရားရှုံး
ပဲခူးမြို့၊ ဥဿာမြို့သစ်၊ (၁/၆)ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းလမ်း၊ အမှတ် ၃၂၄
က+ခနေ ဦးဟန်မြင့်(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။
၂၀၀၈ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၁၈၅တွင် ကျရှိသည့် ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန် ဤ
ရှုံးတော်တွင် တရားနိုင် မန်နေဂျာ၊ မြန်မာစီးပွားရေးဘဏ်က လျှောက်ထားသည့်ဖြစ်၍
မည်သည့် အကြောင်းကြောင့် အတည်ပြုလုပ်စေရန် အမိန့်မထုတ်သင့်ကြောင်း၊ အကြောင်း
တစ်ခုခုရှိလျှင် ပြုချေဆိုရန် သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ရုံးတော်အခွင့်အမိန့်အရရှေ့နေဖြစ်စေ၊
အကြောင်းပြချေဆိုနိုင်သူ အခွင့်ရကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၉ရက်
(၁၃၇၆ခုနှစ် သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၁ရက်) မွန်းမတည့်မီ အချိန်တွင် ဤရှုံးတော်ရှေ့
လာရောက်စေ။
၂၀၁၄ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၅ရက်တွင် ဤရှုံးတော်ဆိပ်ရိုက်နိုင်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်
ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။ (သက်ထွန်း)
တွဲဖက်ဖြန့်ဖြန့်တရားသူကြီး(၂)
ပဲခူးမြို့နယ်တရားရုံး

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ထွေးကြင်
အသက် (၈၄)နှစ်
ရန်ကုန်မြို့၊ မျက်စိရောဂါအထူးကုဆေးရုံကြီးမှ ဆေးရုံအုပ်ကြီး
ဒေါက်တာ ခင်ငြိမ်းလင်း ၏မိခင် ဒေါ်ထွေးကြင်သည် ၁၇-၉-၂၀၁၄ ရက်
(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစု
နှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
ဝန်ထမ်းများ
မျက်စိကွဲရာ၊ အထွေထွေရောဂါကုဆေးရုံကြီး
မုံရွာမြို့။

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ထွေးကြင်
အသက် (၈၄) နှစ်
ဒေါက်တာဒေါ်ခင်ငြိမ်းလင်း (ဆေးရုံအုပ်ကြီး၊ မျက်စိရောဂါ
အထူးကုဆေးရုံကြီး၊ ရန်ကုန်မြို့) ၏မိခင် ဒေါ်ထွေးကြင်သည် ၁၇-
၉-၂၀၁၄ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါ
သဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဒေါက်တာရီရီအောင်၊ ဒေါက်တာဌေးဌေးရီ၊
ဒေါက်တာဝင်းမာထွန်း၊ ဒေါက်တာဆွေဆွေရည်၊
ဒေါက်တာမိုးကျော်၊ ဒေါက်တာဝင်းစောနွယ်၊
ဒေါက်တာအေးအေးခိုင်၊ ဒေါက်တာရူပါအောင်

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ဒဂုံမြို့သစ် (မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊
မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၃၆၊ မြေကွက်
အမှတ် ၂၉၆၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်
၂၉၆၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်း၊ (၃၆)ရပ်ကွက်၊
ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ် ဒေါ်ထွေး
ထားဝင်း LMA-၁၀၀၂၁ အမည်ပေါက်
နှစ်ပိတ်ရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်ထွေး
ထားဝင်း (တရားရှုံး)ကိုယ်စား ဘိလပ်
ဒေါ်လဲလဲခိုင် ၁၃/တကန(နိုင်)၀၀၃၄၀၉
က တရားမကြီးမှုအမှတ် ၁၅၀(၁၂-၁၂-
၁၃)၊ ဇာရီမှုအမှတ်-၆၈(၂၃-၆-၁၄)
တို့ကိုတင်ပြ၍ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန်
မြေပုံကူး လျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသော
အထောက်အထားများဖြင့် ခုနှစ်ရက်
အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ဖြူပြစ်စိမ့်နီနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန်အမိန့်မထုတ်သင့်ကြောင်း
ထုချေစေရန် အကြောင်းကြားစာ
(တရားမကျင့်ထုံးကိုစဉ်ပေးအမိန့်-၂၁၊ နည်းဥပဒေ-၂၂)
ပဲခူးနယ်တရားမရုံးတော်၌
၂၀၀၈ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၂၄၄ နှင့်ဆက်သွယ်သည့်
၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမစာရိယူအမှတ်-၈၅
မန်နေဂျာ နှင့် ၁။ ဦးစစ်သိန်း၊
မြန်မာစီးပွားရေးဘဏ် ၂။ ဒေါ်စန္ဒာဆွေ
ပဲခူးမြို့။
ဒီကရီအနိုင်ရသူ တရားရှုံးများ
ပဲခူးမြို့၊ ဥဿာမြို့သစ်၊ (၁/၁)ရပ်ကွက်၊ ၈လမ်း၊ အမှတ် ၈၄နေ ၁။ ဦးစစ်သိန်း၊
၂။ ဒေါ်စန္ဒာဆွေ (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။
၂၀၀၈ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၂၄၄တွင် ကျရှိသည့် ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန်
ဤရှုံးတော်တွင် တရားနိုင် မန်နေဂျာ၊ မြန်မာစီးပွားရေးဘဏ်က လျှောက်ထားသည့်ဖြစ်၍
မည်သည့် အကြောင်းကြောင့် အတည်ပြုလုပ်စေရန် အမိန့်မထုတ်သင့်ကြောင်း၊ အကြောင်း
တစ်ခုခုရှိလျှင် ပြုချေဆိုရန် သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ရုံးတော်အခွင့်အမိန့်အရရှေ့နေဖြစ်စေ၊
အကြောင်းပြချေဆိုနိုင်သူ အခွင့်ရကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၉ ရက်
(၁၃၇၆ခုနှစ် သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၁ရက်) မွန်းမတည့်မီအချိန်တွင် ဤရှုံးတော်ရှေ့
လာရောက်စေ။
၂၀၁၄ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၅ရက်တွင် ဤရှုံးတော်ဆိပ်ရိုက်နိုင်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်
ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။ (သက်ထွန်း)
တွဲဖက်ဖြန့်ဖြန့်တရားသူကြီး(၂)
ပဲခူးမြို့နယ်တရားရုံး

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ဒဂုံမြို့သစ် (မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊
မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၃၆၊ မြေကွက်
အမှတ် ၂၉၆၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်
၂၉၆၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်း၊ (၃၆)ရပ်ကွက်၊
ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ် ဒေါ်ထွေး
ထားဝင်း LMA-၁၀၀၂၁ အမည်ပေါက်
နှစ်ပိတ်ရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်ထွေး
ထားဝင်း (တရားရှုံး)ကိုယ်စား ဘိလပ်
ဒေါ်လဲလဲခိုင် ၁၃/တကန(နိုင်)၀၀၃၄၀၉
က တရားမကြီးမှုအမှတ် ၁၅၀(၁၂-၁၂-
၁၃)၊ ဇာရီမှုအမှတ်-၆၈(၂၃-၆-၁၄)
တို့ကိုတင်ပြ၍ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန်
မြေပုံကူး လျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသော
အထောက်အထားများဖြင့် ခုနှစ်ရက်
အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ဖြူပြစ်စိမ့်နီနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်းဒါယကာမကြီး
ဒေါ်ထွေး (မိုးကောင်း)
အသက်(၈၂)နှစ်
ကချင်ပြည်နယ်၊ မိုးကောင်းမြို့(လ/၅၂) အလယ်ရပ်နေ (ဦးစံပို)၏ဇနီး၊ ဒေါ်ခင်သင်းလွင်
(ထက်/ပြု အထက-၁၊ မိုးကောင်း)၊ ဦးစံမြင့်ဇော်-ဒေါ်ခင်ဝါ၊ ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊
ကျန်စစ်သားအိမ်ရာ၊ တိုက် ၁၉နေ ဦးမျိုးခင်-ဒေါ်သင်းသင်းကြူ၊ မိုးကောင်းမြို့၊ နန်းရင်းရပ်
နေ ဦးဉာဏ်ဌေး-ဒေါ်ဉာဏ်တို့၏မိခင်၊ မြေးဝေယာက်တို့၏ အဘွားသည် ၂၁- ၉-၂၀၁၄ရက်
(တနင်္ဂနွေနေ့)ညနေ ၅:၁၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၃-၉-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့)
မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင်ထိန်ပင်အေးတိုက်မှ ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်စီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးကြောင်း။
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန်အမိန့်မထုတ်သင့်ကြောင်း
ထုချေစေရန် အကြောင်းကြားစာ
(တရားမကျင့်ထုံးကိုစဉ်ပေးအမိန့်-၂၁၊ နည်းဥပဒေ-၂၂)
ပဲခူးနယ်တရားမရုံးတော်၌
၂၀၀၈ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၁၀၈ နှင့်ဆက်သွယ်သည့်
၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမစာရိယူအမှတ်-၈၆
မန်နေဂျာ နှင့် ၁။ ဒေါ်မြင့်မြင့်စိန်(ခ)ဒေါ်မြင့်စိန်
မြန်မာစီးပွားရေးဘဏ် ၂။ ဦးဌေးလှိုင်
ပဲခူးမြို့။
တရားနိုင် တရားရှုံးများ
ပဲခူးမြို့၊ ဥဿာမြို့သစ်၊ (၇/၃)ရပ်ကွက်၊ ဗန္ဓုလလမ်း၊ အမှတ် ၅၃၈နေ (၁)ဒေါ်မြင့်မြင့်စိန်
(ခ)ဒေါ်မြင့်စိန်၊ (၂)ဦးဌေးလှိုင်၊ (၃)ဒေါ်ခင်စန်းဝင်း (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။
၂၀၀၈ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၁၀၈တွင် ကျရှိသည့် ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန်
ဤရှုံးတော်တွင် တရားနိုင် မန်နေဂျာ၊ မြန်မာစီးပွားရေးဘဏ်က လျှောက်ထားလာသည့်ဖြစ်၍
မည်သည့် အကြောင်းကြောင့် အတည်ပြုလုပ်စေရန် အမိန့်မထုတ်သင့်ကြောင်း၊ အကြောင်း
တစ်ခုခုရှိလျှင် ပြုချေဆိုရန် သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ရုံးတော်အခွင့်အမိန့်အရရှေ့နေဖြစ်စေ၊
အကြောင်းပြချေဆိုနိုင်သူ အခွင့်ရကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ခုနှစ် အောက်တိုဘာ
၁၀ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ် သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၂ရက်) မွန်းမတည့်မီအချိန်တွင် ဤ
ရှုံးတော်ရှေ့လာရောက်စေ။
၂၀၁၄ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၅ ရက်တွင် ဤရှုံးတော်ဆိပ်ရိုက်နိုင်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်
ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။ (သက်ထွန်း)
တွဲဖက်ဖြန့်ဖြန့်တရားသူကြီး(၂)
ပဲခူးမြို့နယ်တရားရုံး

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ဒဂုံမြို့သစ် (မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊
မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၃၆၊ မြေကွက်
အမှတ် ၂၉၆၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်
၂၉၆၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်း၊ (၃၆)ရပ်ကွက်၊
ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ် ဒေါ်ထွေး
ထားဝင်း LMA-၁၀၀၂၁ အမည်ပေါက်
နှစ်ပိတ်ရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်ထွေး
ထားဝင်း (တရားရှုံး)ကိုယ်စား ဘိလပ်
ဒေါ်လဲလဲခိုင် ၁၃/တကန(နိုင်)၀၀၃၄၀၉
က တရားမကြီးမှုအမှတ် ၁၅၀(၁၂-၁၂-
၁၃)၊ ဇာရီမှုအမှတ်-၆၈(၂၃-၆-၁၄)
တို့ကိုတင်ပြ၍ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန်
မြေပုံကူး လျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသော
အထောက်အထားများဖြင့် ခုနှစ်ရက်
အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ဖြူပြစ်စိမ့်နီနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ကြည်ကြည်လှိုင်(ခ)ဒေါ်မေစိ (လေးမျက်နှာ)
အသက်(၇၆)နှစ်
သူငယ်ချင်းဦးထွန်းသူရ၏မိခင်သည် ၁၉-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်ကြောင်းသိရ
သဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်းနှင့် မိခင်ကြီးကောင်းရာ
ဘုံဘဝသို့ရောက်ရှိစေကြောင်း ဆုတောင်းအပ်ပါသည်။
ဗလ ၅၉နှင့် ဒုတိယစုံမန်းရေးမှူးလောင်း အပတ်စဉ်(၂)
သင်တန်းဆင်းသူငယ်ချင်းများ

ရဟန်းအမကြီး
ဒေါ်ခင်ငြိမ်း (ပုသိမ်မြို့၊ အကောက်ဆိပ်)
အသက်(၇၁)နှစ်
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သုဝဏ္ဏ၊ (၂၄)ရပ်ကွက်၊ အမှတ် ၁၅၀/၃၊ သန္တာလမ်းသူယ်နေ
(ဦးမောင်ဟံ-ဒေါ်အေးယု)တို့၏သမီး၊ ဒုအရာခံဗိုလ်လှမြိုင် (တပ်မတော်-၈၅၊ ငြိမ်း)၏ဇနီး၊
တပ်ကြပ်ကြီးထွန်းဦး(တအက-၅၀၀)-ဒေါ်အေးအေးမြင့်၊ ဦးခင်မောင်ထွန်း(Ray Shipping)-
ဒေါ်မိမိလင်း၊ ဒေါ်ဌေးဌေးမြင့်(Director Pale Nadi Services Co.,Ltd.)၊ ဦးရဲထွန်း
(MV-Sununi verse-Lizstar)-ဒေါ်တင်အေးခိုင်၊ ဦးလှဝင်း(MV - Sununi verse-Lizstar)-
ဒေါ်နီနီထွေးတို့၏မိခင်၊ မောင်ပြည့်ဖြိုးသူ (Pale Nadi Services Co.,Ltd.)၊ မထက်
ထက်ခင်ဦး၊ မယမုံခင်ဦး၊ မရမုံမြတ်မိုးဦး၊ မယုန်နီဒီဦးတို့၏အဘွားသည် ၂၀-၉-၂၀၁၄ ရက်
(စနေနေ့) ညနေ ၆:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၄-၉-၂၀၁၄ ရက်(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)
နံနက် ၁၂:၀၀နာရီတွင် ရေတေသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်စီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ရန်ကုန်ရေတေ
မိတ်ဆွေအပေါင်းအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မကားများ နံနက် ၁၀:၃၀နာရီတွင်
ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဆရာကြီးဦးမြင့်သောင်း
အမေအိမ်(၁)ပညာဒါန(အမေ)ကျောင်း၊ လှည်းကူးမြို့
အသက်(၆၈)နှစ်
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှည်းကူးမြို့၊ ပြည်တော်သာရပ်ကွက်၊ အရှေ့မင်းလမ်းနေ
ဆရာကြီး ဦးမြင့်သောင်း(ကမ္ဘာ့သစ်စတိုး)သည် ၂၁-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်ကြောင်း
သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
အမှုဆောင်များ၊ ဆရာဆရာမများ
ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ

ဦးအောင်သန်းနိုင်(စစ်တွေ)
ဒု-အကောက်ခွန်မှူး
အသက်(၃၀)
ရခိုင်ပြည်နယ်၊ စစ်တွေမြို့၊ ဇောလိပ်ရပ်ကွက်၊ ဈေးလမ်း၊ အမှတ် ၆၅နေ (ဦးကျော်
သိန်းအောင်)-ဒေါ်မသန်းရီတို့၏သား၊ ဦးစံလုံး-ဒေါ်ဦးစိန်သာ၊ (ဦးသိန်းကျော်အောင်)-ဒေါ်
မအေးမြ၊ (ဒေါ်မသာလှ)တို့၏သား၊ ကိုထွန်းထွန်းဦး-မမသာနု၊ ကိုတိုးဝင်းရွှေ-မနုနုထွန်း၊
ကိုကျော်သက်ချို၊ မနုနုကျော်၊ မနုနုမော်၊ ကိုဇော်ထွန်းနိုင်တို့၏ညီ၊ ကိုအောင်မျိုးသန်း၊ ကိုသန်း
ပိုင်စိုး၊ ကိုဇော်ဇော်ထွန်းတို့၏ အစ်ကိုသည် ၂၁-၉-၂၀၁၄ ရက် ည ၈:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်
သွားပါသဖြင့် ၂၄-၉-၂၀၁၄ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် စီးသင်္ဂြိုဟ်မည် ဖြစ်ပါ
ကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ မိတ်ဆွေများအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (အမှတ် ၁၆၊
ဗဟိုလမ်း၊ ဖျိုင်းရေးအိုးစင်ရပ်ကွက်၊ ကျောက်မြောင်းနေအိမ်မှ ကားများ မွန်းတည့် ၁၂ နာရီ
တွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ပြင်ဆင်
ပတ်ရွပါရန်
၂၆-၇-၂၀၁၄ ရက် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာ၏ စာမျက်နှာကြော်ငြာ(၈)
ကန့်ကွက်ကြော်ငြာအမှတ်စဉ်(၅) ဒေါ်နန်းဌေး၏ အမည်ပြောင်းတွင်
မြေတိုင်း(၂)အစား မြေတိုင်း(၂/တောင်)ဟု ပတ်ရွပါရန်။

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးသန်းဆွေ
အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၇)
အသက်(၆၀)
 မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၇)မှ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးသန်းဆွေသည် ၂၁-၉-၂၀၁၄ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် သရက်ဖြိုနေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
 ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသန်းဆွေနှင့်ဇနီး သီလာသုဓမ္မသီရိဒေါ်ခင်ဝင်း ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးသန်းဆွေ (သရက်)
အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်
အသက်(၆၀)
 မကွေးတိုင်း ဒေသကြီး၊ မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၇)၊ သရက်၊ ကံမ၊ မင်းတုန်း၊ မင်းလှ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်သည် ၂၁-၉-၂၀၁၄ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
 သရက်ခရိုင်နှင့်မြို့နယ်ပြည်ထောင်စုကြီးနှင့်မြို့နယ်အဖွဲ့ဝင်

ကူးစက်မြန်အီဘိုလာဗိုင်းရပ်စ်ရောဂါ
သတိပေးနှိုးဆော်ချက်

- * အီဘိုလာဗိုင်းရပ်စ်ရောဂါသည် ကူးစက်မြန်ရောဂါတစ်မျိုးဖြစ်ပြီး ကုသရန်ခက်ခဲသည့်အပြင် ရောဂါပြန့်ပွားမှုအား ထိန်းချုပ်ရန် ခက်ခဲသော ရောဂါဖြစ်ပါသည်။
- * ယခုအခါ အာဖရိကအနောက်ပိုင်းဒေသရှိ Guinea, Liberia, Nigeria, Sierra Leone နှင့် Congo နိုင်ငံတို့တွင် ရောဂါကူးစက်ဖြစ်ပွားနေပြီး ရောဂါဖြစ်ပွားသူများ၏ ၉၀ ရာခိုင်နှုန်း အသက်ဆုံးရှုံးနိုင်ပါသည်။
- အီဘိုလာဗိုင်းရပ်စ်ရောဂါ ကူးစက်နိုင်သော နည်းလမ်းများ**
- * အီဘိုလာဗိုင်းရပ်စ်ရောဂါသည် ရောဂါပိုးရှိသော လူ (သို့မဟုတ်) တိရစ္ဆာန်၏ တံတွေး၊ သွေး၊ ခန္ဓာကိုယ်မှထွက်သော အရည်တို့နှင့် တိုက်ရိုက်ထိတွေ့ ကိုင်တွယ်ခြင်း၊
- * အဆိပ် သွေးနှင့်ခန္ဓာကိုယ်မှအရည်များထိတွေ့ထားသော အရာဝတ္ထုများနှင့် ထိတွေ့ ကိုင်တွယ်ခြင်းတို့မှ ကူးစက်နိုင်ပါသည်။
- * ဆားစိ၊ လူတုပ်ကွေးကပ်ရောဂါ၊ H1N1 ကြက်ငှက်တုပ်ကွေးရောဂါ၊ မားစီပြင်းထန်အဆုတ်ရောင်ရောဂါ (MERS-Cov) တို့ကဲ့သို့ လေထဲမှ တစ်ဆင့်ကူးစက်နိုင်သော ရောဂါမဟုတ်ပါ။
- * အီဘိုလာရောဂါသည် လေ၊ ရေ၊ အစားအစာတို့မှတစ်ဆင့် မကူးစက်နိုင်ပါ။
- * ယခုအချိန်အထိ အီဘိုလာဗိုင်းရပ်စ်ရောဂါကို ကာကွယ်ကုသရန် ဆေးမရှိသေးပါ။ ရောဂါမြေစစ်ပွားရန် ကာကွယ်ရန် အရေးကြီးပါသည်။
- * ရောဂါပိုးရှိသော လူနာနှင့်တိရစ္ဆာန်တို့၏ တံတွေး၊ သွေးစသော ခန္ဓာကိုယ်အရည်များအား ကိုင်တွယ်ထိတွေ့သူများတွင် အဓိကရောဂါကူးစက်နိုင်ခြေရှိသဖြင့် ကာကွယ်သည့်နည်းလမ်းများကို တိကျစွာလိုက်နာဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်ပါသည်။

- အီဘိုလာဗိုင်းရပ်စ်ရောဂါသံသယလက္ခဏာများ**
- * အီဘိုလာဗိုင်းရပ်စ်ရောဂါ ကူးစက်ဖြစ်ပွားနေသောနိုင်ငံများ အထူးသဖြင့် (အနောက်အာဖရိကနိုင်ငံများ)သို့ သွားရောက်ခဲ့သူများ (သို့မဟုတ်) နိုင်ငံတကာခရီးသွားသူများ၊ ကူးစက်မြန်အီဘိုလာဗိုင်းရပ်စ်ရောဂါလူနာအား တိုက်ရိုက်ပြုစုကုသထိတွေ့ ကိုင်တွယ်ခဲ့သူများ၊ ရောဂါရှိသော တောရိုင်းတိရစ္ဆာန်များအား ထိတွေ့ ကိုင်တွယ်သူများတွင်-
- * ဖျားခြင်း၊ အားအင်ချလျှော့ခြင်း၊ ကြွက်သားနှင့်အဆစ်အပျက်များ နာကျင်တိုက်ခတ်ခြင်း၊ ခေါင်းကိုက်ခြင်း၊ လည်ချောင်းနာခြင်း၊ အစားအသောက်ပျက်ခြင်း၊ အစာမျိုရခက်ခြင်း၊ အသက်ရှူရခက်ခြင်း၊ ကြိုထိုးခြင်း၊ အန်ခြင်း၊ အခြည်ဝမ်းသွားခြင်း၊ ဗိုက်နာခြင်း၊
- * အီဘိုလာဗိုင်းရပ်စ်ရောဂါသည် အသားနှင့် ကျောက်ကပ်များ ပျက်စီးနိုင်သဖြင့် ခန္ဓာကိုယ်အတွင်းနှင့်အပြင် သွေးယိုထွက်မှုရှိခြင်းကြောင့် အသက်အန္တရာယ် ဖြစ်နိုင်ပါသည်။

- အီဘိုလာဗိုင်းရပ်စ်ရောဂါ ကူးစက်မှုမရှိစေရေး ကာကွယ်ရန်နည်းလမ်းများ**
- ၁။ တစ်ကိုယ်ရေရရှိရန်အတွက် အထူးဂရုပြုပါ။
- ၂။ လက်ကိုရေနှင့် ဆပ်ပြာဖြင့် မကြာခဏ ဆေးကြောပါ။
- ၃။ ရောဂါပိုးရှိသူ၏ သွေးနှင့် ၎င်းခန္ဓာကိုယ်မှထွက်သော အရည်များအား ထိတွေ့ကိုင်တွယ်ခြင်းမပြုရ။
- ၄။ ရောဂါပိုးရှိသော လူ၊ တိရစ္ဆာန်တို့၏ သွေးနှင့် ၎င်းခန္ဓာကိုယ်မှထွက်သော အရည်များရှိနိုင်သည့် အရာဝတ္ထုပစ္စည်း၊ ခဲများ၊ စားပွဲများ၊ အိပ်ရာ၊ လှေကား၊ လက်ရန်း၊ နံရံစသည်တို့အား ထိတွေ့ ကိုင်တွယ်ခြင်းမပြုရ။
- ၅။ အထူးသဖြင့် အီဘိုလာဗိုင်းရပ်စ်ရောဂါ ကူးစက်ဖြစ်ပွားသော နိုင်ငံများသို့ သွားရောက်ခဲ့သူများနှင့် နိုင်ငံတကာခရီးသွားသူများတွင် အောက်ဖော်ပြပါ သံသယလက္ခဏာများ ဖြစ်ပေါ်လာပါက ကျန်းမာရေးဌာနသို့ ချက်ချင်းသတင်းပို့ ဆေးကုသမှုခံယူပါ။
- ဖျားခြင်း၊ ခေါင်းကိုက်ခြင်း၊ ကိုယ်လက်ကိုက်ခဲခြင်း၊ နူးချပ်ခြင်း၊ လည်ချောင်းနာခြင်း၊ အရည်ဝမ်းသွားခြင်း၊ အန်ခြင်း၊ ခန္ဓာကိုယ်အတွင်းနှင့်အပြင် သွေးယိုထွက်မှုရှိခြင်း။**
- ၆။ အထက်ပါ သံသယလက္ခဏာဖြစ်ပွားသူများတွေ့ရှိပါက နီးစပ်ရာ ကျန်းမာရေးဌာနသို့ ချက်ချင်းသတင်းပို့ပါ။
- ၇။ နိုင်ငံခြားသို့ခရီးသွားရောက်ရန် အစီအစဉ်ရှိပါက ရောဂါဖြစ်ပွား ကူးစက်နေသည့်နိုင်ငံများသို့ သွားရောက်ခြင်းကို ရှောင်ကြဉ်ပါ။
- ၈။ ရောဂါဖြစ်ပွားကူးစက်လျက်ရှိသော နိုင်ငံများမှ မြန်မာနိုင်ငံတွင်း ပြန်လည်ဝင်ရောက်လာသူများအနေဖြင့် ကျန်းမာရေးဌာနများသို့ ဆက်သွယ်သတင်းပေးပို့၍ ရောဂါကာကွယ်ရေးနှင့် ပတ်သက်၍ အကြံဉာဏ်ရယူဆောင်ရွက်ပါ။
- ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ အီဘိုလာဗိုင်းရပ်စ်ရောဂါ ကြိုတင်ကာကွယ်ကုသထိန်းချုပ်ရေးလုပ်ငန်းများကို စနစ်တကျဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့်အတွက် ကျန်းမာရေး ဝန်ကြီးဌာန၏ သတိပေးနှိုးဆော်ချက်များကို တိကျစွာ လိုက်နာဆောင်ရွက်ပါ။** ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်ခင်ဆွေ
အသက်(၉၂)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ မနော်ဟရီလမ်း၊ မြအမှတ် ၉(A)နေ (ဦးဘိုးမိုး-ဒေါ်သင်းမြင့်)တို့၏သမီး၊ (ဦးခင်သောင်း)၏ဇနီး၊ (ဒေါ်ချစ်)၊ (ဒေါ်ခင်ညွန့်)၊ (ဦးစိုးလှမောင်)-ဒေါ်ခင်လှ၊ (ဒေါ်ခင်စော)တို့၏ညီမ၊ ဦးဇေယျာဦး(ထူးထက်ကျော်ဆောင်လုပ်ရေး)-ဒေါ်လှလှသွယ်(အင်/ယာဖျားကြီး/လမ်း)၊ ဒေါ်နီနီဝေ(အထက-၃၊ ဒဂုံ)၊ ဦးသန်းထွဋ်-ဒေါက်တာဒေါ်ဆွတ်ဆွတ်နိုင်၊ ဦးကျော်လှိုင်လေး-ဒေါ်စင်စင်တိုက်တို့၏မိခင်၊ မောင်ထက်အောင်စေ-မခိုင်ဆူဝေခင်၊ မဇ္ဈနေနှင့်၊ မဇ္ဈပွင့်ခိုင်၊ မဇ္ဈမဒီခင်တို့၏ဘွားဘွားကြီးသည် ၂၂-၉-၂၀၁၄ရက် ည ၁၁:၀၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၄-၉-၂၀၁၄ရက်(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်ပေးသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
 ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်ခင်မြင့် (တောင်ကြီး)
အသက်(၉၀)
 ရန်ကုန်မြို့၊ အမှတ် ၁၀၉၊ နှင်းဆီမြို့လမ်း၊ (၃၀)ရပ်ကွက်၊ သုဝဏ္ဏ၊ သင်္ဃန်းကျွန်းမြို့နယ်နေ (ဦးလှိုင်-ဒေါ်နန်းလွန်း)တို့၏သမီး၊ (ဦးထွန်း-ဒေါ်ခင်ညွန့်)တို့၏သမီး၊ (အငြိမ်းစားသံအမတ်ကြီး ဦးစောထွန်း)၏ဇနီး၊ (ဒေါ်မြသန်း)၊ ဦးစွန်ရန်အောင်-ဒေါ်နန်းစောညွန့်၊ (ဦးမြသန်း)-ဒေါ်ခင်မာကြူ၊ (ဦးချိုထွန်း)-ဒေါ်မိုးမိုးသက်၊ ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးအောင်မြင့်ထွန်း(ငြိမ်း)-ဒေါ်ဖြူဖြူဝင်း၊ ဦးနေဝင်း-ဒေါ်ခင်မာမြင့်၊ ဗိုလ်မှူးစွန်အောင်မြင့်စိုး(ငြိမ်း)-ဒေါ်ခင်မျိုးဆွေ (ဦးအုန်းကျော်)-ဒေါ်ခင်မာထွေးတို့၏မိခင်၊ မြေး ၁၉ယောက်၊ မြစ် ၁ယောက်တို့၏ဘွားဘွားကြီးသည် ၂၂-၉-၂၀၁၄ရက် ညနေ ၅:၁၅နာရီတွင် အထက်ပါနေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၄-၉-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၈:၃၀နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ပို့ဆောင်ပေးသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
 ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်အေးတင် (မြင်းမူမြို့)
အသက်(၈၄)နှစ်
 ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ပုသိမ်မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ဦးချစ်ကိုနှင့်ဇနီး ဒေါ်နန်းထွေးခိုင်တို့၏မိခင် ဒေါ်အေးတင်သည် ၂၁-၉-၂၀၁၄ရက်တွင် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မြင်းမူမြို့နယ်၊ တောချောင်းဦးကျေးရွာ၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
 လူမှုကူညီရေးအဖွဲ့များ ပုသိမ်မြို့

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးကျော်သန်း
မန္တလေးဟိုတယ် (ဟိုတယ်/ခရီး၊ ငြိမ်း)
အသက်(၇၉)နှစ်
 မန္တလေး၊ အောင်မြေသာစံမြို့နယ်၊ ဒေါ်နန်းဘွားရပ်ကွက်၊ နန်းရေရပ်နေ ဦးကျော်သန်းသည် ၂၀-၉-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
 မန္တလေးဟိုတယ် ဝန်ထမ်းဟောင်းများ၊ မန္တလေး

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးဝင်းစိန်
အသက်(၇၄)နှစ်
 ဒေါက်တာဝင်းရင်-ဒေါက်တာသီထွန်းတို့၏မိခင် ဦးဝင်းစိန်သည် ၂၃-၉-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၁၀:၃၀နာရီတွင် အာရှတော်ဝင်ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
 SeaLion Co.,Ltd. မိသားစု

ဒေါ်ခင်စန်းစန်း(ခ)မေကြည်
ကျောက်တန်း(ရွှေညောင်ပင်ထမ်းဆိုင်)
အသက်(၅၇)နှစ်
 ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင်၊ ကျောက်တန်းမြို့(မဟာသုခလမ်း) အမှတ် ၆၃၅ နေ ဆရာဦးစိုးဝင်း-ဆရာမဒေါ်သန်းရွှေတို့၏သမီး၊ ကမ်းနားလမ်း၊ အမှတ် ၁၉၀၈၊ (ဦးသန်းညွန့်-ဒေါ်ခင်မြင့်နွယ်)တို့၏သမီးကြီး၊ ဦးမျိုးကြွယ်(ဦးစီးအရာရှိ)၊ MPPE, (စန်တော)၏ဇနီး၊ အောင်မင်္ဂလာနေ ဦးသန်းနိုင်-ဒေါ်စန်းစန်းနွယ်၊ စံချိန်စီရင်စုကုန်နေ ဦးမောင်မောင်တင်-ဒေါ်ခင်လေးမြင့်တို့၏အစ်မကြီး၊ ကိုမျိုးမြတ်သူ၏မိခင်သည် ၂၃-၉-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၇:၄၅နာရီတွင် ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားပါ၍ ၂၅-၉-၂၀၁၄ရက် (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ရေဝေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
 ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
 ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ဒေသ(၄)မကွေးတိုင်းဒေသကြီးမှ၊ မကွေးမြို့မှ ဦးဟန်စိုး(လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး)၊ အသက်(၅၆)နှစ်သည် ၂၃-၉-၂၀၁၄ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
 ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့် ဝန်ထမ်းမိသားစု ရေအရင်းအမြစ်နှင့်မြစ်ချောင်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန

ဗိုလ်ကြီးထွန်းထွန်း
ကြည်း-၃၆၇၈၇
ဗကသ(၁၀၆)
အသက်(၄၀)
 မိတ္ထီလာမြို့၊ ရေချိုသန်းကုန်းရပ်ကွက်နေ ဦးတင်အောင်-(ဒေါ်မြသန်း)တို့၏သားလှ၊ ဒေါ်ယဉ်ပည့်မျိုး၏ဝန်ထမ်း၊ မာမောင်အောင်၊ မောင်နိုင်လင်းအောင်တို့၏မိခင်သည် ၂၂-၉-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၁:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၄-၉-၂၀၁၄ရက် မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် အမှတ်(၂)တပ်မတော်ဆေးရုံ (ရတင်-၁၀၀၀)မှမေကြီးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်ပေးသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
 ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးထွန်းအောင်ကျော်
(စစ်တွေမြို့)
ဆိပ်ကမ်းစာရေးကြီး(ငြိမ်း)
အသက်(၉၃)နှစ်
 စစ်တွေမြို့၊ ဘောင်းရွတ်သားစုရပ်ကွက်၊ ရွာကြီးလမ်းနေ (ဦးပေါ်ထွန်းအောင် - ဒေါ်ဝင်းမြဦး)တို့၏ သား၊ (ဦးစောလှအောင်-ဒေါ်မိဖြူဖြူ)တို့၏ သားသမက်၊ ဒေါ်မအောင်သာ၏ ခင်ပွန်း၊ (ဦးကျော်စိန်မောင်-ဒေါ်မဦးခင်လှ(ခ)ဘူမေ)၊ ဦးဘူမောင်-ဒေါ်သန်းမေ၊ ဦးဦးကျော်ဝင်း-ဒေါ်မမြခင်(ခ)ဘူနီ၊ ဦးမြင့်မောင်-ဒေါ်မမြဝင်း(ခ)မချေ၊ ဦးထွန်းတင်-ဒေါ်အေးအေးဌေး၊ ဦးထွန်းဝင်း-ဒေါ်မတင်ရွှေ၊ ဒေါ်မမြရီ(ခ)ရီရီတို့၏မိခင်၊ မြေး ၁၇ယောက်၊ မြစ်မြောက်ယောက်တို့၏ အဘိုးရှင်သည် ၂၂-၉-၂၀၁၄ရက်(တနင်္လာနေ့) ညနေ ၆:၃၀နာရီတွင်ရွှေဂုံတိုင်ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၆-၉-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
 ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး
ဦးထွန်းကြည် (ဟင်္သာတ)
(ဆည်မြောင်း၊ ငြိမ်း)
အသက်(၉၁)နှစ်
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သယ်ဇံကျွန်းမြို့နယ်၊ (၁၆/၁)ရပ်ကွက်၊ ဧဇိုလ (၁)လမ်း၊ အမှတ် ၉၇၈နေ ဒေါ်အေးသိန်း၏ ခင်ပွန်း၊ ဦးစိုးမြင့်(ဒု-ဌာနမှူး)၊ YCDC ငြိမ်း-ဒေါ်လှလှခင်၊ ဦးသိန်းဝေ-ဒေါ်အေးမြင့်ခိုင်၊ ဦးမြင့်သူ-ဒေါ်အေးအေးသိန်း၊ ဦးမျိုးဝင်းမော်-ဒေါ်အေးအေးဝေတို့၏မိခင်၊ မြေးကီးယောက်၊ မြစ်နတ်ယောက်တို့၏အဘိုးသည် ၂၂-၉-၂၀၁၄ရက် (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၁:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါ၍ ၂၄-၉-၂၀၁၄ရက်(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁:၃၀နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်ပေးသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
 ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၂၈-၉-၂၀၁၄ရက်(တနင်္လာနေ့)နံနက် ၇နာရီမှ ၁၁နာရီအထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
 ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒေါ်ကျင်မြ (တပ်ကုန်း)
အသက်(၆၈)နှစ်
 တောင်သာမြို့နယ်၊ အေးရွာနေ (ဦးစိန်မောင်)၏ဇနီး၊ ဦးမြတ်ကျော်-ဒေါ်အေးမြင့်ကြည်၊ ဦးငြိမ်းချမ်းအေး-ဒေါ်သီသီအောင်၊ ဦးအံကျော်-ဒေါ်တင်တင်မှတို့၏မိခင်၊ မြေးရှစ်ယောက်တို့၏အဘွားသည် ၂၃-၉-၂၀၁၄ရက်တွင် တပ်ကုန်းမြို့၊ မြဝတီရပ်ကွက်၊ ယင်းမာလမ်းနေ ဦးအံကျော်-ဒေါ်တင်တင်မှတို့၏မိခင်ဖြစ် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၄-၉-၂၀၁၄ရက် ညနေ ၃နာရီတွင် တရားဝင်အင်္ဂါသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်ပေးသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
 ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးနေစိုး
အသက်(၇၂)နှစ်
 နေပြည်တော်နေ ဦးသန်းဖေ-ဒေါ်သန်းမြင့်တို့၏သား၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်နေ ဦးမြင့်သန်း(ထူးကျွတ်)-ဒေါ်နုနုဆွေတို့၏သားသမက်၊ ဦးအပါလှိုင်-ဒေါ်မိမိခင်၊ ဦးနေဝင်း-ဒေါ်စံပယ်မြင့်၊ ဦးနေလင်း-ဒေါ်နန်းနန်းတို့၏ညီ၊ ဦးသိန်းနိုင်-ဒေါ်ချိုချိုခိုင်၊ ဦးလှိုင်စိုး-ဒေါ်အိမ်အိမ်-ဒေါ်သင်းအောင်၊ မောင်နေဦး၊ မောင်ချမ်းငြိမ်းကျော်တို့၏အစ်ကို၊ မထက်ရွှေညိုဦး၊ မောင်အောင်ကောင်းဇနီးတို့၏မိခင်၊ ဒေါ်ခင်သီတာစန်း(ခ)မိမိစိန်၏မိခင်ဖြစ်သည်။ ၂၁-၉-၂၀၁၄ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) ညနေ ၆:၅၅နာရီတွင် သီရိစန္ဒာဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၃-၉-၂၀၁၄ရက် (အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
 ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၂၇-၉-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့) နံနက်တွင် ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ (၆/၁၂)ရပ်ကွက်၊ ချင်းတွင်းလမ်း၊ မကျေးပန်းခြံ၊ အမှတ် ၁၅၅၅ နေ ဦးမြင့်သန်း(ထူးကျွတ်)-ဒေါ်နုနုဆွေတို့၏မိခင်၊ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
 ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ရေတွင်း၊ ရေကန်၊ တာကြည့်တိုက် ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်အုန်း
အသက်(၉၃)နှစ်
 ပဲခူးမြို့နေ (ဦးတန်မွန်တင်-ဒေါ်တီ)၊ (ဦးချစ်လှိုင်-ဒေါ်မြောက်ဟာ)တို့၏ သမီး၊ မြေးမ၊ ပဲခူးမြို့နေ ဒေါ်ဝါဝါ၊ ရန်ကုန်မြို့နေ ဦးမျိုးရီ-ဒေါ်ဌေးဖြင့် ပဲခူးမြို့နေ ဒေါ်အေးအေး(ပွင့်ရတနာအောင်မြင့်မြကြေးကျောင်း၊ ပဲခူး)၊ ဒေါ်ယုယု(စိန်စတိုး၊ ဘုရင့်နောင်ပွဲရုံတန်း)တို့၏မိခင်၊ မောင်စော်မျိုးထွန်း၊ မရော့သခင်တို့၏ ဘွားဘွားကြီး၊ ဘုရင့်နောင်ပွဲရုံတန်း၊ စိန်ပန်းလမ်း၊ အမှတ် ၃၇နေ ဦးကျော်(ဦးကျော်မုန့်မျိုးစုံဖြန့်ချိရေး၊ ပဲခူး)၏ဇနီးသည် ၂၃-၉-၂၀၁၄ရက်(အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၁နာရီတွင် SSC ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၅-၉-၂၀၁၄ရက် (ကြာသပတေးနေ့)ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်ပေးသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
 ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးရှင်တောင်လင်
အသက်(၈၅)နှစ်
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ (ကန်/ရွှေ) ရပ်ကွက်၊ ၉၁လမ်း၊ အမှတ် ၈၈၊ တတိယထပ်(၆)နေ (ဒေါ်အေးတင်)၏ ခင်ပွန်း၊ ဒေါ်ကျင်ဌေး(ငွေစုဘောင်-၃)၊ ဦးယုကြည်-ဒေါ်သီတာ (အမက-၁၊ သာကေတ)၊ ဒေါ်ခင်ဌေး (MFSL)၊ ဦးသန်းနိုင်-ဒေါ်ခင်အေး၊ ဦးယုခိုင်၊ ဦးယုခိုင်(ထွေ/အုပ်)ပုဇွန်တောင်တို့၏ မိခင်၊ မောင်အောင်ကျော်၊ မောင်လှစန္ဒာတို့၏အဘိုးသည် ၂၂-၉-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၁:၀၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၄-၉-၂၀၁၄ရက် ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်ပေးသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
 မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
 ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး
ဦးတင်အောင်ထွန်း
အသက်(၇၅)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ ကမ္ဘာအေးနေ (ဦးထွန်းတင်-ဒေါ်မြရှင်)တို့၏သား၊ ဒေါ်စန်းစန်းမြင့်၏ခင်ပွန်း၊ ဦးထွန်းစော်ဦး-ဒေါ်နေစော်စော်စော်၊ ဦးအောင်မြင့်ထွန်း-ဒေါ်မြတ်သန္တာထွန်း၊ ဦးလင်းသူရဝင်း-ဒေါ်တင်သန္တာထွန်း၊ မစိစိထွန်း၏မိခင်၊ မောင်လှစိန်အောင်၊ မအိမ်မျက်သွယ်လင်း၊ မကြယ်ဖြူလင်း၊ မလင်းကလျာထွန်းတို့၏ အဘိုးသည် ၂၃-၉-၂၀၁၄ရက်(အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၈နာရီတွင် နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါ၍ ၂၅-၉-၂၀၁၄ရက်(ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၁:၃၀နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်ပေးသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
 ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ပုလောမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်) ဦးမင်းနိုင် (ပုလောမြို့)
အသင်းဝင်-၁၆၄၆
အသက်(၇၉)နှစ်
 တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ပုလောမြို့ (၁)ရပ်ကွက်၊ ဗေထုလမ်းနေ ဒေါ်သန်းရှင်၏ခင်ပွန်းသည် ၂၀-၉-၂၀၁၄ရက်(စနေနေ့)မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၂-၉-၂၀၁၄ရက် (တနင်္လာနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် နေအိမ်မှပုလောမြို့သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်ပေးသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
 အမှုဆောင်အဖွဲ့

ဦးအေးမောင်
လူမှုထူးချွန်(တတိယဆင့်)
Managing Director
Great Apex Co.,Ltd.
အသက်(၅၇)နှစ်
 မွန်ပြည်နယ်၊ ပေါင်မြို့နယ်၊ ကော့ကရင်ကျေးရွာနေ(ဦးဂရုရန်-ဒေါ်ကုန်မရာရီ)တို့၏သား၊ ဒေါ်မသိန်း(ခ)မအေး၏မိခင်၊ မမေမေခင်ဦး၊ မမေမေခင်တို့၏မိခင်၊ မြေးသုံးယောက်တို့၏အဘိုးသည် ၁၈-၉-၂၀၁၄ရက်(ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၂နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၉-၉-၂၀၁၄ရက်(သောကြာနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်ပေးသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
 ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးစံရွှေ
အထက(၂)ဗဟန်းကျောင်းသားဟောင်း
အသက်(၇၃)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ အခန်း ၈၊ တိုက် ၂၀၊ ၁၅၊ လမ်းနေ (ဦးအေးမောင်-ဒေါ်မြချစ်)တို့၏သားကြီး၊ ဦးဖေစိန်-ဒေါ်စိန်စိန်တို့၏ဘွား၊ ဒေါ်သန်းမြင့်-(ဦးမောင်မောင်သိန်း)၊ ဒေါ်ချို-(ဦးဌေးအောင်ကြည်)၊ ဒေါ်ဝင်းကြည်(U.S.A)တို့၏ မိခင်၊ ဒေါ်တင်တင်အေး(အင်္ဂါနေ့)၊ ဒေါ်တင်တင်မာ-(ဦးရန်အောင်)၊ ဦးမောင်မောင်မောင်(U.S.A)-ဒေါ်မာမာ၊ ဒေါ်ဝင်းဝင်းရွှေ(U.S.A)တို့၏အစ်ကို၊ ကု/ထုမ ၁ယောက်တို့၏ ဦးလေးသည် ၂၃-၉-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၇:၅၀နာရီတွင် ရန်ကုန်ဆေးရုံကြီး (ရတင်-၅၀၀) ဆိုဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၅-၉-၂၀၁၄ရက်(ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၁နာရီတွင် ရေဝေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်ပေးသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
 မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
 ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

လယ်ယာမြေနှင့်အခြားမြေများ သိမ်းဆည်းခံရခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လေ့လာတွေ့ရှိချက်အစီရင်ခံစာ ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၃
ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၁) ကြိမ်မြောက် ပုံမှန် အစည်းအဝေး ဆဌမနေ့ကို ယနေ့မနက် ၉ နာရီခွဲတွင် ကျင်းပရာ လယ်ယာမြေ နှင့် အခြားမြေများ သိမ်းဆည်းခံရမှုများကြောင့် ပြည်သူများနစ်နာမှု မရှိ

စေရေးအတွက် စုံစမ်းရေးကော်မရှင်၏ လယ်ယာမြေနှင့်အခြားမြေများ သိမ်းဆည်းခံရခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၏ ဆုံးဖြတ်ချက် အပေါ် ပြေငြိမ်းဆောင်ရွက်ပေးမှုအခြေအနေ လေ့လာတွေ့ရှိချက်အစီရင်ခံစာ ကို လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ၂၂ ဦးက ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

ဝဿန္တနယ်မှ ဦးကြည်သာက ဒေသခံများ အလိုမရှိသော မြေအသုံးချ မှုများကြောင့် မြေပြဿနာများ ဖြစ်ပေါ်လာခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ အောက်မြေ ရှိ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးနှင့် မြို့နယ်မြေစာရင်းဦးစီးမှူးရုံးတို့၏ မြေယာ မှတ်တမ်းများထိန်းသိမ်းမှု **စာမျက်နှာ ၇ ကော်လံ ၁ ***

ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေး

အဂတိလိုက်စားမှုများနှင့်သက်ဆိုင်သည့် တိုင်စာများအား စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့ ပွဲ့ စည်း၍ စစ်ဆေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၃
ပထမအကြိမ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး သတ္တမနေ့ကို ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ပြည်သူ့လွှတ်တော် အစည်းအဝေး ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အစည်းအဝေးတွင် သယံဇာတနှင့်အထွတ်ထွေ ဦးသိန်းညွန့်၏ “အဂတိ လိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေ ပြဋ္ဌာန်းပြီးနောက် အဂတိလိုက်စားမှုနှင့် ပတ်သက်၍တိုင်ကြားမှုနှင့် အဂတိလိုက်စားမှု တိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင် ဖွဲ့စည်း ပြီးနောက် ပေါ်လွင်ထင်ရှားသော တိုင်ကြားမှုအရေအတွက် မည်မျှရှိသည်ကို

သိရှိလိုခြင်း” မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေး ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြဝင်းက ကော်မရှင်ရုံး စတင်ဖွင့်လှစ်သည့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် မတ်လ ၁၀ ရက်မှ ၂၀၁၄ခုနှစ် ဩဂုတ် ၂၀ ရက်အထိ အဂတိလိုက်စားမှုနှင့် ပတ်သက်၍ **စာမျက်နှာ ၇ ကော်လံ ၁ ၀**

အမျိုးသားလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

လျှပ်စစ်ကြောင့် ပြည်သူများအသက်အန္တရာယ်မပြစ်စေရေးအတွက် အထူးအလေးထားဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၃
အမျိုးသားလွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေး သတ္တမနေ့ ကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် အစီအစဉ် (၁၁)ခုဖြင့် ကျင်းပသည်။ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၉)မှ ဦးသော်ဇင်ဦး၏ “ပခုက္ကူ

ခရိုင် အထွေထွေရောဂါကုဆေးရုံကြီးမှ အုတ်တံတိုင်းခတ် ကာရံပိတ်ဆို့ထား သော ကိန္နရာလမ်းပိုင်းမြေကို အများပြည်သူသုံးလမ်းမြေအဖြစ် သတ်မှတ် ဆောင်ရွက်ပေးရန် အစီအစဉ် ရှိ/မရှိ” မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကျန်းမာရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသန်းအောင်က ပခုက္ကူမြို့ အထွေ

ထွေရောဂါကုဆေးရုံကြီးကို ၁၉၁၅ ခုနှစ်တွင် စတင်တည်ဆောက်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ ပါကြောင်း၊ ယင်းဆေးရုံကြီး၌ ဆေးကုသမှုခံယူသည့် လူနာဦးရေ နှစ်စဉ် တိုးတက်များပြားလာပြီး ဆေးရုံအဆောက်အအုံများ တိုးချဲ့ဆောက်လုပ်ရန် လိုအပ်လာသောကြောင့် **စာမျက်နှာ ၇ ကော်လံ ၁ ၀**

(၁၇)ကြိမ်မြောက် အာရှအားကစားပြိုင်ပွဲ မြန်မာအသင်း အနိုင်/အရှုံး ရလဒ်များ

အင်ချွန်း စက်တင်ဘာ ၂၃
တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံ အင်ချွန်း မြို့၌ အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပ နေသည့် (၁၇)ကြိမ်မြောက် အာရှ အားကစားပြိုင်ပွဲ၌ (ယနေ့) စက်တင် ဘာ ၂၃ ရက်တွင် မြန်မာအသင်း ဝင်ရောက် ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြသည့် ပြိုင်ပွဲများမှာ အင်ချွန်းအားကစား ရုံ၌ ကျင်းပသည့် ပိုက်ကျော်ခြင်း သုံးယောက်တွဲ (Regue) အသင်း လိုက် အမျိုးသမီးပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာ အမျိုးသမီးအသင်းက အိန္ဒိယအမျိုး သမီးအသင်းအား သုံးပွဲပြတ်ဖြင့် အနိုင်ရရှိသည်။ အဆိုပါအုပ်စုတွင် မြန်မာ၊ အိန္ဒိယ၊ ကိုရီးယားနှင့် ထိုင်း နိုင်ငံအသင်းတို့ ပါဝင်ကြသည်။
အင်ချွန်းမြို့ မြားပစ်အားကစား ကွင်းတွင် ကျင်းပသည့် မြားပစ်ပြိုင်ပွဲ တွင် ရီကတ်လက်ရည်စစ်ပြိုင်ပွဲအဖြစ် နံနက်ပိုင်းတွင် ရှိန်းထက်ကျော်နှင့်



မြန်မာမြားပစ်အမျိုးသမီး တစ်ဦး ပြိုင်ပွဲဝင်နေစဉ်။
ဇေခြည်ဝင်း၊ ညနေပိုင်းတွင် နေမျိုး အောင်တို့ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြ ပြီး ရှိန်းထက်ကျော်၏ အဆင့် သတ်မှတ်ချက်မှာ (၄၄) ရရှိခဲ့သည်။ ညနေပိုင်း ကွန်ပေါင်းပြိုင်ပွဲများ အဖြစ် အေးအေးသင်းနှင့် နေမျိုး အောင်တို့ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ပြီး အဆင့်မသတ်မှတ်ရသေးကြောင်းသိရှိ ရသည်။ **စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၆ ***

ချန်ပီယံရတနာပုံအသင်းကို ဖိဖာဥက္ကဋ္ဌ ချီးကျူးဂုဏ်ပြုစာပေးပို့

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၂၃
၂၀၁၄ ရာသီ MNL အမှတ်ပေးပြိုင်ပွဲတွင် ဗိုလ်စွဲ ခဲ့သော ချန်ပီယံရတနာပုံအသင်းကို ကမ္ဘာ့ဘောလုံး အဖွဲ့ချုပ် (ဖီဖာ)ဥက္ကဋ္ဌ ဆပ်ဘလတ္တာက ချီးကျူးဂုဏ် ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း စာရေးသားပေးပို့ခဲ့သည်။
လှည့်လည်အောင်ပွဲခံမည်
ဖီဖာဥက္ကဋ္ဌဘလတ္တာသည် မြန်မာနိုင်ငံဘောလုံး အဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇော်ဇော်ကတစ်ဆင့် အဆိုပါဂုဏ်ယူ ဝမ်းမြောက်ကြောင်းစာကို ပေးပို့ခြင်းဖြစ်သည်။ ရတနာပုံ အသင်းသည် အမှတ်ပေးချန်ပီယံဆုကို ပွဲစဉ် (၂၀) ပြီးကတည်းက ရယူနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး တစ်ပွဲကစားရန် **သတင်းနှင့်စာတတ်ပုံ-စိုးညွန့်**
ကျန်ရှိနေသေးသော်လည်း ရမှတ် (၅၀) ဖြင့် ချန်ပီယံ ဆုကို ရရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ရတနာပုံအသင်းသည် ချန်ပီယံ ဆုပေးပေးရာတွင် နောက်ဆုံးပွဲစဉ်ဖြစ်သည့် ဆောက်သမီးအသင်း နှင့် ပွဲအပြီးတွင် ရယူမည်ဖြစ်ပြီး စက်တင်ဘာ ၂၉ ရက် တွင် မန္တလေးမြို့အတွင်း၌ လှည့်လည်အောင်ပွဲခံမည်ဖြစ် သည်။
သုံးကြိမ်မြောက်ရရှိ
ရတနာပုံအသင်းသည် MNL အမှတ်ပေးချန်ပီယံဆုကို သုံးကြိမ်မြောက် ရရှိခြင်းဖြစ်ပြီး ၂၀၀၉ ရာသီ၊ ၂၀၁၀ ရာသီနှင့် ၂၀၁၄ ရာသီတို့တွင် ရရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။



၂၀၁၄ MNL အမှတ်ပေး ချန်ပီယံ ရတနာပုံအသင်း။

CLAIMS DAY NOTICE
M.V SALZGITTER VOY:NO(35)
Consignees of cargo carried by M.V SALZGITTER VOY:NO(35) are hereby notified that the vessel will arrive on about 26-9-14 and cargo will be discharged into the premises of Yangon port.
Damaged cargo will be surveyed daily from 08:00 AM to 11:20 AM and 12:00 NOON to 4:00 PM to claims day now declared as the third day after final discharge of cargo from the vessel.
No claims against this vessel will be admitted after the Claims Day.
မော်တော်ယာဉ်ပိုင်ရှင်များအနေဖြင့် သင်္ဘောမှရရှိပြီးချိန်တွင် မိမိတို့၏ မော်တော်ယာဉ်ပါ ဝတ္ထုများကို ORIGINAL BILLS OF LADING များ ယူဆောင်လျက် လာရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရန် အသိပေးအပ်ပါသည်။
သင်္ဘောဆိုင်ကပ်မည့် အချိန်နှင့် တံတားနေရာတို့ကို အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက်ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်း နိုင်ပါသည်။
ဖုန်း- ၂၃၀၁၁၉၁၊ ၂၃၀၁၁၇၈
ကိုယ်စားလှယ်လုပ်ငန်းဌာန မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်

ပိုးလေဝေ အခြေအနေ
၂၃-၉-၂၀၁၄
နေပြည်တော်၊ ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့တို့ အနီး တစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ နေရာကွက်ကား မိုးထစ်ချွန်းရွာ မည်။
မနက်ဖြန်အတွက် ခန့်မှန်းချက်မှာ မုတ်သုံလေ ဆက်လက်အားနည်းနေမည်။ (ပိုး/လေ)

ကြော်ငြာအချုပ်ပို လေးမျက်နှာပါရှိ
ယနေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာအချုပ်ပို လေးမျက်နှာ ပါရှိပါသည်။

နေပြည်တော်-စာတည်းဖုန်း ၀၆၇-၃၆၁၄၂၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၆၇-၃၆၁၄၆၊ ရန်ကုန်ရုံးခွဲ-အမှတ်(၅၃)၊ နေပြည်တော်-စာတည်းဖုန်း ၀၆၇-၃၆၁၄၂၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၆၇-၃၆၁၄၆၊ ရန်ကုန်မြို့၊ စတိုင်ဆေးကုရေးအမှတ်-၄၀၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၁-၅၅၄၃၀၅၊ မော်တော်လမ်း-ဖွဲ့ဝင်(၁)၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ စတိုင်ဆေးကုရေးအမှတ်-၄၀၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၁-၅၅၄၃၀၅၊ မြန်မာ့အလင်း ဖန်တီးရေး ၀၁-၅၅၄၃၀၅၊ မြန်မာ့အလင်း ကြော်ငြာ ၀၁-၅၅၄၃၀၅၊ မြန်မာ့အလင်း မြန်မာ့အလင်း R/488 မြန် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာတိုက်၊ သတင်းနှင့်စာမေးပွဲစာရင်းဇယား၊ မြန်မာ့အလင်းစာရင်းဇယား၊ မြန်မာ့အလင်းစာရင်းဇယား

